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Poklon stoletniku in dnevu državnosti
Velik uspeh Kripla – uvrstitev na Linhartovo srečanje
Zaključuje še ena generacija osnovnošolcev Hajdine
25 gasilskih ekip v Slovenji vasi

Naj bo žetev bogata in sončna
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V četrtek, 20. junija, je bila v telovadnici OŠ 
Hajdina prireditev ob zaključku šolskega 
leta, ki so jo s pesmijo, plesom in recitali 
sproščeno obogatili učenci šole. Prireditev 
so pripravili pod naslovom Z ljubeznijo na 
pot z družino v domači kraj in domovino. 
Ob tej priložnosti so predstavili letošnje naj-
učence, ki so bili še posebej uspešni na tek-
movalnem področju, z majhno pozornostjo 
pa se je ravnateljica OŠ Hajdina Vesna Mesa-
rič Lorber zahvalila tistim, ki so jim skozi šol-
sko leto pomagali pri posameznih projektih. 
Velika večina teh je bila na zaključni priredi-
tvi in tam je nastala tudi skupna fotografija, 
na vseh drugih pa so predpočitniški utrinki s 
hajdinske šole.

Vsem šolarjem želimo sproščene, razigrane, 
tople, doživete in predvsem varne poletne 
počitnice. Uredništvo!

Besedilo in foto: TM
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Na OŠ Hajdina 
slovo od šolskega leta

Julij 2013

Občina Hajdina in TD Mitra Hajdina pozivata občane, 
da podajo svoje predloge objektov, 

ki bodo vključeni v tradicionalno ocenjevanje najlepše urejenih 
objektov v občini Hajdina.

Predloge za ocenitev v kategorijah: najlepše urejen stanovanjski objekt, 
najlepše urejena kmetija, najlepše urejen poslovni objekt je treba poslati v 

pisni obliki na naslov
Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 44a, 2288 Hajdina

do 15. julija 2013. 
Predlogi so lahko tudi anonimni, vključevati pa morajo natančen naslov ter 

ime in priimek lastnika predlaganega objekta. 
Vsi predlogi bodo upoštevani, razen v primeru, 

če se lastnik z vključitvijo v ocenitev ne bo strinjal. 

Vabljeni k sodelovanju – opozorite nas na najlepše in prispevajte k 
priznanju najzaslužnejšim, ki prispevajo k lepemu videzu naše občine!

Občina Hajdina in TD Mitra Hajdina
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Na Hajdini v teh junijskih dneh praznujemo 100. 
rojstni dan organiziranega delovanja na področju 
kulture. Ob tem se nehote vprašamo, kaj kultura 
sploh je in kaj pomeni: »Beseda kultura izvira iz 
latinščine in pomeni celoto materialnih in nema-
terialnih stvaritev človeške družbe, od znanosti 
do tehnologije, ideologije in religije.«
Prav tako pomeni kultura »tudi oplemenitenje, 
izpopolnjevanje in gojenje zlasti človekovih nravi, 
načina življenja in človekovega okolja«.
Najpogosteje v vsakdanjem življenju povezujemo 
kulturo »z omikanostjo, izobrazbo in umetno-
stjo«. Tako pravijo različni avtorji in kulturo 
različno definirajo, mi pa bi lahko zapisali, 
da je naša slovenska, tudi hajdinska, kultura 
skupek vsega že omenjenega, a postavljenega 
v slovensko družbo, v okolje v slovenskem duhu 
in vrednotah ter samo na ta način specifična 
tradicija ohranjanja nacionalne identitete.
Tako so začutili že naši predniki pred 100 leti, se 
organizirali v Bralno društvo, kjer so gojili bralno 
kulturo, se izobraževali, negovali in spoštovali 
domačo govorico, lep slovenski jezik in slovensko 
pesem, kakovostno preživljali prosti čas, razvijali 
družabno življenje skozi gledališko ustvarjanje 
ter zborovsko petje, hkrati pa se zoperstavljali 
potujčevanju, vsiljevanju tujega jezika in tuje 
kulture.
Društvo, ki je iz bralnega preraslo v kulturno-
-prosvetno, je na svoji poti skozi čas doživelo 
obe vojni, različne državne in lokalne politične 
usmeritve, kar je močno vplivalo na razvoj in 
delovanje; posledično je doživelo veliko padcev in 
vzponov, premorov in vrhunskih dosežkov, vedno 
pa je bilo ne glede na okoliščine njegovo naj-
močnejše izrazno sredstvo gledališko ustvarjanje 
in zborovsko petje, ki iz leta v leto stremi k višji 
kakovosti in tudi prepoznavnosti v domačem in 
širšem okolju.
Prav številni posamezniki, zavzeti in srčni 

kulturniki, skozi stoletje se jih je nabralo v 
tisoče, so vedno bili motor društva in jih je gnala 
neustavljiva želja po ustvarjanju, raziskovanju 
in iskanju novih rešitev. Vživljali so se v besedilo, 
v like, navdihovale so jih božajoče melodije tako 
ljudske kot umetne pesmi z namenom, da bi svoje 
gledalce duhovno bogatili, vzgajali in razvese-
ljevali, hkrati pa so družbi nastavljali ogledalo 
ter opozarjali na napake. Ob tem so tudi sami 
osebnostno rastli in se napajali z energijo, ki je 
krožila po prireditvenem prostoru. Ni jim bilo žal 
na stotine ur prostega časa, ki so ga preživeli na 
vajah in nastopih, niso jih zmotile prepreke in 
slabe razmere, včasih tudi posmeh in nerazume-
vanje. V teh letih jim je uspelo na domači oder 
postaviti več kot 200 različnih dram in komedij, 
tisoč različnih koncertov in nešteto prireditev. Nji-
hovo edino plačilo so bili polna dvorana, aplavz 
in zadovoljna publika.

Med mnogimi kulturnimi ustvarjalci na območju 
občine Hajdina ni mogoče prezreti legend hajdin-
skega kulturnega prostora: Maksa Kampla, ki že 
več kot pol stoletja, natančno 63 let, na Hajdini 
aktivno deluje in ustvarja kot dramski igralec, 
režiser in ljudski pevec, Matevža Cestnika, ki je 
40 let gradil gledališko dejavnost v Dražencih in 
postavil temelje današnjemu Šus teatru, Ivanu 
Ogrincu, ki že več desetletij skrbi za razmah 
kulture v Skorbi, in Cvetke Vratič, ki tudi že vstopa 
v četrto desetletje kulturnega udejstvovanja na 
Hajdini. Brez njih društveno življenje na področju 
kulture prav gotovo v občini Hajdina ne bi imelo 
takšne podobe, kot jo ima danes.

Kulturno-prosvetno društvo Stane Petrovič Haj-
dina je najstarejše tovrstno društvo in začetnik 
ustvarjanja na tem področju. Sprva je zajemalo 
celotno območje občine oziroma fare, po osa-
mosvojitvi Slovenije pa so v posameznih vaseh 

kulturna društva začela delovati samostojno in 
skrbijo predvsem za identiteto svojega kraja, 
povezujejo se s sorodnimi društvi, čutiti pa je tudi 
duh konkurence in veliko željo biti prvi in najbolj-
ši, čeprav ne eni in ne drugi nimajo vseh pogojev, 
ki bi jih lahko dvignili nad druge. Ta pojav poleg 
negativnosti prinaša tudi veliko pozitivnega, saj 
posledično dviguje raven kakovosti kulturnih do-
godkov in drugačen, nov ter inovativen pristop.
Stoti rojstni dan je KPD Stane Petrovič želelo 
praznovati predvsem ustvarjalno, s številnimi do-
mačimi in gostujočimi kulturnimi prireditvami, 
ki so se vrstile od decembra 2012 do junija letos. 
Namenili so jih najmlajšim in odraslim obiskoval-
cem, in tako organizirali abonmajske predstave, 
ki so privabile gledalce tudi izven meja domače 
občine. Pripravili so še razstavo ročno izdelanih 
lutk, izdali zbornik Z besedo in fotografijo skozi 
čas in 24. junija je sledila še zaključna slovesnost 
s predstavitvijo zbornika. Želeli pa so se zahvaliti 
vsem nekdanjim in sedanjim članom društva za 
ves njihov trud in delo.
Danes v društvu deluje več sekcij in vse imajo že 
dolgo tradicijo ter se uspešno vključujejo v življe-
nje občine Hajdina. Njihovo delovanje pa je že 
zdavnaj preseglo meje domače občine in poneslo 
ime Hajdine in svojega društva po vsej Sloveniji.
Ponosna sem na njihove uspehe, v čast mi je vodi-
ti tako uspešno društvo, saj vem, da se za temi 
uspehi skrivajo trdo delo, ustvarjalni in predani 
sodelavci.

Ida Markež

UVODNIK

HAJDINČAN je glasilo Občine Hajdina.
Člani uredništva: Tatjana Mohorko (odgovorna urednica), Silva Hajšek, Jože Mohorič, Tanja Furek, Maja Leber, Magda Intihar, Silvestra Brodnjak, Sanja Muršec 
in Estera Korošec
Lektoriranje: Petra Krajnc 
Tisk: Tiskarna Ekart, d. o. o. 
Oblikovanje in priprava na tisk: Mspot, s. p.
Naslov uredništva: Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 44a, 2288 Hajdina, telefon: 02 788 30 30, telefaks 02 788 30 31, elektronski naslov: uprava@hajdina.si
Glasilo Občine Hajdina je vpisano v evidenco javnih glasil Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 1639. V skladu z določili Zakona o davku na dodano 
vrednost (Uradni list RS, št. 117/2006, 13/2011 - Uradno prečiščeno besedilo, 18/2011, 78/2011, 38/2012 in 40/2012-ZUJF) je glasilo Hajdinčan uvrščeno v 
proizvode, od katerih se obračunava in plačuje 8,5-odstotni davek.

Sto let kulturnega ustvarjanja na Hajdini

Ida Markež
Foto: TM
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Nove pomembne pridobitve 
za občino Hajdina

Po zelo pestri in delavni pomladi se v občini Hajdina počasi zaključujejo ne-
katere pomembnejše naložbe. V ospredju so dela na izgradnji primarnega 
sistema kanalizacije, izgrajeni so novi odseki ravne razsvetljave in pločnikov, 
položeni novi kilometri asfalta, dela pa se nadaljujejo tudi na hajdinskem po-
kopališču in v neposredni bližini I. mitreja na Sp. Hajdini.

O naložbeni prvi polovici letošnjega 
leta smo se pogovarjali tudi z župa-
nom mag. Stanislavom Glažarjem, 
ki je o zadnjih pridobitvah in delih 
na območje celotne občine med dru-
gim dejal: »Prioriteta ostaja izgradnja 
kanalizacijskega sistema in po neka-
terih naših naseljih smo nadaljevali 
izgradnjo sekundarnih kanalizacijskih 
vodov; zaključili smo že v Slovenji vasi 
in Gerečji vasi, dela pa v juniju zaklju-
čujemo tudi v spodnjem delu Hajdoš, 
kjer bomo preplastili še tri krajše od-
seke cest. Konec minulega in v začet-
ku tega leta smo po nekaterih naseljih 
modernizirali sistem javne razsvetlja-
ve in na novo zgradili pločnike, ob 
tem pa smo ugotovili, da je s pločni-
ki in razsvetljavo pokrit že velik del v 
Skorbi in Hajdošah, ob magistralki, 
zaključena so tudi dela v Dražencih, 
kjer smo prav tako izgradili pločnik. V 
drugi polovici junija nas čaka še pre-
plastitev pločnika na Sp. Hajdini. 
Nadaljevali smo tudi dela na hajdin-
skem pokopališču, kjer smo v lanskem 

letu že preuredili notranjost mrliške 
vežice, zdaj nas čaka še ureditev fasa-
de, razširili pa bomo tudi žarno grobi-
šče glede na vse večje potrebe. 
Z veseljem lahko povem, da smo 
uspešno zaključili še eno naložbo v 
okolici I. mitreja na Sp. Hajdini, kjer 
smo uredili dovozno pot in parkirišče, 
zaključili smo ureditev mansarde nad 
gasilskim domom v Hajdošah. Trenu-
tno smo v fazi urejanja prostorov v 
domu v Skorbi, kjer bomo s sredstvi 
LAS posodobili odrsko tehniko, naba-
vili nove stole in mize ter opremili en 
del pisarne v Gerečji vasi.
Še pred poletjem smo poskrbeli tudi 
za ureditev okolice OŠ Hajdina, ob 
tem naj omenim, da smo asfaltirali 
odsek ceste od vodovoda Skorba do 
odseka Gerečja vas, v okolici šole pa 
zaključujemo še z enim velikim pro-
jektom – izgradnjo športnih igrišč, 
ki bodo namenjena tekmovalnemu 
športu in vzgojno-izobraževalnemu 
procesu. 

Dela na širitvi kanalizacijskega sistema so potekala 
od konca lanskega leta med drugim tudi v Slovenji 
vasi, kjer so že zaključena in cesta modernizirana.

Po nekaterih naseljih, tudi v Skorbi, ob magistralki, 
je že moderniziran sistem javne razsvetljave in na 
novo zgrajen pločnik.

V maju je asfaltno plast dobil tudi odsek ceste od 
vodovoda v Skorbi do priključka ceste v Gerečjo vas.

Dela se nadaljujejo tudi na hajdinskem pokopališču, kjer bo na novo urejena fasada na mrliški vežici, občina 
pa se je zaradi prostorske stiske odločila širiti prostor za žarne grobove.
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Do konca junija bodo dela zaključena 
na novem igrišču z umetno travo, na 
igrišču za odbojko na mivki, pa tudi 
del atletske steze in rokometnega 
igrišča. 
POGODBA Z IZVAJALCEM, CESTNIM 
PODJETJEM PTUJ, ZA NADALJEVA-
NJE DEL NA KANALIZACIJSKEM SIS-
TEMU ŽE PODPISANA

Izgradnja kanalizacijskega sistema 
ostaja prioritetna naloga občine Haj-
dina, saj smo v preteklih letih temu 
področju na primarni ravni dajali naj-
večji poudarek, nadaljujemo pa že na 
sekundarni ravni. RR6 je tisti projekt, 
s katerim smo se prijavljali na držav-
ne razpise, bili smo uspešni in konec 
maja smo ravno podpisali pogodbo 

s Cestnim podjetjem Ptuj. Vrednost 
naložbe znaša 450 tisoč evrov, in sicer 
za deset odsekov v petih naših vaseh, 
hkrati se lahko tudi pohvalimo, da 
smo bili pri razpisih EU in države so-
udeleženi, saj imamo s strani države 
106 tisoč evrov sofinanciranja, iz EU 
pa 180 tisoč, drugi delež do končne 
vrednosti naložbe bomo črpali iz la-
stnih sredstev občine. To je sicer dvo-
letni projekt, s katerim bomo v vseh 
petih naseljih 86 gospodinjstvom do-
datno omogočili priključitev na kana-
lizacijski sistem.«

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

V aprilu se je Občinski svet sestal na 
19. redni seji, ki je bila 24. aprila 2013 
ob 17. uri v prostorih občine Hajdina.
Na seji je bilo sprejeto:
1. Sklepi in zapisnik 18. redne seje. 
2. Odlok o zaključnem računu pro-
računa Občine Hajdina za leto 2012.
3. Sklep o potrditvi Dodatka k Spo-
razumu o razdelitvi premoženja Ob-
čine Ptuj. Sklep o potrditvi DIIP-a za 
komasacijo kmetijskih zemljišč na 
območju Hajdina 1. 
4. Sklep o potrditvi DIIP-a za ener-
getsko sanacijo OŠ Hajdina.
5. Sklep o soglasju k določitvi cene 

storitve pomoči družini na domu in 
določitvi subvencioniranja cene sto-
ritve pomoči družini na domu za leto 
2013, s katerim Občinski svet Občine 
Hajdina soglaša, da ekonomska cena 
storitve pomoči družini na domu od 1. 
5. 2013 znaša 15,98 EUR na uro. Stro-
šek strokovne priprave v zvezi s skle-
nitvijo dogovora znaša za vse občine 
UE Ptuj 1.904,00 EUR. Cena storitve za 
uporabnika pomoči družini na domu 
znaša 3,6 EUR na efektivno uro in velja 
od 1. 5. 2013. Razliko do polne cene 
storitve bo Občina Hajdina pokrivala 
kot subvencijo iz sredstev občinske-

ga proračuna v višini 77,40 %. Stroške 
strokovne priprave bo občina, soraz-
merno številu uporabnikov, v 100 % 
pokrivala iz sredstev občinskega pro-
računa.
V skladu z 12. členom Pravilnika o me-
todologiji za oblikovanje cen social-
novarstvenih storitev Občina Hajdina 
soglaša z odstopanjem od normativa 
števila efektivnih ur zaradi posebnosti 
naselja na 100 efektivnih ur na eno 
neposredno izvajalko na mesec od 1. 
4. 2013 dalje. 

Občinska uprava

19. redna seja Občinskega sveta Občine Hajdina

V okolici hajdinske šole je bilo še pred zaključkom šolskega leta gradbišče. Tam namreč poteka izgradnja 
športnih igrišč.

Do I. mitreja na Sp. Hajdini je občina uredila dovo-
zno pot in parkirišče.

Do konca junija bodo dela zaključena na novem igrišču z umetno travo, na igrišču za odbojko na mivki, 
dokončan pa naj bi bil tudi del atletske steze.
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V juniju se je Občinski svet sestal na 
20. redni seji, ki je bila 24. junija 2013 
ob 18. uri v prostorih občine Hajdina.

Na seji je bilo sprejeto:

1. Sklepi in zapisnik 19. redne seje. 
2. Pravilnik o sofinanciranju letova-
nja otrok iz Občine Hajdina, s kate-
rim se določajo postopek, način in kri-
teriji za sofinanciranje letovanja otrok 
socialno šibkih družin, ki imajo stalno 
prebivališče v Občini Hajdina.
3. Predlog Soglasja za dodatna dela, 

ki niso bila predvidena pri popisu del 
za Ureditev mansarde v gasilskem 
domu Hajdoše. Javni razpis je bil ob-
javljen na portalu javnih naročil z dne 
12. 10. 2012 pod zaporedno številko: 
JN10959. Do dodatnih del je prišlo 
zaradi spremembe projekta, obsegala 
pa so izvedbo stropa v AB-konstrukci-
ji ter dobavo in montažo suhomonta-
žnega estriha. Končna vrednost vseh 
izvršenih del je 68.674,33 EUR z DDV. 
Tako znaša vrednost dodatnih del 
6.887,42 EUR z DDV. Prav tako je izde-
lava PID projekta izvedenih del (kar ni 

bilo v popisu del) 3.840,00 EUR z DDV.
4. Predlog Sklepa o potrditvi Stra-
tegije razvoja mladih v Občini Hajdi-
na za obdobje 2013–2020.
5. Predlog Sklepa o oceni izvajanja 
občinskega programa varnosti Ob-
čine Hajdina, s katerim Občinski svet 
Občine Hajdina ocenjuje, da so bili 
doseženi zastavljeni cilji Občinskega 
programa varnosti Občine Hajdina za 
leto 2012.

Občinska uprava

20. redna seja Občinskega sveta Občine Hajdina

Župan se je srečal z odličnjaki

Četrtkov 13. junij je bil v prostorih občine Hajdina svečano obarvan, saj je župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar 
priredil že tradicionalni sprejem za najuspešnejše učence. Na sprejemu so se mu pridružili še podžupana Franc Mlakar 
in Andrej Tkalec, direktorica občinske uprave Valerija Šamprl, poleg razredničark obeh devetih razredov OŠ Hajdina pa 
sta bila na sprejemu prisotna še oba ravnatelja – OŠ Hajdina Vesna Mesarič Lorber in OŠ Breg Milan Fakin.

Župan mag. Stanislav Glažar s svojo ekipo sodelavcev v družbi odličnjakov ter šolnikov na osrednjem občinskem trgu na Hajdini, kjer je 13. junija nastal spominski 
posnetek.
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Konec šolskega leta je v občini Hajdina že nekaj let rezervi-
ran za priložnostno srečanje z odličnjaki in učenci, ki so ob 
koncu šolanja na osnovni šoli dosegli odličen učni uspeh. 
Tudi 13. junija se je ponudila priložnost za srečanje z vsemi 
štirinajstimi iz šol Hajdina in Breg. 
Znanje in s tem pridobljene izkušnje skozi šolanje na OŠ 
so prav gotovo odlična naložba za življenje in splošno raz-
gledanost. Tisti devetošolci, ki so šolanje na OŠ še posebej 
uspešno zaključili, so si tokrat zaslužili dodatno pozornost 
in zahvalo.
Posebno čestitko jim je ob tej priložnosti posvetil župan 
Glažar, jim čestital za ta izjemni uspeh ter zaželel uspešno 
nadaljevanje šolanja, še prej pa razigrane in doživete pole-
tne počitnice. Med pogovorom so mu odličnjaki še zaupa-
li, kateri poklic jih zanima in na katero od srednjih šol so se 
vpisali, velika večina po pričakovanju na gimnazijo.
V priložnostih nagovorih sta učence pohvalila tudi ravna-
telja ter se oba občini Hajdina zahvalila za vzorno sodelo-
vanje in posluh skozi celo šolsko leto. Za te izjemne učen-
ce sta Mesarič Lorberjeva in Fakin dejala, da so ponos šole 
in bodo imeli posebno mesto v šolski kroniki.
NAJUČENCI V ŠOLSKEM LETU 2012/13
Najboljši učni uspeh so v 9. razredu dosegli: Jan Dominc, 
Anja Drevenšek, Katarina Ornik, Gašper Valentin Mlakar, 
Tjaša Zupanič – vsi učenci OŠ Hajdina ter Boštjan Nahber-
ger iz OŠ Breg.
V zlato knjigo bodo kot najučenci z odličnim uspehom 
v vseh razredih osnovne šole vpisani: Blaž Bezjak, Nika 
Knez, Zala Lipavšek, Lucija Majhen, Aljaž Nahberger, Ga-
briela Štumberger, Matjaž Zupanič – vsi učenci OŠ Hajdina 
ter Urška Žuran iz OŠ Breg.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Sprejema ob koncu šolskega leta sta se v družbi odličnjakov udeležila tudi rav-
natelja obeh šol – ravnateljica OŠ Hajdina Vesna Mesarič Lorber in ravnatelj OŠ 
Breg Milan Fakin.

Županova čestitka in knjiga Slovenija danes – Spodnje Podravje za vsakega 
odličnjaka posebej

Mladinski prvaki MNZ 
Ptuj županovi gostje

Župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar je v sredo, 12. 
junija, v prostorih hajdinske občine v družbi podžupanov 
Andreja Tkalca in Franca Mlakarja ter direktorice občin-
ske uprave Valerije Šamprl pripravil poseben sprejem za 
mladinsko nogometno ekipo ŠD Hajdina Golgeter, ki je v 
minuli sezoni dosegla zavidanja vreden naslov. Postali so 
namreč mladinski prvaki MNZ Ptuj, ta naslov pa jim odpira 
nove poti in priložnosti v nogometu.

Miha Metličar, kapetan mladinske ekipe ŠD Hajdina Golgeter, se je občini in zve-
zi zahvalil za dobre pogoje za delo, posebno zahvalo pa namenil tudi trenerju. 
Županu Glažarju je izročil spominsko fotografijo mladinskih prvakov MNZ Ptuj.
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Sicer pa je župan Glažar ob tej prilo-
žnosti dejal, da so v občini Hajdina 
lahko ponosni, tako na Miho in Žiga 
ter na druge mlade gasilce, ki se trudi-
jo, izobražujejo in tekmujejo. Menil je, 
da je to za občino odlična promocija, 
in bil hkrati vesel, da so tudi v sose-
dnjem gasilskem društvu spoznali, da 
sta dobra tekmovalca in ju povabili v 
ekipo. 
Tako Miha kot tudi Žiga prihajata iz 
gasilskih družin, zato ne preseneča, 
da sta se že v mladih letih pridružila 
gasilcem in v tem neizmerno uživata. 
Dejala sta, da jima gasilstvo zelo veli-
ko pomeni, da sta ponosna na svoje 
starše, brate in sestre, ki so zapisa-
ni gasilstvu, nekateri so še posebej 
uspešni tekmovalci, mednarodni so-
dniki in v vrhu slovenskega gasilstva. 
Nastop na olimpijadi bo za oba za-
gotovo lepa življenjska izkušnja, zato 
bodo takrat že pozabljene vse seda-
nje naporne priprave in treningi. Miha 
in Žiga zmoreta tudi to, z ekipo pa ci-
ljata čim više, na zmago. Vso srečo!

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Župan Glažar je v priložnostnem na-
govoru posebej poudaril dosežke na 
področju športa v občini Hajdina, iz-
postavil nekatere ekipe in klube, ob 
tem pa izrazil zadovoljstvo in veselje 
ob izjemnem rezultatu mlade nogo-

metne ekipe. Dejal je, da je to tudi do-
bra promocija za klub in občino, zato 
se bodo še kako trudili in podpirali 
dobre in izkušene hajdinske nogome-
taše. 

Sandi Mertelj, predsednik ŠZ Hajdina 
in vodja ONŠ Golgeter, prav tako ni 
skrival veselja nad izjemnim uspehom 
svojih varovancev, o čemer so pred 
petimi, šestimi leti samo še razmišlja-
li. Zdaj so dosegli nekaj, kar je bil tihi 
klubski cilj, zato bodo dali vse od sebe 
na kvalifikacijah in gredo naprej, je 
dejal Mertelj.
Da je rezultat ob koncu sezone po-
kazal vse, čeprav so bili med letom 
vzponi in padci, pa je bil v svojem na-
govoru jasen in glasen trener mladin-
ske ekipe Damjan Metličar. Verjame v 
ekipo, v njihove sposobnosti in z njo si 
želi uspeti tudi na kvalifikacijah.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Prvaki v modrih majicah, priložnostnem darilu občine Hajdina. Posnetek je nastal po svečanem sprejemu 
v prostorih občine Hajdina.

Župan sprejel gasilca Miho in Žiga

V prostorih občine Hajdina je bil 12. junija krajši sprejem za mlada gasilca Miho 
Bedrača in Žiga Glažarja, člana PGD Hajdoše, ki sta se z mladinsko ekipo PGD 
Starše udeležila na letošnjo gasilsko olimpijado. Župan jima je ob tej priložno-
sti čestital za dosežek in zaželel uspeha na olimpijadi, kjer bo z ekipo navija-
čev, kot je obljubil, navijal tudi zanju in za celotno mladinsko ekipo.

Olimpijca Miha in Žiga na sprejemu v družbi župana mag. Stanislava Glažarja, podžupanov Franca Mlakarja 
in Andreja Tkalca ter direktorice občinske uprave Valerije Šamprl
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Velik poudarek so sodelujoči na novi-
narski konferenci dali področju opera-
tive, ki ostaja ključnega pomena med 
prioritetnimi nalogami vodstva ob-
močne zveze in gasilskih društev, ob 
tem pa je poveljnik zveze izpostavil še 
vrsto izobraževanj in s tem pridobiva-
nje specialnih znanj z različnih podro-
čij, ki so ključna za razvoj gasilstva v 
tem okolju.
Na konferenci, ki jo je vodila Tatjana 
Mohorko, so sodelovali predsednik 
in poveljnik OGZ, Marjan Meglič in 
Zvonko Glažar, ter strokovni sode-
lavec Janez Liponik, ki je ob tej pri-
ložnosti predstavil tudi svojo knjigo 
z naslovom Zbirka znakov, značk, 
odlikovanj in drugih gasilskih ek-
sponatov, ki je v dneh pred gasilskim 
kongresom izšla v samozaložbi. Na 
256 straneh in več kot 860 fotografi-
jah so prikazane najlepše mojstrovine 
in zamisli mnogih gasilcev, ki so skozi 
desetletja iskali ideje, kako upodobi-
ti slovensko gasilstvo in nanj ohraniti 
večen spomin.

Besedilo in foto: 
TM

Novinarska konferenca OGZ Ptuj

Vodstvo OGZ Ptuj je 21. maja v prostorih območne zveze na Ptuju pripravilo no-
vinarsko konferenco, na kateri so podrobneje predstavili aktualno dogajanje v 
gasilskih vrstah, posebej pa izpostavili 16. kongres GZS, gasilsko olimpijado v 
Franciji in letošnje gasilske slovesnosti ter gasilska tekmovanja v OGZ.

Janez Liponik, dosedanji regijski poveljnik, je ob 
zaključku drugega mandata prejel posebno odliko-
vanje GZS. Čestitamo!

Novinarsko konferenco OGZ Ptuj je vodstvo zveze pripravilo z namenom, da o svojem delu in dosežkih obve-
šča širšo javnost in s tem tudi spodbudi ljudi, da se vključijo v prostovoljne gasilske vrste.



10

Julij 2013

Slovesno Florjanovo mašo so s petjem 
spremljali pevci moškega pevskega 
zbora PGD Hajdoše pod vodstvom Jo-
žeta Dernikoviča, z izbranimi melodi-
jami pa Pihalni orkester KD Podlehnik. 
Uvodni nagovor je imel Ivan Glažar, 
občinski poveljnik, ki je na zanimiv 
način predstavil eno od legend o sve-
tem Florjanu, zavetniku gasilcev. Spo-
mnil je na leto 1990, ko tudi v naših 
krajih začnemo častiti sv. Florjana in 
ohranjamo to lepo tradicijo ter jo pre-
našamo na mladi rod gasilcev. Glažar 
se je zahvalil vsem gasilcem in gasil-
kam, ki so prišli počastit svojega zave-
tnika, naddekanu Feslu pa za njegov 
izjemen prispevek k tej farni in občin-
ski tradiciji. 

Ob koncu maše se je tudi naddekan 
zahvalil svojim stanovskim kolegom, 
da so se v tako velikem številu zbrali 
pri oltarju in se znova priporočili sv. 
Florjanu, ob tem pa izrazil zahvalo za 

vse dobro, kar storijo za druge, pomo-
či potrebne.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Praznična Florjanova nedelja

Tudi letošnja Florjanova nedelja je bila v župniji sv. Martina na Hajdini že po 
tradiciji svečano obarvana, zapomnili pa si jo bomo po dežju, ki je zmotil tudi 
gasilsko parado. Vendarle pa so se v nedeljo, 5. maja, praporščaki, gasilci in 
gasilke iz občinskega gasilskega poveljstva Hajdina v posebej velikem številu 
zbrali v župnijski cerkvi pri slovesni maši, ki jo je za vse žive in pokojne gasilce 
daroval naddekan Marijan Fesel.

Občinski gasilski poveljnik Ivan Glažar je dejal, da se 
v župniji Hajdina gasilci že triindvajsetič priporočajo 
svojemu zavetniku sv. Florjanu.

V Martinovi cerkvi se je na praznično majsko nedeljo zbralo veliko uniformiranih gasilcev.

Na Florjanovo nedeljo je mašo v domači Martinovi cerkvi daroval naddekan Marijan Fesel.
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Mlaj krasil 
tudi Slovenjo vas

Pri postavitvi mlaja so pomagali mnogi močni in postavni 
Slovenjevaščani, gasilci in domačinke pa so poskrbeli, da 
so bili na koncu vsi, ki so sedli za skupno mizo pri gasil-
skem domu, dobro pogoščeni.

Besedilo in foto: TM

Ker k postavitvi 
mlaja pristopijo 
vaščani in člani 
PGD z večletnimi 
izkušnjami na tem 
področju, so leto-
šnjega, ki je bil za 
razliko od prejšnjih 
kar »obilnejši« po 

obsegu in dolžini, 
postavili v slabi uri. 
Nato je udeležence 

in druge prisotne pričakala pogostitev pred gasilskim do-
mom, udeležilo se je je veliko vaščanov. Pred pogostitvijo 
je zbrane vaščane najprej nagovoril predsednik VO Gere-
čja vas Marjan Rozman, ki se je prisotnim zahvalil za tako 
veliko udeležbo, pridružili so se mu tudi drugi predsedniki 
domačih društev, ki so se prav tako zahvalili za udeležbo 
pri postavitvi mlaja, zbrane seznanili tudi o bodočih doga-
janjih na vasi in o medsebojni pomoči pri organizaciji pri-
hodnjih prireditev v letu 2013, ki se bodo dogajale na vasi.
Ker je bilo popoldne eno redkih sončnih in toplih za leto-
šnjo pomlad, so vaščani večer dodobra izkoristili za prije-
tno druženje in kramljanje vse do poznega večera. 

Magda Intihar

V prazničnih prvomajskih dneh so po vaseh občine Haj-
dina že po tradiciji postavljali mlaje. Veselo in prijetno je 
bilo tudi v Slovenji vasi, na zelenici pri gasilskem domu, 
kjer so za postavitev poskrbeli člani vaške skupnosti v so-
delovanju z domačimi gasilci in žensko ekipo.

Mlaj so Slovenjevaščani že po tradiciji postavili na zelenici pri gasilskem domu.

Miran (na levi) in Henrik (na desni) sta pripravila dobre »temelje« za postavitev 
mlaja.

Tudi v Gerečji vasi 
družno postavili mlaj

Pozno popoldne, 30. aprila, je postalo živahno tudi pred 
gasilskim domom v Gerečji vasi, kjer so se v organizaciji VO 
in PGD Gerečja vas zbrali vaščani, da bi kot vsako leto po-
stavili mlaj, se družno poveselili ob malici in rujni kapljici 
ter proslavili mednarodni praznik dela. 

Postavitev mlaja zahteva veliko mero znanja, spre-
tnosti pa tudi moči. Foto: Ivo Lešnik

Mlaj je postavljen, glej, posijalo je sonce, in hitro še ena gasilska … Foto: Ivo 
Lešnik
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Potem ko smo se posedli v krogu in se 
na kratko predstavili vsak s svojimi do-
sedanjimi likovnimi in fotografskimi 
izkušnjami, s časom, ki je pretekel od 
takrat, ko je kdo prvič prijel za čopič, 
in z željami po sodelovanju v sekciji, 
smo se dogovorili, da je to srečanje 
uradni začetek našega delovanja. Za 
svojo predsednico smo izbrali Cecilijo 
Bernjak, ki je bila do letošnje pomladi 
vodja Likovne sekcije pri DPD Svobo-
da Ptuj in ima veliko izkušenj na tem 
področju. Vsi drugi bomo vsak po svo-
jih sposobnostih in močeh pomagali 

pri delu. Ne glede na to, da je kar ne-
kaj članov, ki imajo že zavidljivo “kilo-
metrino”, smo se odločili, da začnemo 
pri črki A. 
Veseli smo, ker se je našemu vabilu 
odzvala likovna pedagoginja iz OŠ 
Hajdina in OŠ Breg Romana Kise-
ljak. Pripravljena je bila postati naša 
mentorica, mi pa se bomo potrudili, 
da bomo njena navodila pridno upo-
števali in se po možnosti pomladili v 
klopeh hajdinskega hrama učenosti. 
Po prvih neuradnih pogovorih bi na-
mreč bilo možno, da bi se nam pridru-

žili tudi učenci OŠ, ki imajo veselje do 
likovnega ustvarjanja in jim je samo 
pouk tega predmeta premalo za širje-
nje svojega znanja. 
Za začetek bo sekcija vključevala obo-
je ustvarjalce, sčasoma pa se bo po-
kazal interes tudi po samostojni foto 
ali pa tudi video sekciji. Vemo namreč, 
da veliko ljudi fotografira, marsikdo 
snema s kamero, še prav posebej se 
število fotoamaterjev in “kamerma-
nov” povečuje vsako leto po birmi, ko 
mladi dobijo za darila fotoaparate in 
kamere. Posebej njim bi še kako prav 
prišlo, da bi svoje znanje lahko nekje 
obogatili v družbi tistih, ki to počnejo 
ljubiteljsko ali pa tudi profesionalno. 
Na hajdinski šoli sicer že skrbijo za fo-
tografski podmladek, zato ni bojazni 
za člane. Medgeneracijsko sodelova-
nje je torej možno kar na vseh podro-
čjih. 
Veseli bomo, če bo ta sestavek spod-
budil še koga od bralcev. Pogumno 
naj pokliče 040 258 964. Za prvo sre-
čanje z mentorico Romano potrebu-
jemo risalni blok in svinčnik B2. Kdaj 
in kje bo prva ura likovne abecede, 
bomo vse zainteresirane obvestili na 
dogovorjen način (po elektronski po-
šti, telefonskih sporočilih ali telefonu). 
Kasneje se bomo seveda dogovorili 
za redne termine. Kam bo sekcija spa-
dala, se na prvem sestanku še nismo 
dokončno odločili, ker se nam je zdelo 
najpomembneje, da se dogovorimo 
za vsebinske začetke dela, statusne 
odločitve bodo sledile takoj, ko bomo 
začeli konkretno delo. 

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak 

Likovno-fotografska sekcija 
v občini Hajdina je rojena

Tretjega junija 2013 se je v predavalnici v pritličju poslovno-stanovajskega centra na Hajdini zbrala zanimiva družba. Če 
pogledate fotografijo, boste hitro ugotovili, da so bile zastopane vse generacije in v zadovoljstvo vseh tudi trije moški. 
Odziv na povabilo v predzadnjem Hajdinčanu je torej pozitiven. Prepričani smo, da to še niso vsi, ki jih v naših sedmih 
vaseh veseli likovno ali foto in video ustvarjanje.

Med ustanovne člane likovno-fotografske sekcije so se zapisali (od leve proti desni): Vera Glažar, Boštjan 
Vrabl, Majda Vrabl, Anton Gojkovič, Cecilija Bernjak, Nežka Kurnik, Jana Kraševec in (skrajno desno) Romana 
Kiseljak. V zadnji vrsti sta še Tomaž Fakin in Nuša Bedrač, ki sta prišla na sestanek namesto Nušine mame 
Tanje. Med ustanovnimi člani so še, tokrat odsotni: Slavica Podhostnik, Verica Žerak, Tatjana Mohorko, Irma 
Brodnjak, Matija Brodnjak pa tudi avtorica tega prispevka, Silvestra Brodnjak.
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Kratek zgodovinski oris društva sta 
predstavili moderatorka programa 
Mateja Tomašič in predsednica dru-
štva Ida Markež, ki je med drugim de-
jala, da so društvo spremljali vzponi in 
padci, bogatili so ga mnogi ljubiteljski 
kulturniki, a nikoli ni prenehalo delo-
vati. 
V stotih letih je kulturno društvo na 

Hajdini pripravilo več kot dvesto 
dram in komedij, preko tisoč koncer-
tov, nastopov, v tem dolgem obdobju 
pa je bilo v društvu včlanjenih okrog 
pet tisoč članov. V zadnjih petnajstih 
letih v društvu skrbijo za dvig kako-
vosti gledaliških odrskih uprizoritev, 
s ponosom pa predstavljajo dramsko, 
lutkarsko, obe pevski skupini in še bi 

lahko kaj dodali. Ob visokem jubileju 
so hajdinski kulturniki prejeli zavida-
nja vredne jubilejne značke Javnega 
sklada RS za kulturne dejavnosti, izro-
čila jim jih je Iva Ferlinc, vodja ptujske 
območne izpostave sklada za kulturo.
Jubilejne Linhartove značke so pre-
jeli: Nataša Štumberger, Sanja Kokol, 
Sebastjan Dobnik, Ida Markež, Katja 
Markež, Danica Serdinšek, Nina in Ka-
tja Bedrač, Katja Rudolf in Ivan Serdin-
šek.

»Tisti, ki podajajo kulturo besed in pe-
smi, s svojim poslanstvom širijo ume-
tnost in lepoto in tako bogatijo naše 
življenje. Na Hajdini imamo ljudi, ki si 
že 100 let prizadevajo ohraniti sloven-
sko besedo in pesem, bogato kultur-
no dediščino, širiti kulturna obzorja 
ter razvijati med ljudmi prijateljstvo, 
veselje in družabnost,« je ob 100-le-
tnici v publikacijo zapisala Ida Markež.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

11. junija 100 let KPD Stane Petrovič Hajdina

Na osrednjem občinskem trgu pred PSC Hajdina je bila 11. junija krajša slovesnost s kulturnim programom ob 100. 
rojstnem dnevu KPD Stane Petrovič Hajdina. Slovesnosti so se poleg nekaterih dolgoletnih članov društva, avtorjev 
priložnostne razstave in dobitnikov jubilejnih značk udeležili še podžupan občine Hajdina Franc Mlakar, predsednica 
ZKD Hajdina Hilda Bedrač in naddekan Marijan Fesel.

Nekateri izjemni hajdinski kulturni ustvarjalci so prejeli jubilejne značke …

Čestitka ob jubileju in cvetje v imenu občine Hajdina, ki ga je predsednici KPD 
Hajdina Idi Markež izročil podžupan Franc Mlakar.

V kulturnem programu je nastopila citrarka Lucija Tement.
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Letošnji glasbeni večer je bil še po-
sebej praznično obarvan, saj so svoj 
okrogli, 10-letni jubilej praznovali tudi 
člani MePZ kot dobitniki Gallusovih 
priznanj za večletno pevsko udejstvo-
vanje.
VOKALI, OB KATERIH BESEDE 
IZGUBIJO VSAK POMEN …
Glasbeni program večera je obsegal 
številne umetne zborovske pesmi, 
priredbe ljudskih pesmi, evergrine 
ter priredbe pesmi s čudovitimi solo 
vokali, ki so jih poleg domačega pev-
skega zbora odpeli tudi gostujoči 
zbori: moški pevski zbor PGD Hajdo-
še, ki jih vodi Jože Dernikovič, meša-
ni pevski zbor KUD Kajuh iz Jarenine 
pod vodstvom zborovodkinje Klav-
dije Bevčar Brdnik ter stalni gostje 
domačega odra – moški pevski zbor 
KPD Svoboda iz Majšperka pod taktir-
ko Stanka Vedlina. Svoj prispevek na 
glasbenem odru je prispevala tudi vo-
kalna skupina Mavrica pod vodstvom

Lutke Ivana Serdinška 
Gospod Ivan Serdinšek je premišljen, poglobljen, srčen, skromen in 
inovativen izdelovalec lutk. Zgodovina njegovega delovanja na po-
dročju lutk ni dolga, traja le devet let, takrat se je namreč njegova 
žena Danica Serdinšek upokojila in začela uresničevati dolgo tlečo 
željo po ustvarjanju z ročnimi lutkami. In se je začelo. Ob prijetnem 
pogovoru v ateljeju, kjer so lutke še skrbno spravljene v zaboje, se iz-
kaže, da sta se pred devetimi leti šele začela učiti izdelave koncepta, 
lutkovne tehnologije, funkcionalne scenografije, izdelovanja lutk, 
skratka vsega, kar je potrebno za predstavo z ročnimi lutkami. 
Ganljivo in navdihujoče je gledati gospoda Ivana in njegovo ženo 

Danico, ko lutko ob razlaganju o njeni poti in zgodovini spoštljivo 
primeta v roke in jo, ne da bi umaknila pogled z nje, nezavedno ani-
mirata in čutiti je eno samo veliko veselje in ljubezen. Ta spoštljivi 
odnos največ pripomore k temu, da je čisto vsaka lutka ekspresivno 
dovršena, karakterno dodelana, natančno izdelana in že sama po 
sebi umetniško izrazna. Potem gospod Ivan skromno doda, da se 
še vedno uči ter da se tu in tam najde kakšna napaka, ki pa jo bo 
popravil. Jasno je, da ničesar ne prepuščata naključju, lutke so izde-
lane, še preden igralci dobijo dramsko besedilo, kar pomeni, da se 
lutkovna tehnologija, likovna podoba in izdelava načrtujejo mesece 
pred prvimi vajami z igralci, kar je čisto profesionalni pristop h kre-
iranju lutkovne predstave. Materiali (penasta guma za glave, iz nje 
se da celo napraviti očala za dr. Detlja, blago za telo lutke, poslikani 
gumbi za oči, volna za lase, do konca izkoriščeni karton za rekvizite 
in scenografijo, celo prava ovčja volna …) so rabljeni skrajno premi-
šljeno in ne odstopajo od zasnovane likovne podobe. Tehnologija je 
zasnovana zelo skrbno, z mislijo na razvoj animacijskih sposobnosti 
animatorjev, predvsem pa narejena tako, da pripomore k jasnejši in 
ekspresivnejši animaciji. 
V družbi Vidkovih bratov in sester, dr. Detlja, ovčke, hudobne čarov-
nice, kavnega mlinčka, zalivalke iz kartona, košarice, dedka, babice 
in drugih čudes se obiskovalec razstave, ki ima ta privilegij, da je po-
vabljen na druženje z njimi, vrne v pravljični svet otroštva in doživlja 
točno tisti dobro znani občutek topline in ta ga nežno opominja, da 
Južni otok je in da človek vsega tega ne bi zmogel, če ne bi čutil neiz-
merne ljubezni do ustvarjanja in če ne bi imel upanja.

Strokovna ocena lutk Barbare Jamšek

Ivan Serdinšek med svojimi rekviziti – lutkami, na katere je zelo ponosen, vse 
je bilo nemogoče postaviti na razstavo v PSC Hajdina. Za postavitev razstave 
so poskrbele: Mojca Vomer Gojkovič, mag. Nataša Kolar in Mojca Kvar.

Pesem druži nas

S pomladanskim tradicionalnim glasbenim večerom »Pesem druži nas« se je 
21. aprila zaključilo jubilejno leto mešanega pevskega zbora DŽD Gerečja vas, 
ki je pod okriljem DŽD začel delovati leta 2002.

Letošnjega glasbenega večera se je prvič udeležil tudi mešani pevski zbor KUD Kajuh iz Jarenine.   Foto: JL
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Branka Krajnca, ki je tudi sestavni del 
MePZ KUD Kajuh iz Jarenine. Čudoviti 
vokali so napolnili dvorano gasilskega 
doma vse do zadnjega kotička, neka-
tere pesmi so bile odpete na način, 
ob katerih ti zastane dih, ob katerih bi 
vsaka beseda, še tako globoka, izgu-
bila svoj pomen … In prav takšen je 

bil glasbeni večer tisto nedeljo v Ge-
rečji vasi.
Ob koncu čudovitih nastopov tako 
domačih kot gostujočih zborov se je 
nastopajočim in organizatorjem za-
hvalil kot predstavnik občine Hajdina 
podžupan Franc Mlakar s čudovitimi 
besedami ter zboru zaželel še vrsto 

uspešnih let tako na pevskem kot 
družabnem področju. Besedam pod-
župana se je z zahvalo za prečudovit 
glasbeni večer pridružila tudi pred-
sednica Območne izpostave Javnega 
sklada RS za kulturo Zlatka Lampret. 
ZASLUGE GREDO PREDVSEM 
ZBOROVODJI
Predsednica DŽD Gerečja vas Magda 
Intihar se je ob tej priložnosti še pose-
bej zahvalila Petru Krajncu, večletne-
mu zborovodji domačega mešanega 
pevskega zbora. Tako člani mešanega 
pevskega zbora kot ustanovne čla-
nice so enotnega mnenja, da je za 
tovrstne uspehe, ki so jih v zadnjem 
obdobju nizali na domačem kot tudi 
odrih širom po Sloveniji, zaslužen nji-
hov umetniški in strokovni vodja Pe-
ter Krajnc. Prav tako mu gre zasluga, 
da so člani MePZ od aprila letos po-
nosni nosilci Gallusovih značk in da 
je »gerečki« oder vsa ta leta glasbeno 
izpopolnjen. Ne samo da je »klasični« 
zborovodja, rad piše tudi priredbe, na 
željo zbora pa je napisal že marsika-
tero tematsko pesem, od gasilske do 
kletarjeve in še marsikatero drugo, 
ter vsako leto dodatno pripomore k 
uspešni organizaciji glasbenega ve-
čera. 
DOBITNIKI PRIZNANJ
Predsednica JSKD OI Ptuj je ob koncu 
rednega programa glasbenega veče-
ra podelila tudi Gallusova priznanja in 
značke naslednjim dobitnikom: bro-
nasta priznanja za pet let pevskega 
udejstvovanja so prejeli Jože Mlakar, 
Franc Panikvar, Jože Perko in Olga 
Nahberger, srebrne značke za deset 
let prepevanja Janez Feguš, Alojz Ka-
isersberger, Marica Plemeniti, Nežka 
Kurnik, Ema Kiselak, Marjana Mikla-
užič in Angela Perko, zlato Gallusovo 
značko pa je za 20 let udejstvovanja 
na pevskem področju prejel Leopold 
Karneža.
Tudi v imenu uredniškega odbora če-
stitke vsem prejemnikom Gallusovih 
priznanj z željo po številnih nadaljnjih 
pevskih nastopih. 

MI

Predsednica JSKD OI Ptuj, Zlatka Lampret, podeljuje priznanje, zlato Gallusovo značko za 20 let dela in 
udejstvovanja na kulturnem področju, ki jo je prejel član MePZ DŽD Gerečja vas Polde Karneža.  Foto: JL

Predsednica DŽD Gerečja vas Magda Intihar se je zahvalila zborovodji Petru Krajncu za vsa leta dobrega in 
strokovnega vodenja domačega pevskega zbora.  Foto: MI
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Druga koncertna zgodba 
učiteljsko-vzgojiteljskega zbora

»Z glasbo je mogoče povedati več koz z besedami!« Carl Maria von Weber. Prav te 
besede so lepo povezale koncertni večer izbranih melodij v cerkvi sv. Martina 
na Hajdini, ki so ga 12. maja pripravile pevke učiteljsko-vzgojiteljskega pev-
skega zbora OŠ Hajdina pod vodstvom Uroša Sagadina in z gosti.

Svoj drugi samostojni koncert so pev-
ke začele z rožansko ljudsko Sem se 
rajtov ženit, nadaljevale pa z ljudsko 
Roža na vrtu, pesmijo Hands United 

In Peace Irva Rothenberga in pesmijo 
Deni me, ki je zares izzvenela kot Hval-
nica ljubezni. V program so vključile 
nekaj znanih priredb ljudskih, kot sta 

Tancuj, tancuj, Brala Jana kapini, Lain-
ščkova Ravnica, Smolarjeva Oh, naši 
moški in Ježkova Ne čakaj na maj. A 
brez Avsenikove Slovenija, od kod le-
pote tvoje, avtorja Marjana Stareta, si 
tako prijetnega večera v izbrani druž-
bi sploh ne bi mogli predstavljati. 
PEVKE PREPEVALE V DRUŽBI 
MLADIH GLASBENIH TALENTOV
Pevkam so se med nastopom pridru-
žili še mladi glasbeniki in pevci: Taja 
Glažar (kitara), Lara Varžič (vokal), Jure 
Bušljeta (klavir), Lovro in Luka Pišek 
Svenšek ter Simon Žnidar (vokali), 
Jure Drevenšek (kitara in vokal) ter 
Jure Fakin (trobenta), nastopili pa so 
tudi glasbeni prijatelji Uroša Sagadi-
na, ki je na koncu koncerta dobil ve-
liko pohval in posebno zahvalo pevk, 
ki so mu zelo hvaležne, da se jim po-
sveča in ustvarja z njimi. V zaključnih 
besedah zahvale pa sta svoje misli in 
občutke po enkratnem majskem kon-
certu občinstvu predstavili še Hilda 
Bedrač, predsednica Zveze kulturnih 
društev Hajdina, in Vesna Mesarič 
Lorber, ravnateljica OŠ Hajdina. Vodja 
zbora Viktorija Vrabl pa je poleg mno-
gih zahval nastopajočim in občinstvu 
izrazila zahvalo svojim sodelavkam in 
dejala, da je nanje zelo ponosna.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Pevke so se s prav posebnim darilom zahvalile svojemu zborovodju Urošu Sa-
gadinu.

Lovro in Luka Pišek Svenšek ter Simon Žnidar so se predstavili kot odličen pevski 
trio in dobili velik aplavz.

Pevke učiteljsko-vzgojiteljskega pevskega zbora v družbi drugih nastopajočih in nekdanjega ravnatelja haj-
dinske šole Jožeta Laha
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Ana Karneža s Ptujske Gore 
pela tudi za nas

V nedeljo, 16. junija, se je zaključil letos že tretji izbor POP TV Slovenija ima 
talent, v katerem sta se v finale iz našega okolja uvrstila Ptujčan Blaž Vidovič 
in sedemnajstletna Ptujskogorčanka Ana Karneža.

Pevka, ki je v dveh prednovoletnih 
koncertih Tamburaškega orkestra iz 
Majšperka v Skorbi osvojila srca po-
slušalcev, je v dveh predizbornih na-
stopih dvignila na noge obiskovalce 
ljubljanske Opere, komisijo in šte-
vilne gledalce pred TV-sprejemniki 
ter se uvrstila med deset najboljših 
talentov v Sloveniji. Po telefonskem 
glasovanju gledalcev sta se v končni 

izbor uvrstili z vrstnico Aljo Krušič. Ker 
je tudi iz hajdinske občine veliko gle-
dalcev namenilo svoj glas mladi, obe-
tajoči pevki, ki ji njena majhnost ni 
ovira, da bi uresničila svoje sanje, vam 
jo predstavljamo tako, kot je bila dan 
po izboru, med svojimi domačimi na 
Ptujski Gori, kjer so ji pripravili svečan 
sprejem. Ana je svoje uvrstitve vesela. 
Mi pa lahko dodamo le to, kar je rekel 

neznano kdo: »Najlepše rožice pod vr-
hom rastejo.«

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Ko migrena dobi drug pomen ...

Obrazložitev: Ko migrena iz ženinih ust zvečer v zakonski postelji ni izgovor možu, 
da je utrujena, pač pa spodbuda: MI GRE NA ... (tukaj lahko dodate svoje »deja-
nje«).
Tako smo se poučili o migreni in še marsičem drugem obiskovalci zadnje abo-
nmajske predstave ob praznovanju 100-letnice KPD Stane Petrovič Hajdina, 
predstave Svobodni zakon v produkciji Narodnega doma Maribor. 

Nastopila sta Tadej Toš v vlogi Roka 
Ribiča in Nataša Tič Ralijan kot nje-
gova žena Samanta. Predstavo je re-
žiral Samo M. Strelec. Zgodba govori 
o zakonskem paru srednjih let, o Pri-
morki in Štajercu, o neutrudnem če-
zplotnem rekreativcu in njegovi (od 
njegovih poskokov na druge ženske) 
že rahlo utrujeni ženi. »Doma noče, 
zunaj pa je kot pitbul: vse bi raztrgal! 
Kako hudiča naj jaz vem, kaj si ti pri 
seksu želiš? In kaj je tisto, česa ti jaz 
ne znam narediti, vse druge babe pa 
znajo?« se sprašuje Samanta. »Zakaj 
teh stvari ne moreva razčistiti kot dva 
normalna človeka? Koza zmešana!« ji 
zabrusi Rok. In ko jo vpraša, kako bi 
sploh z njo ... (saj veste, kaj), ko pa ima 
vedno migreno, mu ona lepo pojasni 

to, česar on in verjetno večji del mo-
ške populacije še ni dojel. Migrena – 
to pomeni, da mi gre na ... 
Ko se mora Rok soočiti z dejstvom, 
da se je za tovrstno aktivnost skaka-
nja čez plot odločila tudi žena in da ji 
to pravzaprav ugaja, svobodni zakon 
dobi popolnoma drug pomen. A ne 
velja svoboda v zakonu le za moške, 
ženske se tega ne morejo lotiti? Joj, če 
bi ženske to dojele, bi bilo moškim ve-
liko enostavneje.
Ampak ne – ženske se ne damo! Kar 
zmorete vi, dragi moški, zmoremo 
tudi me, ženske! Hm, morda zmoremo 
celo bolje kot vi ... Zato že enkrat pre-
vzemite odgovornost za svoja dejanja 
in seveda razmislite o posledicah, še 
preden se odločite za poskoke.

Ob gledanju predstave smo izjemno 
uživali. Ob spremljanju ženskih in mo-
ških razlag svobodnega zakona smo 
se malo zamislili pa tudi marsikateri 
sočen izraz smo odnesli domov.
Da je predstava velika uspešnica, je 
že znano. Imela je že krepko čez sto 
ponovitev, prejela je nagrado za žlah-
tno komedijo, Tadej Toš pa nagrado za 
žlahtnega komedijanta.

Besedilo in foto: 
Sanja Kokol

Samanta in Rok v predstavi Svobodni zakon

Ani je čestitala tudi županja občine Majšperk, dr. 
Darinka Fakin
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»Uvrstitev na zaključno srečanje naj-
boljših predstav ljubiteljskih gledali-
ških skupin v Sloveniji je velik uspeh, 
ki daje strokovno potrditev našemu 
ustvarjanju. Ta dosežek nam daje na-
daljnji zagon za strokovno in marljivo 
delo, je potrditev umetniške usme-
ritve in izbire dramskih besedil, ki 
pri gledalcih pustijo globlji pečat in 
jih prisilijo v razmislek o vsakdanjem 
življenju,« je uspeh ŠUS tetra v leto-
šnjem letu opisal režiser predstave 
Aljaž Godec. 
Izbor predstave je nekoliko nenava-
den, saj gre za črno komedijo, pre-
pleteno z izjemno duhovitimi dialogi. 
Kot je povedala selektorica regijske-
ga Linhartovega srečanja Aleksandra 

Blagojević, je za tak tip komedije po-
trebne veliko igralske discipline in na-
tančnosti ter režijske domiselnosti. Iz-
postavila je odlično podelitev vlog in 
izbiro inovativnega dramskega teksta. 
»Aljaž Godec točno ve, kaj počne, in si 
je popolnoma na jasnem s tem, kaj 
sploh od teatra hoče in pričakuje. Je 
nedvomno motor cele ekipe. Res mo-
raš biti pogumen, da se lotiš tako tež-
ke komedije in jo tako senzibilno in z 
občutkom postaviš na oder.« 
Sicer pa je ŠUS teater na regijskem 
srečanju prejel nagrado še za najbolj-
šo glavno moško vlogo. Slednjo je 
prejel Matjaž Godec, ki je v predstavi 
odlično odigral vlogo pohabljenega 
fanta Billyja. To priznanje mu zelo veli-

ko pomeni. »Mislim, da je to skorajda 
največ, kar lahko v ljubiteljskem gle-
dališču dosežem. Je nekakšno gonilo 
za moje nadaljnjo delo, saj veš, da si 
na pravi poti in delaš v pravi smeri. 
Vem pa, da mi brez tako dobre, pri-
jetne in zabavne ekipe ne bi uspelo, 
tako da ta nagrada še zdaleč ni samo 
moja, ampak od vseh nas, saj smo si jo 
z garaškim delom vsekakor zaslužili, 
kar je naša spodbuda za naprej.« 
Sicer pa igralci ŠUS teatra že pridno 
študirajo novo predstavo, ki naj za 
zdaj ostane še skrivnost. Vidimo se na 
premieri, meseca decembra. 

Besedilo in foto: 
Estera Korošec

Kripl med najboljšimi v Sloveniji 
– uvrstitev na Linhartovo srečanje

52. Linhartovo srečanje bo letos potekalo v Postojni med 26. in 28. septembrom. Namen festivala je prikazati in nagra-
diti najbolj kakovostne ljubiteljske gledališke predstave in s tem spodbuditi razvoj in kakovostno rast tovrstne gleda-
liške produkcije. 

Podelitev priznanj v Majšperku
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Letos so že drugič organizirale pevsko 
srečanje Pesem v poletje in podžupan 
Franc Mlakar je njihovo prizadevnost 
za ohranjanje pevske tradicije v občini 
Hajdina v svojem slavnostnem nago-
voru pohvalil z izbranimi besedami. 
Pri tem ni pozabil na ljudske pevce 
iz istega društva pod vodstvom neu-
trudnega Maksa Kampla, ki so po svo-
jem nastopu na koncu zapeli skupaj z 
gostiteljicami, pritegnila pa jim je vsa 
pevska dvorana. 
Vabilu so se odzvali: ljudski pevci DU 
Videm pri Ptuju, ljudski pevci s frajto-
narjem DU Grajena, ljudske pevke KD 
Skorba, ljudski pevci KD Trnovska vas, 
pevke Društva gospodinj Vitomarci, 
ljudski pevci Trta KUD Maksa Furjana 
Zavrč, ljudski pevci DU Turnišče, ljud-
ske pevke KD Sela, Mejaši iz Repišč, 
Zg. Leskovec, in Hišni ansambel DU 
Markovci. Za predah med nastopi sta 
poskrbela harmonikar Aljaž Nahber-
ger in kitarist Jure Drevenšek, pro-
gram pa je kot običajno povezovala 
Nataša Štumberger.

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Pesem v poletje 2013 
odmevala še pozno v noč

Verjetno je bila 2. junija obilica dogodkov, ki so se zvrstili v tistem koncu te-
dna, kriva, da je nekaj sedežev v dvorani Društva upokojencev Hajdina ostalo 
nezasedenih. Zato pa so tisti, ki so bili prisotni, z navdušenjem zaploskali vsaki 
izmed enajstih pevskih zasedb, ki so se odzvale povabilu ljudskih pevk, članic 
DU Hajdina in KPD Stane Petrovič Hajdina, z Marto Sitar na čelu.

Če stopita skupaj Marta Sitar in Maks Kampl, vsak s svojim pevskim spremstvom, takoj nastane odličen 
mešani pevski zbor, če pa pritegne zraven še deset drugih skupin, se ne moreš ubraniti, da ne bi pomagal 
tudi sam.

Gerečjevaščani bodo 2. oktobra 
nastopili v Cankarjevem domu

Na kratkem sestanku sta jih seznani-
la z vsem potrebnim za udeležbo na 
reviji pevskih zborov Zveze DU Slove-
nije, ki bo 2. oktobra v Cankarjevem 
domu v Ljubljani. Ta nastop so si pri-
služili kot najbolje uvrščen upokojen-
ski pevski zbor na 13. Reviji upokojen-
skih pevskih zborov, ki je bila 16. maja 
v Narodnem domu Ptuj. Čestitamo in 
jim želimo, da uspešno zastopajo pev-
ske barve občine Hajdina.

Besedilo in foto: 
S. Brodnjak

Med vajami smo zmotili člane Mešanega pevskega zbora Društva žena in deklet Gerečja vas in DU Hajdina. Obiskala 
sta jih Marija Zamuda, članica Kulturne komisije pri ZDUS in Pokrajinski zvezi DU za Sp. Podravje, ter Anton Cestnik, 
predsednik DU Hajdina.

Pevci so med rednimi vajami izvedeli za nastop v Cankarjevem domu.
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Jubilejna, 10. Košnja trave nekoč

V nedeljo, 19. maja, je v Gerečji vasi na Nemčovem travniku v organizaciji Dru-
štva žena in deklet Gerečja vas ter PGD in VO Gerečja vas potekala tradicio-
nalna že 10. Košnja trave nekoč, ki pa je bila ob svojem jubileju tudi slovesno 
obarvana.

Tradicionalni kozolec je nosil tudi obeležje letošnje 
jubilejne košnje, ki sta ga odkrila nekdanji hajdinski 
župan Radoslav Simonič in nekdanja predsednica 
društva DŽD Gerečja vas Anica Drevenšek.

Letošnja prireditev Košnja trave ne-
koč se je začela s povorko izpred ga-
silskega doma, na čelu katere je bila 
mini godba Pepi Krulet iz Cirkovc, ki je 
naznanila sprevod koscev. Sledila sta 
jim konjska vprega z vozom, ki je med 
drugim pripeljala tudi grabljice, ter 
kolona starodobnih kosilnic in trak-
torjev vse do najnovejše tehnologije 
za košnjo in spravilo sena, za njeno 
predstavitev sta tudi letos poskrbela 
proizvajalec strojne opreme SIP Šem-
peter in Kmetijstvo Polanec. 
SLOVESEN ZAČETEK PRIREDITVE
Pred začetkom košnje je potekalo 
slovesno uradno odprtje letošnje 
prireditve z nagovorom predsednice 
DŽD Gerečja vas Magde Intihar, po-
pestrila ga je tudi ljudska pesem do-
mačega mešanega pevskega zbora. 
Slavnostni govornik je bil župan ob-
čine Hajdina mag. Stanislav Glažar, ki 
je v svojem nagovoru pohvalil namen 
in organizacijo tovrstne prireditve v 
smislu obujanja starih običajev, ki pa 
imajo tudi družaben namen. Pred za-
četkom košnje je sledilo še odkritje 
tradicionalnega kozolca z obeležjem 
letošnje tradicionalne prireditve, ki 
je dalo letošnji prireditvi še poseben 
pomen.

Nato se je začela tradicionalna ročna 
košnja sena, ki se je je tudi letos ude-
ležilo lepo število koscev, travnik pa 
so do konca pokosili še strojniki z vso 
razpoložljivo mehanizacijo, ki se je 
predstavila ob prihodu na travnik. Po 
končani košnji so moški na tradiciona-
len način, s konji in »lojtrnim« vozom, 
napolnili kozolec oz. strve, ki jih je po-
sebej za letošnji jubilej izdelal domači 
mojster, tudi član domačega mešane-
ga pevskega zbora Franci Panikvar, in 
so dale letošnji prireditvi še poseben 
tradicionalni pridih. 
NAJBOLJŠEGA SO SKUHALI 
»BENČOVI PUBECI«
Po končanih opravilih na travniku so 
se vsi sodelujoči okrepčali z golažem, 
ki ga je letos na obrobju travnika ku-
halo kar 18 moških ekip v tekmoval-
ni kategoriji pod budnim očesom in 
izbranim okusom strokovne ocenje-
valne komisije. Sestavljali so jo vodja 
Vlado Pignar, mojster kuhanja, Marjan 

Božičko, profesor kuhanja, ter članica 
komisije Renata Pečnik s Ptuja, na-
ključna obiskovalka prireditve in tudi 
dobra gospodinja. Po težkem delu, 
ki ga je tudi imela ocenjevalna komi-
sija, kakor je povedal Vlado Pignar, je 
najgolaž za leto 2013 skuhala ekipa 
kuharjev »Benčovi pubeci«, bratranci 
in prijatelji iz Trnič in Marjete, ki so na 
tekmovanje prišli zelo neobremenje-
ni, bolj z namenom, da se kuhanja le 
udeležijo, in na presenečenje so ga 
tudi najbolje skuhali. Drugi najgolaž 
so skuhali lanski zmagovalci »Trnički 
trni«, tretjega pa domači fantje pod 
imenom »Gerečki asi«. Seveda so si 
prvi trije golaži prislužili tudi pokale, 
ki jih je tudi letos prinesla na pokošen 
travnik skupina padalcev Aerokluba 
Moškanjci, druge skupine kuharjev pa 
so za sodelovanje in trud prejele tola-
žilne nagrade.

Začetek prireditve s povorko izpred gasilskega doma v Gerečji vasi

Glej, zarja se kaže,

kmetič hiti,

pod koso nabrušeno

se trava šibi.

Grabljice hitijo,

sonce gor' gre,

da krma bo sveža, 

zelo pohite.

Je krma že suha,

spet kmetič hiti,

pod streho jo spravit,

se že oblači.
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Da je bilo okrepčila za vse dovolj, so 
poskrbele tudi domače članice ne 
samo s svojim golažem, temveč tudi z 
obilico peciva, s katerim so se poslad-
kali vsi obiskovalce prireditve. 
OBIČAJ, TRADICIJA, DRUŽENJE
Veselo je bilo tisto nedeljsko popol-
dne na travniku, vršalo je na vseh stra-
neh, tako ob košnji kakor pri kuhar-
skih skupinah. Da so bili obiskovalci 
sproti seznanjeni z vsem dogajanjem 
na travniku, je tudi letos svojo nalogo 
odlično opravil povezovalec progra-
ma Ivo Lešnik. Prireditev Košnja trave 
nekoč je ena izmed največjih društve-
nih prireditev v okviru domače obči-
ne in tudi izven njenih meja. Postala 
je tradicija prikaza nekdaj težkega 
sezonskega opravila, ki ga danes po-
imenujemo kar običaj in ima vsako 
leto večji namen in pomen druženja 
številnih generacij. Da pa lahko orga-
nizatorji tako veliko družabno priredi-
tev tudi izpeljejo, gre zahvala občini, 
predvsem pa vsem sponzorjem in do-
natorjem, ki vsako leto na svoj način 
pripomorejo k uspešno izpeljanemu 
družabnemu dogodku. Zadovoljne 
organizatorke in organizatorji ocenju-
jejo, da je letošnja jubilejna prireditev 
ne samo dosegla, temveč tudi prese-
gla svoj tradicionalni in družabni na-
men.

MI
Foto: Jožica Lešnik

Glavne organizatorke ponosne na tradicionalni kozolec ali strve z obeležjem jubilejne prireditve

Ob jubilejni prireditvi simbolične zahvale občini 
ter vsem sponzorjem in donatorjem, ki vsako leto 
tako materialno kot moralno podprejo dogajanje na 
Nemčovem travniku.

Letošnji najgolaž so skuhali Benčovi pubeci.

Spominska fotografija koscev na letošnji jubilejni prireditviSlovesno uradno odprtje prireditve je s pesmijo popestril tudi domači MePZ, 
člani in članice zbora pa so svoje delo nadaljevali v vlogi grabljic in koscev.
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Ob uporabi kakršnega koli pletar-
skega izdelka si težko predstavljamo, 
kako ta nastane. Pri tem pogosto 
sploh ne pomislimo, kaj je treba storiti 
že mnogo prej, preden vzameš v roke 
šibe in sedeš k delu.
Pri Tonetu in Hildi Žumer v Hajdošah 
smo ujeli dve opravili, ki sodita v spo-
mladanski čas. 

Tudi v Turističnem društvu Mitra Haj-
dina smo poskrbeli za zalogo šibja, ki 
je za sedaj varno spravljeno, da bomo 
januarja imeli na voljo material za prvi 
tečaj pletarstva. Vsi, ki bi vas tovrstno 
učenje zanimalo, pokličite 040 258 
964, da vas uvrstimo na seznam tečaj-
nikov. 

Besedilo in foto: 
S. Brodnjak

Natanko 11. maja je minilo 50 let, 
ko sta mladoporočenca Marija, ro-
jena Grabar, in Ivan Brlek vsa mlada 
in polna življenja ter velikih priča-
kovanj izrekla svoj življenjski da leta 

1963 na Ptuju. Njuna odločitev pred 
pol stoletja ni bila le mladostna po-
trditev pripadnosti drug drugemu, 
bilo je mnogo več. V Dražencih sta si 
ustvarila dom in družino, ki je pome-

nila njuno ljubezen, srečo, življenjsko 
smer v njuna pričakovanja, uspehe 
in neuspehe – predvsem pa toplino 
in varnost. Trdna volja, vera in pove-
zanost pa so jima zagotovili ohrani-
ti življenjsko moč in trdnost v vseh 
njunih 50 letih skupnega življenja. 

Od šibe do košare je dolga pot

Najprej je na pomlad treba porezati vrbove šibe, jih 
razvrstiti po debelini in zvezati v snope. 

Zlati poročni dan zakoncev Brlek

Enajstega maja je bila v Martinovi cerkvi na Hajdini slovesnost zlate poroke zakoncev Marije in Ivana Brleka iz Dražen-
cev 99. Civilni obred zlate poroke sta v krogu družine in prijateljev opravila podžupan Andrej Tkalec in občinski svetnik 
Franc Krajnc, zlato poročno mašo pa je daroval naddekan Marijan Fesel.

Zlatoporočenca v družbi sina Darka in hčerke Sonje, Andreja Tkalca in Franca Krajnca, ki sta opravila civilni 
obred poroke, naddekana Marijana Fesla in župnika iz fare sv. Vida p. Jožeta Petka.

Čez nekaj dni sledi lupljenje šib. Vsako posebej je s 
posebnim nožičem treba olupiti, dokler je lubje še 
primerno za to.

Uspelo jima je izpolniti obljube, ki sta jih kot mlado-
poročenca izrekla, ko sta stopila na skupno življenj-
sko pot, in po petdesetih letih sta zakonca Brlek to 
obljubo s podpisom samo še potrdila.
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Oba sta hodila v službo, zlati ženin 
je po poklicu dipl. inženir organizaci-
je dela in je bil vse življenje izjemno 
uspešen gojitelj malih živali, nekaj let 
tudi predsednik ptujskega društva, 
zlata nevesta pa je poklicna krojačica 
in administratorka, doma pa skrbna 
mama in babica, ki ima rada naravo in 
rože.
V zakonu sta se jima rodila hčerka So-
nja in sin Darko, ki sta bila tudi poroč-

ni priči staršema, v življenju pa uživata 
tudi ob svojih štirih vnukih Evi-Mariji, 
Ani, Alenu in Žigi. Skrb za otroka jima 
je zapolnila njuno vsakdanje življenje. 
Dala sta jima vse tisto, za kar sta bila 
marsikdaj sama prikrajšana. Kot skrb-
na in danes upravičeno zlata starša ter 
zakonca bdita nad svojimi mladimi, ki 
jima skrb in toplino z veseljem vrača-
jo. 
V imenu občine Hajdina sta Andrej 

Tkalec in Franc Krajnc zlatoporočen-
cema za prijeten spomin na slove-
snost zlate poroke podarila sliko farne 
cerkve sv. Martina. Z izbranimi sloven-
skimi melodijami je slovesnost obo-
gatila pevka Ula Šegula.

Zlatoporočencema Brlek iskrena če-
stitka tudi iz uredništva Hajdinčan!

Besedilo in foto: TM

28 hajdinskih prvoobhajancev

Prvo sveto obhajilo je prvi samostojni korak otroka v versko življenje. Ob prejemu tega zakramenta otroci sprejmejo 
Jezusa v svoje srce. Lep in doživet dogodek je bil tudi v župniji sv. Martina na Hajdini, kjer je bila v nedeljo, 26. maja, 
slovesnost prvega svetega obhajila. Praznično sveto mašo je vodil naddekan Marijan Fesel, prvo obhajilo pa je prejelo  
28 hajdinskih prvoobhajancev. (TM)

Foto: Laura
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V uvodu so lahko udeleženci spremljali 
petminutni film, ki ga je v New Yorku 
posnel »ptujski Spielberg« Vid Izlakar. 
Ta je vseboval kratke utrinke New Yor-
ka, precejšen del pa je bil namenjen 
tudi slovenskemu večeru, ki ga je pri 
patru Martinu Cimermanu organiziral 
Matija Brodnjak. Ta večer je bil za slo-
venske navijače in Slovence v NY ob 

dvoboju Zavec – Thurman eden izmed 
vrhuncev celotnega dogajanja v tem 
času. Zatem je besedo prevzel David 
Breznik in v nekaj minutah predstavil 
nekatere znamenitosti in zanimivosti 
New Yorka. Pripoved so spremljale fo-
tografije na velikem platnu, ki so obi-
skovalcem še nekoliko bolj približale 
razsežnosti tega velemesta.
Drugi del večera je bil namenjen raz-
ličnim (večinoma hudomušnim) utrin-
kom navijačev in spremljevalcev. Še 
najbolj je poslušalce s svojo pripoved-

jo o klobasi, ki se je pretihotapila v NY 
in nazaj, razvnel Jurček Valenko. Svoje 
kamenčke v mozaiku so dodali še Jože 
Mohorič (predsednik fan cluba Dejana 
Zavca), Jože Mohorič (novinar), navi-
jači Davorin Zupanič in njegova hči 
Amadeja, Ivan Rakuša in Jure Valen-
ko. Prav vsi s(m)o se Dejanu zahvalili 
za njegovo odličnost v ringu, zaradi 
katere s(m)o sploh odšli v ZDA, in ga 
obenem rotili, naj še ne konča karie-
re. Naše želje so še naprej povezane z 
ZDA – na srečo tudi njegove …
Svoje je na koncu dodal sam Dejan 
Zavec, ki se je še enkrat več zahvalil za 
podporo vsem, ki ga spremljajo na nje-
govi športni poti. Matija in David (mi-
nister za glasbo) sta Dejanu na koncu 
izročila še priložnostni darili v svojem 
stilu: prvi uokvirjen kolaž fotografij, 
drugi pa zlati CD z glasbeno tematiko 
New York. Platinasti CD sledi ob drugi 
priložnosti …
»Tretji polčas« se je zavlekel pozno v 
noč, v njem pa so udeleženci še enkrat 
podoživeli različne podrobnosti iz ča-
robnega New Yorka.

Jože Mohorič, Štajerski tednik
Foto: Matija Brodnjak, Rado Škrjanec

Na Hajdini je bilo čutiti New York

V petek, 17. maja, je v baru Kavalo ob nogometnem igrišču na Spodnji Hajdini 
potekal zanimiv večer z naslovom I feel New York in Slovenia. Na njem so Mati-
ja Brodnjak, Tatjana Mohorko in David Breznik skozi film, slike in besede pred-
stavili svoj vidik poti v New York, kjer so skupaj z drugimi navijači spremljali 
Dejana Zavca na njegovem dvoboju proti Keithu Thurmanu.

V Kavalu na Sp. Hajdini je bilo nadvse prijetno in 
nepozabno.

Še priložnostni darilci za Dejana – uokvirjen kolaž fotografij in zlati CD z glas-
beno tematiko New York

Nekateri popotniki, Dejanovi zvesti navijači, so povedali veliko zanimivih zgodb. 
Publika je ob tem zelo uživala.

Utrinek s petkovega večera v baru Kavalo: Jože Mohorič, David Breznik, Zoran Hovnik, Dejan Zavec, Tatjana 
Mohorko in Matija Brodnjak
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PREGLEDNIK

KD DRAŽENCI
V aprilu in maju je KD Draženci gostovalo v krajih s predstavo Kripl. S to predstavo 
so se uvrstili na regijsko tekmovanje. Tekmovalna predstava je potekala 25. maja v 
Majšperku.

KPD STANE PETROVIČ HAJDINA
5. maja 2013 je ob 19. uri v dvorani DU Hajdina potekal večer ljudskih plesov in 
pesmi, sodelovali so ljudski pevci in ljudske pevke Hajdina in Folklorna skupina Rož-
marin iz Dolene (7. abonmajska prireditev za odrasle).
24. maja 2013 je Narodni dom Maribor gostoval s komedijo D. Fo, F. Rame Svobodni 
zakon v režiji Sama M. Strelca, igrala sta Nataša Tič Ralijan in Tadej Toš (8. in zadnja 
abonmajska predstava za odrasle).
2. junija 2013 je ob 19. uri v dvorani DU Hajdina potekalo drugo tradicionalno sreča-
nje ljudskih pevcev in godcev Pesem v poletje v organizaciji ljudskih pevk s Hajdine.
11. junija 2013 je bilo odprtje razstave lutk in starih dokumentov društva, točno 100 
let obstoja. Odprtje sta popestrila kratek program in podelitev bronastih in srebrnih 
Linhartovih priznanj. 
24. junija 2013 ob 19. uri – osrednja prireditev ob 100-letnici društva in dneva dr-
žavnosti pred stavbo PSC na Hajdini.
Ljudski pevci in pevke vsak teden gostujejo na prireditvah izven občine Hajdina.
Lutkovna sekcija pod vodstvom Danice Serdinšek se je uvrstila na regijsko srečanje.

KD VALENTIN ŽUMER HAJDOŠE
Konec aprila je društvo za mlajšo skupino frajtonarjev pripravilo tridnevne intenzivne 
vaje, ki so potekale na njim že dobro znani turistični kmetiji Druzovič v Drbetincih. Na 
vajah so fantje s svojim mentorjem Sandijem Zajcem do podrobnosti izpilili skladbe, 
ki so se jih naučili čez leto. 
Člani društva so se udeležili prireditve Šport in špas – dan druženja in gibanje vseh 
generacij, ki je potekala v soboto, 11. 5. 2013, in jo je letos zaznamovalo deževno in 
zelo mrzlo vreme.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET OBČINE HAJDINA
11. 5. 2013 je potekala ekskurzija v Bad Ischl – Wolfgangsee.
12. 5. 2013 sta se dve članici udeležili ekskurzije v Bruselj, ki jo je organizirala Zveza 
kmetic Slovenije.
15. 5. 2013 je bilo realizirano snemanje z ekipo RTV Slovenija – dokumentarec Rim-
ska keramika, jedi po rimskih receptih.
7. 6. 2013 – predstavitev projekta LAS bogastvo podeželja – kulinarika na KGZ Ptuj 
(kuhanje jedi na žlico).

KD SKORBA
V aprilu so izvedli Gledališke urice za otroke, na katerih so se v dveh vikendih pred-
stavile otroške lutkovne in gledališke skupine iz OŠ Ljudski vrt Ptuj, OŠ Podlehnik in 
KD Skorba. Ob koncu predstav je za otroke potekal še animacijski program. Domača 
otroška gledališka skupina se je z igrico Sapramiška predstavila še otrokom iz vrtca in 
šole. Z igrico bodo še gostovali, zaigrali jo bodo na prostem v vrtcih Ptuj.

Na rednih tedenskih vajah so se srečevale ljudske pevke in sodelovale z nastopi na 
prireditvah. Udeležile so se srečanj ljudskih pevcev in godcev na Hajdini, Turnišču, 
Ptuju. V maju so se odpravile skupaj z vaščani Skorbe na ekskurzijo na Koroško. 

NAPOVEDNIK

KD DRAŽENCI
V prihajajočih mesecih bo sekcija Šus teater pričela študijo novega dramskega dela 
za novo igralsko sezono.

KD VALENTIN ŽUMER HAJDOŠE
V sredini septembra bodo za člane društva pripravili izlet.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET OBČINE HAJDINA
V juliju bodo sodelovale na rimskem taboru na Sp. Hajdini in rimskih vikendih, pri-
pravljajo se tudi na državno tekmovanje Jakobska kuhla ter VI. rimske igre, ki bodo 
potekale od 22. do 25. 8. 2013 v bližini I. mitreja in na Ptuju.

DRUŠTVO ŽENSK HAJDOŠE
22. 6. 2013 je načrtovana ekskurzija na Gorenjsko.
26. 7. 2013 bo potekal 10. tradicionalni Anin piknik.

KD SKORBA
V avgustu načrtujejo izvedbo poletnih ustvarjalnih delavnic za otroke. Bodo pa si v 
poletnem času privoščili tudi nekaj oddiha, hkrati pa snovali zamisli in ideje za jesen-
ski čas, ki bo prav tako kulturno obarvan in zanimiv. Začeli bodo že konec septembra 
– Večer vinskih ljudskih pesmi.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET GEREČJA VAS
Konec avgusta se bodo začele pripravljati na 10. jubilejno zastavo buč – »Bučijado«, 
ki bo z letošnjim letom tudi zaprla svoja vrata.

Pripravila: Sanja Kokol

S petjem so sodelovale tudi na šmarnicah v Skorbi. Pred poletjem jih čaka še nekaj 
nastopov, gostovale bodo na Turnišču v Prekmurju in Tepanjah, nato pa si bodo pred 
pestro jesenjo privoščile nekaj počitka.
Člani etnografske sekcije so sodelovali ob postavitvi mlaja, skupaj z VO Skorba so 
skorbovski orači pripravili kresovanje z družabnim večerom. Na prireditvi Košnja na 
stari način v Gerečji vasi so se preizkusili v kuhanju golaža.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET GEREČJA VAS
V aprilu so članice skupaj z MePZ organizirale tradicionalni glasbeni večer »Pesem 
druži nas«. Na svojih učnih delavnicah so prisluhnile dr. Marku Bombku o zdravstve-
nih problemih in njihovih rešitvah na temo motnje spanja. 
V začetku maja so posadile buče, nato je sledila tradicionalna in jubilejna, 10. prire-
ditev »Košnja trave nekoč«.
V začetku junija so sodelovale ob praznovanju 60. obletnice KGZ Ptuj s pomočjo pri 
pogostitvi, udeležile pa so se tudi tradicionalnih kmečkih iger, ki jih organizira DPŽ 
Pongrce v občini Kidričevo. V sredini junija so okopale buče, pripravljale pa so se tudi 
na kratek potek in zaključek uspešne pomladanske delovne sezone.
V juniju se nameravajo podati na tekmovanje v kuhanju kisle župe za Jakobsko kuhlo.
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Zaključuje še ena generacija osnovnošolcev Hajdine

Da smo že res v poletju, še v sredini junija ni občutiti? Pri koncu drugega polletja smo prav gotovo, saj zaključujejo svojo 
osnovnošolsko učenost naši devetošolci, ki so letos imeli izjemen pomladni mrk, kar se vremena tiče. A mrknili niso. 
Njihova valeta nas je s pomočjo informacijsko-komunikacijske tehnologije prepričala, da je čas slovesa že nastopil. 
Generacija, ki je spet postregla s kar nekaj presežki. O tem smo beležili že v prejšnjem Hajdinčanu, nam pa je ostalo še 
nekaj lepih misli, ki jih je ob zaključku posvetila njim in staršem ravnateljica šole Vesna Mesarič Lorber.

Takole jih je nagovorila: »Ko vas gle-
dam, se mi zdite že skoraj odrasli. Ko ste 
nam bili pred devetimi leti zaupani kot 
največja dragocenost svojih staršev, ste 
bili še malčki – radovedni, željni znanja, 
včasih tudi prestrašeni, zaskrbljeni. Z 
leti ste preraščali otroško razigranost, 
izkusili mladostniško razposajenost in 
jo eni bolj, drugi manj uspešno krotili. 
Ampak vse enkrat mine. Minljivi so do-
godki, družba, naši občutki, solze, smeh 
... Minilo je tudi vaših devet let šolanja, 
na katero ostajajo spomini. Čez nekaj 
dni se boste poslovili od svojih sošolk, 
sošolcev, učiteljev, drugih delavcev 
šole in od šole same. Odhajate na novo 
pot, ki ne bo zmeraj ravna, tudi strma, 
kamnita in zavita, morda celo bolj kot 
doslej. V šoli nismo tlakovali vaše poti, 
da bi bila brez lukenj, tudi te so del poti, 
in steze, ki vodi na vrh gore znanja, ni 
možno prehoditi navzdol. Pred vami 
je nov začetek, s katerim boste morda 
imeli več svobode, s tem pa tudi več 
odgovornosti. Želim vam, da ste kos 
preizkušnjam in da dosežete svoje ci-
lje, da se vam uresničijo želje. Na poti 
do cilja bodite vztrajni, potrpežljivi, de-
lavni in pošteni do sebe in do drugih, 
zaupajte vase, spoštujete sebe in ljudi, 
s katerimi se boste srečevali. Pred vami 
je priložnost, da ustvarite nov svet, pri-
jetnejši, pravičnejši, lepši, ker svet mora 
biti lepši. Vsak novi dan vam prinaša 
neskončno možnosti. Nekatere boste 
izbrali sami, druge vam bodo dane. V 
hudih časih se oklenite misli, da vse, kar 
se vam zgodi, ima svoj namen, da se iz 
tega kaj naučite in spoznate kaj nove-
ga. Vedno pa lahko verjamete v to, da 
po vsakem porazu pride tudi zmaga, 
tako kot za vsakim dežjem posije tudi 

sonce. Drage devetošolke, devetošolci, 
torej pogumno in samozavestno na-
prej. Želim vam mnogo prijetnih srečanj 
na poti in krasnih razgledov z vrhov, ki 
jih boste osvojili. Nikoli pa ne pozabite, 
da je eden od najlepših odsekov poti te-
kel skozi hajdinsko šolo.« 
Nekaj je gotovo, da s tem letom za-
ključujemo dva projekta, podprta z 
evropskimi sredstvi. Veliko prijetnih 
izkušenj smo si nabrali s projektom 
Comenius, prav gotovo pa smo se 
preizkušali tudi v učnih bralnih na-
vadah naših učencev, ki ob projektu 
bralne pismenosti ne odstopajo veli-
ko od bralnih navad drugih učencev 
po šolah. Ugotavljamo namreč, da le-
-te z leti upadajo. To dokazuje tudi an-
keta, ki smo jo izvajali med učenci. Na 
podlagi njihovega odnosa do branja 
smo si zastavljali cilje za prihodnje, ki 
bodo povečali njihovo motivacijo za 
branje in posledično tudi bralno razu-
mevanje. A tu lahko veliko naredimo 
le skupaj s starši, saj sta motivacija in 

vzgled tisti vrednoti, ki še vedno pre-
segata tanko črto na meji naše odgo-
vornosti.
Naj se poklonimo tudi našim umetni-
kom, ki so ob zaključku bralne značke 
predstavljali temelj kulturne dedišči-
ne in s tem pokazali »prehodne brvi« 
za pot v literarno ustvarjalnost. Tako 
se za poklon literaturi za vrtčevske 
otroke in prvo triado naše šole zahva-
ljujemo pravljičarki iz mladinskega 
oddelka ptujske knjižnice Liljani Kle-
menčič. Za drugo in tretjo tiado pa 
smo gostili pisatelja Slavka Pregla, ki 
smo mu letos posvetili tudi film nje-
govega romana Spričevalo pod men-
torstvom učiteljice Tatjane Lukovnjak 
in računalničarke Andreje Novak. 
Devetošolci so zanj prejeli na držav-
nem tekmovanju srebrno priznanje. 
Ustvarjalne žilice nam torej ne manj-
ka. V želji po čim boljšem uspehu tudi 
v znanju bomo spremljali naše učen-
ce z veseljem tudi pri njihovih posa-
meznih dejavnostih.

Na zaključku bralne značke sta nas s svojim obiskom počastila ga. Liljana Klemenčič in g. Slavko Pregl. Ob 
njiju so (od leve) predstavniki šolskega filma Gremo mi po svoje: Nik Volgemut, Manja Gabrovec in Gašper 
Valentin Mlakar, Gabriela ter Nina Štumberger.
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Zahvala velja tudi našim zunanjim so-
delavcem. Na tehniškem dnevu Koša-
ra dobrot iz preteklosti smo 14. aprila 
spet lahko bili priča izjemnemu pri-
zadevanju gospodinj iz naših društev 
žena in deklet občine Hajdina. Tako 
posebna zahvala predsednicam vseh 
štirih društev, ki so prispevale svoj 
delež tudi pri raziskovalnih nalogah 
na naši šoli. Posebej smo počaščeni, 
ko se zberejo pri nas s svojimi člani-
cami in skupaj z našimi otroki tokrat 
v 11 delavnicah pripravijo pekarske 
izdelke iz kvašenega testa, pletenice 
in sadni kruh, pletejo košare, se izka-
žejo v servietni tehniki na steklo in na 
platno, izdelujejo sveče (Čebelarsko 
društvo iz Tržca – g. Čeh), izdelujejo 
voščilnice, papir iz zelišč in se s poseb-
no tehniko, imenovano kaligrafija, po-
svetijo pisavi. Naj se jim ob fotozapisu 

še posebej zahvalimo. Da to ne zaide 
v pozabo, poskrbita še novinarski in 
foto krožek.
In še bi lahko naštevali. A vabljeni k 
nam, saj skušamo to predstaviti na 
razstavah in prireditvah. Ena takih je 
bila tudi 20. junija, ko smo se ob za-
ključku šolskega leta Z ljubeznijo na 
pot z družino v domači kraj in domo-
vino poslavljali le za kratek čas. 

Silva Hajšek

Izdelki iz voska zahtevajo natančne prstke in zbrane 
misli.

Košara dobrot in spominkov z aprilskega tehniške-
ga dne

Kaligrafija naj bo spodbuda za »lepopis«.

Na predstavitvi izdelkov in sladkih dobrot v skupinah tehniškega dne z naslovom Košara dobrot iz prete-
klosti smo se ob pomoči novinarskega in foto kroška predstavili še drug drugemu. Za izjemno pomoč in 
mentorstvo učencem se še enkrat zahvaljujemo vsem povabljenim gostom (v prvi vrsti od desne): ge. Anici 
Tekmec, Nataliji Resnik Gavez, Mariji Pulko, Danici Serdinšek, Nežki Gojkovič, Zdenki Pulko (Žetale), Marti 
Sitar, Berti Šlamberger in Mariji Markovič.

Športni dan, namenjen druženju vseh generacij, je 
bil nekoliko deževen, a v Dražencih so poskrbeli, da 
dobrega vzdušja ni manjkalo.

Devet lepih let

Devet lepih let je za nami
in že dosti znanja imamo v glavi;

tudi če vedno ni hotelo notri ostati,
to, kar je notri – se zapečati.

Devet lepih let je za nami,
polnih joka, smeha in sreče,
prepletenih z 'bedarijami',

srečanji, prijatelji ...

Devet lepih let je za nami,
tudi če vedno bili nismo vsi,

so eni prišli, drugi odšli,
na koncu ostali smo mi.

Devet lepih let je za nami,
pa zdaj vendar čas je za slovo,

nikoli ne bomo sami,
kljub temu da vsak svoja pota gremo.

Zato nič ne joči,
ker devet lepih let je za nami,

a še mnogo več pred nami
in enkrat se že srečamo. 

Gabi Štumberger, 9. a 
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Uspešno se zaključuje tretje leto delovanja vrtca Najdihoj-
ca na Hajdini. Med letom smo izvedli mnogo aktivnosti, 
pri katerih smo se povezali z okoljem, prav tako pa veliko 
dejavnosti, v katerih so imeli otroci možnost ustvarjanja in 
izražanja na različnih področjih. V maju in juniju smo izve-
dli še zadnja neformalna srečanja s starši, s katerimi smo 
vse leto prijetno sodelovali. 
Tako je bilo tudi 24. maja, ko smo že tretjič praznovali dan 
vrtca. Tema letošnje prireditve so bile barve, zato se je vsa-
ka igralnica predstavila s svojo barvo.
Otroci rdeče igralnice so prevzeli vodenje prireditve. Z 
navdušenjem in veliko spretnosti so se med seboj pogo-
varjali in »prepirali« o tem, katera barva je najboljša, ter 
tako napovedovali nastope otrok vseh igralnic vrtca.
Otroci zelene igralnice so se predstavili z žabjim plesom. 
Izvedeli pa smo, da je zelena barva izbrana za travo, dreve-
sa ter oznanja upanje in življenje.
Modra sta nebo in odsev neba v morju in vodah sveta. 
Otroci modre igralnice so se zato spremenili v mornarje 
in nam predstavili plovbo po morju in lovljenje rib.
Rumena je barva lune, zvezd, sonca in mnogih rož. In tako 

so se predstavili otroci rumene igralnice. Zaplesali so ples 
sonca, ki prebuja sončnice, in ples lune, ki se igra z zvez-
dami.
Najmlajši otroci, otroci oranžne skupine, so nam s spreho-
dom po prireditvenem prostoru in plesom pokazali in do-
kazali, da so vitamini za naše življenje še kako pomembni. 
Otroci rdeče igralnice so nam zapeli pesem o prijateljstvu, 
saj je rdeča barva simbol veselja, ljubezni in strasti. 
Predstavitve posameznih igralnic so zaključili otroci vijo-
lične igralnice, ki so zaplesali kot prebujajoče se vijolice. 
Vijolična je namreč barva tišine, najdemo pa je v veliko ra-
stlinah, ki so zdravilnega pomena.

Dan vrtca
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Še dobro, da se je pojavil dež, ki je barvam povedal, da so 
vse pomembne in da se zmeraj, ko sije sonce in pada dež, 
barve združijo v prelep obok, ki mu pravimo mavrica. 
Na prireditvi so se predstavili še otroci vrtca, ki so vključeni 
v obogatitveno dejavnost petja in plesa – Mavrica raja ter 
otroci, ki plešejo v plesnem klubu Moreno.
Po prireditvi smo izpeljali plesne in ustvarjalne kotičke, v 
katere so se vključevali otroci in odrasli. Vse obiskovalce 
prireditve smo pogostili, pri čemer so nam bile v veliko po-
moč Ptujske pekarne in slaščičarne.
Hvala vsem, ki ste na kakršen koli način sodelovali z nami, 
nam obogatili in polepšali naše vrtčevske dni v letu, ki se 

zaključuje. Želim vam, da lepo preživite poletne počitniške 
dni in da se nasmejani, spočiti, zvedavi in razigrani skupaj 
z nami podate septembra v novo vrtčevsko leto.

Tudi v vrtcu 
smo zbirali papir 

Akcijo zbiranja papirja smo izvedli tudi v vrtcu. Starši in 
otroci vseh igralnic so se zelo potrudili in dnevno spre-
mljali, kako napreduje »njihova« igralnica. V tem času 
smo krepili mišice rok, saj smo dvigovali velike škatle in 
svežnje papirja. Trud vseh je bil poplačan, skupaj smo 
zbrali kar 3548 kg papirja. Zmagala je zelena igralnica in 
si z zmago pridobila posebno nagrado: pogostitev s pico 
in sladoledom. Izkupiček od prodaje papirja je bil name-
njen v Šolski sklad. Čestitamo vsem in vabimo, da se vsaj 
tako aktivno vključite in aktivirate še v prihodnjih akcijah.

Oranžna igralnica 114 kg

Vijolična igralnica 785 kg

Modra igralnica 275 kg

Zelena igralnica 1044 kg

Rumena igralnica 525 kg

Rdeča igralnica 805 kg

Viktorija Vrabl

Minimaturanti 2012/2013

Dvanajsti junij 2013 je bil pomemben dan za generacijo 
otrok vrtca Najdihojca OŠ Hajdina, ki bodo jeseni prvič 
prestopili šolski prag in zakorakali novemu znanju naproti. 
Kot minimaturantje so se podali do občine Hajdina, kjer 
sta jih sprejela podžupan g. Franc Mlakar in direktorica ob-
činske uprave ga. Valerija Šamprl. Po pozdravu in spodbu-
dnih besedah podžupana so otroci zapeli minimaturant-
sko himno, si ogledali občinske prostore in se nato podali 
v picerijo Moschkon, kjer je občina poskrbela za pogosti-
tev otrok. 
Vsem se prav lepo zahvaljujemo, saj smo preživeli dan, ki 
nam bo ostal v spominu. 

Otroci rdeče igralnice 
z vzgojiteljicama 

Majo Bezjak in Renato Gabrovec
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V pričakovanju poletja

Sonce, višje temperature, dolgi dnevi … končno smo dočakali poletje! Vsi smo 
veseli, da lahko oblečemo kratke majice, namesto superg nataknemo sandale 
in počnemo stvari, ki jih lahko počnemo samo poleti. Z otroki rdeče igralnice, 
ki bodo septembra že sedli v šolske klopi, sem se pogovarjala o poletju, morju, 
toplicah in počitnicah.

Večini otrok je najljubši letni čas po-
letje. Vprašala sem jih, zakaj jim je 
poletje tako zelo všeč in kaj vse takrat 
delajo.

Blaž: »Ko je poletje, se lahko zunaj vo-
zim s svojim kolesom in traktorčkom.«
Anej M.: »Ker gremo na morje in ker 
lahko na morju delam peščene grado-
ve.«
Sandi: »Poleti se lahko sončimo in se z 
vodnimi baloni obmetavamo.«
Gal: »Ker se lahko na morju potaplja-
mo.«
Naja: »Poleti se lahko škropimo z 
vodo in igramo z vodnimi frizbiji.«
Anej T.: »Ker lahko deskamo na vodi.« 
Lovro: »Poletje mi je všeč, ker sem 
lahko v kratkih rokavih, ker je sonček 
vedno bolj topel, ker zorijo češnje in 
višnje in ker nekatere rožice cvetijo.«
Alja: »Poletje mi je všeč, ker sonček 
zahaja in ker se lahko v pesku igram.«

Poletje s seboj prinese težko pričako-
vane in zaslužene počitnice. Taja, Lan, 
Neja in Lan Tian, Neža in Vid so pove-
dali, kako bodo preživeli zadnje poči-
tnice pred vstopom v šolo.

Taja: »Igrala se bom z bratcem in ma-
mici pomagala pospravljati in kuhati.«
Lan: »K babici bom šel za dva dni na 
počitnice in ji bom pomagal pri opra-
vilih okoli hiše.« 
Neja: »Igrala se bom s sestro Niki, sku-
paj bova gledali televizijo.«
Lan Tian: »Čez en teden grem na mor-
je, zraven bom vzel vse balone, ki jih 
imam doma, in jih bom na morju na-
polnil za vodo in obmetaval atija, da 
bo moker.« 
Neža: »Doma imam tako rožico, ki ven 

škropi vodo, in se bom z njo škropila.«
Vid: »Ko bodo počitnice, bom šel na 
morje.«
Nejc: »Zunaj se bom igral in šel bom 
na morje.«

Večina otrok je povedala, da se poleti 
z družino odpravijo na morje. Pove-
dali so nam, kaj vse lahko na morju 
delajo.

Urban: »Grem na skakalnico in na to-
bogan pa tudi s pedalinom se vozim.«
Patrik: »Ko sem na morju, plavam s 
črvom in na plaži igram angry birds.«
Anej K.: »Na morju se kopamo in se 
obmetavamo z vodnimi baloni.«
Anemari: »Z mamico in atijem se žo-
gam v morju.«
Ajda: »Moja mami je lani v morju na-
šla polno školjk, jaz sem jih tudi nekaj 
našla.«
Alja: »Na morju je super, ker se lahko 
kopam, sončim in jem sladoled.«
Dominik: »Ko sem lani bil na morju, 
sem plaval, v hotelu gledal televizijo, 
se potapljal in iskal školjke.«

Otroci pa dobro vedo, da sonce ni 
zdravo in da se moramo pred njim za-
ščititi.

Žiga: »Od sonca nas boli glava, zato 
moramo imeti kapo.«
Nik: »Koža na soncu postane rdeča in 
peče in srbi, zato se moramo namaza-
ti s kremo za sončenje.«
Ajda: »Zaradi sonca lahko dobimo 
sončarico.«
Neja: »Bolje je, da smo na plaži v sen-
ci.«
Vid: »Namažeš se s sončno kremo, da 
nas ne opeče sonček.«

Nekateri se namesto na morje odpra-
vijo v toplice ali pa se kopajo v doma-
čem bazenu. Otroke sem vprašala, ali 
vedo, kakšna je razlika med morjem 
in vodo v toplicah.

Urban: »Morje je slano, voda v bazenu 
pa ne.«
Lan: »V toplicah je streha, na morju pa 
je ni.«
Naja: »Na morju ni bazenov, v topli-
cah pa so. V bazenu se rajši kopam, 
ker ni tako globoka voda.«
Ajda: »Morje je bolj hladno kot ba-
zen.« 
Neža: V morju je slana voda, v topli-
cah pa je navadna voda. Ko grem v 
toplice, si nesem kanglico in žogico in 
se z mamico in atijem igram.«
Lovro: »Na morju mi je bolj všeč, ker ti 
ni treba biti v kopalkah.«

Večina otrok, s katerimi sem se pogo-
varjala, gre septembra v prvi razred. 
Zanimalo me je, ali se bodo poleti 
samo igrali ali se bodo kaj pripravljali 
tudi na šolo.

Taja: »Vadila bom abecedo.«
Lan: »Jaz imam že vse stvari za šolo v 
nahrbtniku.«
Neja: »Šole se veselim, med počitni-
cami me bo sestra Nika, ki je že v šoli, 
učila brati.«
Naja: »Kupit bomo šli torbo in zvez-
ke.«
Sandi: »Torbo za šolo že imam.«
Neža: »Kupila si bom torbo in mamico 
bom vprašala, ali imamo doma še ka-
kšno peresnico.« 

Otrokom želimo, da preživijo čudovi-
te počitnice, saj so to njihove zadnje 
brezskrbne počitnice pred vstopom 
v šolo. Ampak tudi plavanja, igranja 
in obmetavanja z baloni se bodo hi-
tro naveličali, zato bo prav veselo, ko 
bodo septembra oprtali šolsko torbo 
in sedli v šolske klopi. 

Tanja Furek
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V soboto, 11. maja, sta Turistično 
društvo Ptuj in Mestna občina Ptuj 
pripravila osrednjo prireditev ob 9. 
obletnici vstopa Slovenije v Evropsko 
unijo in predstavitev projekta mla-
dih »Spoznavajmo države Evropske 
unije«. Otroci iz Vrtca Ptuj, učenke in 
učenci osnovnih šol širšega ptujskega 
območja in dijaki srednjih šol ter di-
jaškega doma so predstavili vseh 27 
držav Evropske unije. Na tej prireditvi 
so sodelovali tudi učenci naše šole 
in predstavljali državo Portugalsko. V 
preteklih letih so učenci predstavljali 
posamezne države, znane osebnosti 
iz teh držav in najstarejša mesta po-
sameznih držav, letos pa so se osre-
dotočali na glavna mesta in državne 

simbole, ki so jih predstavili s propa-
gandnim materialom na stojnicah in s 
kulturno točko na odru. 
Letošnja prireditev je zaradi slabega 
vremena potekala na dvorišču mi-
noritskega samostana. Slavnostni 
govornik je bil evropski poslanec Ivo 
Vajgl. Našo šolo je na odru zastopala 
učenka Lucija Tement, ki je zaigrala 
portugalsko ljudsko pesem na citre, 
drugi učenci šole pa so na stojnici raz-
stavljali znamenitosti Portugalske.
Prireditev se je zaključila z dvigom 
evropske države v Evroparku, kjer so 
že plapolale zastave vseh sedemin-
dvajsetih držav Unije.

Pripravili: 
Barbara Radek, Tatjana Habjanič

Dan Evrope

Projekt Comenius se poslavlja
Dve leti se morda zdita zelo dolgo ob-
dobje, a če sodeluješ v projektu, mi-
neta kot za šalo. Veliko se je zgodilo v 
tem času – izdelali smo spletno stran 
projekta, naravoslovni slovar v deve-
tih jezikih in knjižico receptov v angle-
ščini, sadili rože, jih primerjali in še bi 
lahko naštevali.
Predstavniki šol, ki so sodelovale v 
projektu, smo se srečali na šestih se-
stankih, zadnji, udeležile smo se ga 
Silva Hajšek, Romana Kiseljak in Tatja-
na Lukovnjak, je bil na Portugalskem.
Portugalska, zasanjana dežela ob 
Atlantiku, je dežela pomorščakov in 
raziskovalcev morij.
Na Portugalskem so se v tri tisoč letih 
izmenjale številne civilizacije, ki so de-
želi vtisnile neizbrisen pečat: Feničani, 
Grki, Kelti, Kartažani, Rimljani in Arab-
ci. V 15. stoletju so pogumni pomor-
ščaki pod vodstvom Vasca da Game 
odkrili nova ozemlja in Portugalska 
se je razširila v čezmorski imperij. Uni-
verza v Coimbri, ustanovljena 1920, je 
med najstarejšimi v Evropi.
Država je razpeta med sodobnost in 
bleščečo preteklost nekdanjih časov. 

Čeprav sodi med revnejše evropske 
države, se veliko gradi in obnavlja. 
Lep primer je šola v Arraiolosu (obi-
skali smo jo v četrtek, 2. maja), ki so jo 
zgradili z evropskimi sredstvi.
Arraiolos, mesto, kjer smo prebivale, 
je majhno slikovito mesto v občini z 
enakim imenom. V njem živi nekaj več 
kot 3000 prebivalcev. Čeprav je mesto 
zelo majhno, je svetovno znano po 
preprogah, ki jih na enak način ročno 
vezejo že od 6. stoletja. Samo mesto 
je nastalo v 2. stoletju našega štetja; 
ko smo se sprehajali po ozkih, s son-
cem obsijanih ulicah, se nam je zdelo, 
kot da se vračamo v preteklost.
Severovzhodno od Arraiolosa leži sli-
kovita vasica Vimieiro. Njeni največji 
znamenitosti sta župnijska cerkev z 
obzidjem in nekdanja palača iz 18. 
stoletja. Okoli palače se razprosti-
rajo prelepi vrtovi. Šola, ki smo jo 
obiskali, pa je pravo nasprotje tisti v 
Arraiolosu – majhna, domača, pouk 
poteka v samo treh razredih. Člove-
ku se zdi, da se je čas tukaj ustavil, 
da je napredek izgubil svoj zagon.
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Evora, mesto, ki smo si ga ogledali na-
zadnje, je najlepši primer zlate dobe 
na Portugalskem po potresu leta 
1755. Slovi po izjemni lepoti; vsi nje-
govi trgi in ulice so prežeti z zgodo-
vinskimi spomini. Meščani so ponosni 
tako na preteklost kot na sedanjost. 
Od leta 1986 je mesto na Unescovem 
seznamu naravne in kulturne dedišči-
ne.
Med umetniki je bilo vedno veliko 
Portugalcev, znana pesnika sta na 
primer Luís de Camões in Fernando 
Pessoa. Omeniti moramo seveda tudi 
Nobelovega nagrajenca Joséja Sara-

maga.
Vsako leto junija povsod po Portugal-
skem praznujejo tri svetnike, imeno-
vane Santos Populares (ljudski svetni-
ki). Stalnice teh praznovanj so ljudski 
plesi in glasba, zlasti tradicionalno 
melanholični fado.
Vsaka portugalska regija ima svoje 
tipične jedi, ki jih pripravljajo z različ-
nimi vrstami mesa in morske hrane. 

Portugalska je znana predvsem po 
polenovki, ki jo znajo pripraviti na sto 
načinov.
Naj zaključim z verzi: »Iz morja kipi 
pena, iz pene raste skala, na skali po-
čiva dežela. Kot starodavna barka se 
v valovih Atlantika pozibava Portu-
galska – otožna, ko ostaja pripeta na 
Evropo, zasanjana, ko se ozira v mo-
dro prostranstvo.« 

Drugošolci so plesali, prepevali …

V zadnjih dneh šolskega leta so se na zanimiv način staršem predstavili drugošolci OŠ Hajdina z razredničarko Dragico 
Kosi in učiteljico podaljšanega bivanja Barbaro Radek.

Skupaj so se naučili nekaj ljudskih plesov in pesmic, na 
prav prijeten način pa so opisali svoje mamice in očke ter 

doživetja iz letošnje šole v naravi, kjer so se imeli odlično.
Besedilo in foto: TM 

Drugošolci so bili prav navihani, ko so plesali ljudski ples. Skupaj so se predstavili še kot dobri pevci.
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Akcija zbiranja papirjaOd 22. do 24. 4. 2013 je na OŠ Hajdina 
potekala akcija zbiranja odpadnega 
papirja. Vsa pohvala učencem in star-
šem predvsem tretjega razreda, ki so 
se zelo potrudili in družno s svojimi 
otroki vozili in prinašali papir. Zbra-
li so 1157 kg papirja in tako postali 
zmagovalci med razredi. Z zmago so 
si učenci prislužili nagrado – pico.

Skupaj smo zbrali 3954,5 kg papirja 
in si prislužili 237,00 EUR za Šolski 
sklad. Vsem, ki ste sodelovali pri akci-
ji, se najlepše zahvaljujemo. Hkrati vas 
prosimo, da odpadni papir še naprej 
odlagate v keson pri šoli in nas v naših 
akcijah podpirate.

Dragica Kosi

Zmagovalni razred – 3. a

Učenci zbirali zvezke 
za vrstnike v stiski

Tudi letos se je Osnov-
na šola Hajdina udele-
žila Karitasove dobro-
delne akcije »Pokloni 
zvezek«. Vsako leto 
se na Karitas namreč 
obrnejo številne dru-
žine, ki so prizadete 
zaradi brezposelno-
sti staršev, bolezni ali 
drugih težkih okoli-
ščin, in potrebujejo 
finančno pomoč tudi 
pri nakupu šolskih po-
trebščin. 
Na šoli smo zvezke 
zbirali v maju, akci-
je pa so se udeležili 

učenci vseh razredov. Učenci so v šolo prinašali zvezke, v 
katere so vstavili razglednico s pozdravom ali dobro mi-
slijo za vrstnika, ki bo zvezek prejel. S skupnimi močmi je 
učencem naše šole uspelo zbrati dve veliki polni škatli oz. 
kar 215 zvezkov. Verjamemo, da se dobro z dobrim popla-
ča, in upamo, da bomo kateremu izmed otrok omogočili 
lažji vstop v šolo v novem šolskem letu. 

Maja Majcen

Filatelisti smo že 
drugič pripravili 
šolski kviz o znanju 
iz filatelije. Prijavilo 
se je kar 11 ekip od 
2. do 8. razreda, ki 
so znali odgovoriti 
na vsa vprašanja. 
Povabili smo tudi 
go. Simono Koser 
Šavora, predstav-
nico pošte, in Bo-
jana Bračiča iz FZS, 
ki pa se žal naše-
ga kviza ni mogel 
udeležiti. Gospa 
Simona je bila nad 
znanjem vseh učencev navdušena. Učenci so jo o tem 
prepričali tudi s svojimi zbirkami znamk. V imenu pošte je 
člane krožka nagradila z lepimi nagradami. Še naprej bo 
pomagala, da bo delo krožka tudi v naslednjem šolskem 
letu zanimivo in pestro. Za vso pomoč pri delu krožka in za 
nagrade se ge. Koser in g. Bračiču zahvaljujemo.

Karmen Jerenko, 
mentorica filatelističnega krožka

Filatelistični krožek

Bor Žiga Ivančič gospe Koser z navdušenjem pred-
stavlja svojo zbirko znamk.
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Učenci prvega razreda so sejali in sadili rože in zelenjavo. 
Veselili so se, ko so na plan pokukale prve rastlinice – buče, 
korenček, kreša, peteršilj, fižol ... Pridno so jih zalivali in za-
nje skrbeli. Nekateri otroci so si rastline odnesli domov in 
jih presadili na vrt. Naučili so se, da sta za življenje živih 
bitij nujno potrebni voda in svetloba. 
Gospa Zupanič nas je povabila, da si ogledamo tudi vrtna-
rijo Zupanič. Učence je popeljala v rastlinjake in jim poka-
zala, kako rože sadijo, zalivajo, kako poskrbijo in preverijo, 
ali imajo dovolj gnojila, ki ga dodajajo v vodo. Učence je 
pritegnila zbiralnica vode, ki jo lahko kasneje ponovno 
uporabijo. 
Po končanem ogledu so za otroke pripravili pogostitev in 
presenečenje. Učenci so bili zelo veseli, saj je vsak dobil 
v dar sadiko jagode in sadiko rože. Obljubili so, da bodo 
zanju skrbeli. 
Preživeli smo zanimivo dopoldne, za kar se gostiteljem za-
hvaljujemo.

Učenci 1. razreda OŠ Hajdina 
z učiteljicami

Kmalu bomo zaključili šolsko leto 2012/2013. Ozremo se na 
naloge, ki smo jih opravili, to so tudi športna tekmovanja. 
Letos smo se udeležili 10 medobčinskih šolskih tekmovanj, 
dveh regijskih in treh državnih športnih tekmovanj: kros, 
nogomet starejši učenci, odbojka starejši učenci in učenke, 
področno tekmovanje v smučanju, namizni tenis, šah, dr-
žavno tekmovanje v šahu, streljanje z zračno puško, bad-
minton, državno tekmovanje v smučanju, državno tekmo-
vanje v judu, atletika, nogomet mlajši učenci in področno 
tekmovanje v atletiki.
Šport v šoli je dobra priložnost za druženje ter povezovanje 
šole, učencev, staršev in klubov ter društev iz okolice. Šolska 
športna tekmovanja in prireditve so tako vez med šolskim 
in društvenim športom ter povezava med množičnimi in v 
kakovostni šport usmerjenimi programi, ki jih izpeljujejo 
nacionalne panožne zveze.
Z velikim veseljem pa pričakujemo tudi nove športne pri-
dobitve, kot so igrišče za mali nogomet na umetni travi, od-
bojkarsko igrišče na mivki in tekaška steza z daljino. Pri urah 
športne vzgoje uporabljamo tudi trim stezo, ki je zelo do-
bro vzdrževana in vsebinsko prilagojena našim učencem.

Učiteljica športne vzgoje: Tatjana Pačnik

Naravoslovni dan

Pri predmetu naravoslovje in tehnika smo se učili o zdravi prehrani, o člove-
kovem telesu in zdravem življenju. Da bi znanje utrdili, smo na to temo imeli 
16. 5. 2013 naravoslovni dan. Učiteljica je povabila v naš razred gospo Verico 
Turk iz zdravstvenega doma Ptuj, gospo Brigito iz zobne ambulante Ptuj in 
gospo Roziko Ojstršek iz Rdečega križa Ptuj.
Gospa Verica nam je predavala o zdravi prehrani, pomenu zajtrka za zdravje, 
škodljivosti alkohola in cigaret. Bilo je zelo zanimivo in uživali smo ob nje-
nem pripovedovanju. 
Naslednjo šolsko uro nas je sestra Brigita ponovno poučila, kako moramo 
skrbeti za ustno higieno, za svoje zobe, da ostanejo čisti in zdravi in da jih ne 
izgubimo prehitro. Pokazala nam je različne posnetke, na katerih smo videli, 
kaj se zgodi z zobmi, če zanje ne skrbimo.
Tretjo šolsko uro smo pripravili sadno solato. Vsak je prinesel kos sadja, nekaj 
sadja je dodala tudi učiteljica. Umili smo si roke in sadje ter se lotili dela. 
Sadje smo olupili in narezali na manjše koščke. Pripravili smo okrog štiri 
kilograme različnega narezanega sadja, si ga razdelili v skodelice, ki smo 
jih prinesli od doma, in sadno solato z užitkom pojedli. Bila je zelo okusna.
Zadnji dve uri nam je gospa Rozika pokazala lutko Ančko, na kateri smo va-
dili masažo srca in oživljanje. Vadili smo tudi, kako poškodovanega ali ne-
zavestnega položimo v pravilen položaj in kako iz dihalnih poti odstranimo 
tujek. Vsi smo vse to preizkusili tudi v praksi.
Na tem naravoslovnem dnevu smo spoznali in slišali veliko zanimivega. 
Najbolj všeč pa nam je bila vaja oživljanja napihljive lutke. Preživeli smo 
prijeten in poučen dan.

Lana Sel, 4. b

Ogled vrtnarije 
pri Zupaničevih

Šolska športna tekmovanja 
na OŠ Hajdina
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Pohod treh generacij

Že šesto leto na naši šoli v maju orga-
niziramo Pohod treh generacij in se 
priključimo akciji Razgibajmo življe-
nje. Pohoda se udeležimo učenci in 
naši starši, stari starši, sosedje, soro-
dniki in učitelji. Vsako leto se zberemo 
v drugi vasi. Letos smo imeli zbirališče 
v Dražencih pri ribniku ribiškega dru-
štva Žejne ribice. 
Sobota, 11. maj, je bila deževen in hla-
den dan, ko smo se od 8.00 do 8.30 
začeli zbirati in vpisovati. Najprej nas 
je pozdravila gospa ravnateljica. Malo 
smo se pogovarjali, nato pa se poda-

li na pohod. Vsi smo imeli dežnike in 
dežne plašče. Hodili smo približno uro 
in pol. Nekateri so kar sproti odhajali 
domov. Med potjo smo se pogovarja-
li, tako da je čas hitro minil. Ko smo se 
vrnili, so nam članice Društva gospo-
dinj Draženci pripravile pogostitev. 
Pojedli smo sendviče, pecivo, popili 
čaj in počakali na razglasitev priznanj 
za najštevilnejšo družino, najstarejše-
ga in najmlajšega udeleženca. Čeprav 
nam vreme ni bilo najbolj naklonjeno, 
smo se vseeno imeli lepo.

Karin Gojkošek, 4. b

V prestolnico h koreninam

V četrtek, 25. 4. 2013, smo se učenci izbirnih predmetov 
turistična vzgoja, sodobna priprava hrane in načini pre-
hranjevanja ter avtorji raziskovanih nalog Kupujemo, 
trgujemo, se srečujemo in Z žlico po Hajdini odpravili na 
ekskurzijo v našo prestolnico Ljubljano.
Najprej smo se s sedežnico odpeljali do ljubljanskega gra-
du. Ogledali smo si zgodovino gradu v 3D-obliki, si ogle-
dali muzejsko zbirko o zaporih ter zbirko o slovenski zgo-
dovini, povzpeli pa smo se tudi na vrh razglednega stolpa.
Kasneje je sledil še ogled mestnega jedra, ljubljanske tr-
žnice in drugih objektov, zgrajenih po Plečnikovih načrtih, 
med njimi tudi NUK in Križanke. Za konec smo si ogledali 
še Slovenski etnografski muzej.

Nina Štumberger, 7. r.

V Križankah nas je sprejel gospod Darko Brlek, direktor in umetniški vodja Fe-
stivala Ljubljana in predsednik Evropskega združenja festivalov EFA (v sredini), 
nam predstavil namen in pomen tega objekta in nas popeljal skozi njegovo 
zgodovino. Foto: Irena M. Goznik
Vso pot nas je spremljala vodička Sonja Brlek Kranjc iz turističnega društva Mi-
tra Hajdina, ki nam je ekskurzijo naredila še bolj zanimivo in poučno. Hkrati se 
gospe Brlek Krajnc iskreno zahvaljujemo za vsestransko sodelovanje in pomoč 
pri izvedbi naših projektov.
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Enaindvajset učencev 3. a-razreda se 
je skupaj z učiteljicama Tatjano Habja-
nič in Majdo Ber odpravilo za tri dni v 
dom Planinka na Slivniškem Pohorju. 
Dom deluje v okviru Centra šolskih 

in obšolskih dejavnosti. Načrtovali 
smo sicer zgodnjepomladanski tabor, 
a nas je na Pohorju pričakalo več kot 
pol metra snega. Tam smo bili od 4. 
do 6. aprila. Kljub snežnim zimskim 
razmeram smo opravili vse načrto-
vane aktivnosti (od pohodov, ogleda 
gorskega potočka do plezanja po ple-
zalni steni, astronomije, spoznavanja 
drevesnih vrst in še marsikaj poučne-

ga). Zadnji večer smo zaključili s ple-
som v pižamah. Imeli smo se lepo in 
trije dnevi so hitro minili.
Utrujeni in zadovoljni smo se vrnili 
domov in se razveselili srečanja z do-
mačimi.

Besedilo in foto: 
Tatjana Habjanič

Tabor v 3. a

Tehniški dan v 1. triadi

Z učenci prve triade smo v četrtek, 
23. 5. 2013, izpeljali tehniški dan na 
temo Prometna varnost. Vse leto so-
delujemo v projektu Dobimo se na 
postaji in tehniški dan je bil povzetek 
celoletnega dela na temo prometa in 

trajnostne mobilnosti. Glavni cilj pro-
jekta sta krepitev zavesti o javnem po-
tniškem prometu kot pomembni al-
ternativi avtomobilskemu prevozu in 
spodbuditev spreminjanja potovalnih 
navad; skratka gre za to, da spodbu-
jamo uporabo okolju varnih načinov 
prihajanja v šolo in domov.
V okviru tehniškega dne smo izvajali 

pester nabor aktivnosti: ogled risanih 
filmov Zelena luč; reševanje prome-
tnih križank, prometni kviz; izdelava 
avtomobilov in prometnih znakov 
iz stiropora, semaforjev iz barvnega 
papirja in vozil iz odpadne embalaže; 
sprehod v okolici šole, opazovanje 
prometne ureditve ter risanje načrta 
za želene spremembe okolice šole; 
vožnja po poligonu z avtomobilčki 
Plasmacar, ki nam jih je posodila tr-
govina Pikapolonica, za kar se jim 
najlepše zahvaljujemo (še posebej ge. 
Brigiti Glažar).

Tatjana Habjanič
Foto: M. Ornik, T. Habjanič
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Že nekaj let zapored se učiteljice četrtošolcev skupaj z 
učenci hajdinske šole udeležujemo Otroške varnostne 
olimpijade, ki jo pripravlja Policijska uprava Maribor sku-
paj s številnimi partnerji. Skupinsko tekmovanje, na ka-
terem učenci 4. razredov pridobijo in pokažejo znanje o 
varnosti in zaščiti ter druge spretnosti in veščine, je name-
njeno izboljšanju varnosti otrok.
Povabilu na sodelovanje v predtekmovanju smo se učenci 
4. a- in 4. b-razreda odzvali tudi letos. Tako smo se 16. apri-
la zjutraj odpeljali v Cirkovce, kjer je na šolskem igrišču po-
tekalo tekmovanje. Pred tem smo temeljito predelali in se 
naučili vprašanja, ki izobražujejo četrtošolce o varnosti in 
samozaščitnem ravnanju ter v njih budijo tekmovalnega 
duha. Na dan samega tekmovanja so se učenci pomerili še 
v spretnostni vožnji s kolesom, sestavljanju simbolov, ga-
šenju oziroma zbiranju vode in odgovarjanju na vprašanja. 
Cilj Otroške varnostne olimpijade je, da se skozi igro in 
zabavo naučijo čim več o varnosti, zato se vsako leto tudi 

predstavijo številne službe, ki skrbijo za varnost in zašči-
to: gasilci, policisti, cariniki. Tudi občina Hajdina in Svet za 
preventivo imata posluh za tovrstna tekmovanja, saj nas 
vsako leto opremijo z majicami z napisi in kapami, ki jih 
bomo letos uporabili še v šoli v naravi, kamor se odpravlja-
mo 17. junija.
V ospredju ni samo tekmovalnost, temveč igra, saj o konč-
nem rezultatu odloča tudi sreča, ki jo učenci pridobijo ali 
pa izgubijo s pomočjo metanja kocke.
Otroška varnostna olimpijada je zagotovo tisti prvi korak v 
otroštvu, da se lahko otrok pripravi, da bo v življenje vsto-
pil čim bolj varno.
Čeprav se nam ni uspelo prebiti v finale – pomembno je 
sodelovati, ne zmagati, smo veseli, da smo sodelovali na 
Otroški varnostni olimpijadi, saj so se četrtošolci naučili 
ogromno novega, sklenili nova znanstva in prijateljstva in 
v Cirkovcah preživeli prijeten dan.

Nataša Štumberger

Otroška varnostna olimpijada za četrtošolce

Naš izlet

Z vlakom smo šli na izlet v akvarij in terarij. Videli smo velike ribe. Božali smo 
pitona in videli smo želve. Potem smo šli v park in se igrali. Potem smo šli z 
vlakom domov. Tam nas je čakal avtobus. Odpeljal nas je nazaj v šolo. Tam 
so nas čakali starši.
Lara Klaneček, 1. b

V akvariju mi je bila najbolj všeč kobra. Božali smo kačo in kuščarja. Videla 
sem zeleno mambo, želvo in tudi krokodila. Potem smo si kupili spominke. 
Potem smo šli k trem ribnikom. In tam smo si kupili sladoled. Tam smo ga 
pojedli in potem smo šli v park. Potem smo se poigrali in počakali na vlak.
Pia Premužič Gojkovič, 1. b

1. b smo se odpravili na izlet. Z vlakom smo se peljali v Maribor. Šli smo v 
akvarij in terarij. Tam smo videli različne živali: ribe, želve, kuščarje, kače in 
krokodila. Za spomin sem si kupila kačo. Potem smo šli v park. Nato smo se z 
vlakom odpeljali proti domu.
Ana Angel, 1. b

Na izlet smo se odpeljali z vlakom. Ko smo prišli v Maribor, smo šli v akvarij 
in terarij. Božal sem kraljevega pitona. Videli smo jeguljo, kuščarja in piran-
he. In potem smo šli na sladoled.
Finn Luca Premužič Gojkovič, 1. b

Na izletu smo se imeli lepo. Božali smo kačo in kuščarja. V akvariju smo si 
kupili spominčke. Videli smo krokodile, pajke, žabe, želve in ribe. Bili smo 
tudi na igralih. V ribniku smo videli želve. Na vlaku smo se imeli lepo. Stro-
jevodja nam je pokazal kabino.
Tjaša Vratič, 1. b

Z vlakom smo se odpeljali v akvarij, terarij. Potem smo šli na sladoled. Nato 
smo šli v park. V parku mi je bilo lepo. Tam smo se igrali. V vlaku nam je 
strojevodja pokazal kabino.
Vid Kokol, 1. b

Zjutraj me je mami pripeljala v šolo. Šli smo na avtobus. Avtobus nas je od-
peljal v Kidričevo na železniško postajo. Čakali smo na vlak. Nato smo slišali 
glasno piščalko. Vstopili smo na vlak. Na vlaku je bilo lepo. Ko smo izstopili 
iz vlaka, smo šli v akvarij in terarij. Ogledali smo si različne vrste rib, božali 
smo pitona, videli smo male želvice in krokodila. Kupila sem si spominka: 
pajka in kačo. Šli smo tudi hranit želve in na sladoled. Potem smo šli v park. 
V parku smo se igrali. Potem smo šli nazaj na železniško postajo. Z vlakom 
smo se odpeljali na železniško postajo v Kidričevem. Z avtobusom smo se 
odpeljali domov.
Nika Šerdoner, 1. b
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Turistično društvo Mitra Hajdina je 
organiziralo okroglo mizo o tem, kaj 
je treba narediti, da bi kmetje in po-
samezniki, ki znajo in imajo interes, 
lahko ponudili na domačem trgu svo-
je pridelke in izdelke. Več kot jasno je, 
da vlada med ponudniki strah pred 
uradnim postopkom za registracijo 

dopolnilne dejavnosti. Prisotni so iz 
besed Borisa Miočinovića in Nade 
Kotar iz UE Ptuj ter Slavice Strelec, 
svetovalke za kmečko družino in do-
polnilne dejavnosti, ter Felicite Do-
miter, strokovne sodelavke iz KGZ 
Ptuj, izvedeli veliko vsega, kaj je treba 
storiti, da bi se na hajdinskih stojnicah 
lahko srečala ponudba doma pridela-
ne zdrave kmečke hrane in povpraše-
vanje tistih, ki se zavedajo, kaj pomeni 
kratka pot z njive, vrta ali iz kmečke 
kuhinje, od peči do krožnika.
Izvedeli smo, da spadajo med dopol-
nilne dejavnosti, ki bi bile zanimive za 
prodajo na tržnici: predelava kmetij-
skih pridelkov, medu in čebeljih izdel-
kov, zelišč, gozdnih sadežev, gob in 
gozdnih sortimentov; prodaja kmetij-
skih pridelkov z drugih kmetij in izdel-
kov ter prodaja drugje proizvedenih 
izdelkov iz lastnih surovin; aranžira-
nje ter izdelava vencev, šopkov ipd. 
iz lastnega cvetja in drugih okrasnih 
rastlin. Seveda mora biti oseba, ki želi 
registrirati dopolnilno dejavnost, ki 
omogoča kmetiji boljšo rabo njenih 
proizvodnih zmogljivosti in delovne 
sile, član kmetije, ki se ukvarja s kme-

tijsko dejavnostjo. Kmetija mora imeti 
v lasti najmanj 1 ha ali v zakupu naj-
manj 5 ha primerljivih površin, razen 
če gre za predelavo medu in čebeljih 
izdelkov.
Na tržnici bi lahko prodajali tudi izdel-
ke, ki so izdelani na domu pretežno 
ročno ali po pretežno tradicionalnih 
postopkih: spominki, dekorativni 
predmeti, tradicionalna orodja, poso-
da, glasbila, sveče, razni drugi galan-
terijski predmeti in izdelki, predmeti 
za osebno uporabo itn.
Izdelovati in prodajati je možno izdel-
ke domače in umetne obrti, ki so iz-
delani iz gline, keramike, stekla, volne, 
bombaža, lanu, konoplje in drugih na-
ravnih vlaken, predmete iz šibja, lesa, 
trsja in slame, naravnega usnja, kovin, 
kamna in voska pa tudi živila. 
Poslušalci so izvedeli, kako je treba 
pridelke in izdelke za prodajo opremi-
ti, embalirati in kaj napisati na dekla-
racijo. Prisotna je tudi bojazen glede 
administrativnih nalog in izdajanja ra-
čunov. Posameznik, ki opravlja oseb-
no dopolnilno delo, mora namreč 
izdati v treh izvodih račun za vsak 
posamično opravljen promet blaga.

Na vlaku smo se zabavali in smo jedli bombone. Strojevodja nam je pokazal 
kabino. Z vlakom smo se vozili pol ure. Potem smo šli v akvarij, terarij in smo 
se veliko novega naučili. Tam smo videli kače, kuščarje, pajke, žabe in ribe. V 
parku smo videli tudi vodomet in želve.
Ajda Kozel Tole, 1. b

Na izlet smo šli z vlakom. Najprej smo šli v akvarij in terarij. Tam smo videli 
kače, ribe, krokodile in pajke. Kupili smo si spominke. In nato smo šli na 
sladoled. Nato smo šli v park in na postajo in počakali smo na vlak.
Tai Zupanič, 1. b

Zgodaj zjutraj smo šli v šolo. Nekaj časa smo počakali v šoli. Prišel je avtobus. 
Šli smo na avtobus in se odpeljali v Kidričevo na železniško postajo. Malo 
smo čakali, nato smo šli skozi tunel na peron. Nato je prišel vlak. Vstopili 
smo. Nekaj časa smo bili na vlaku, potem nam je strojevodja pokazal kabino. 
Potem smo izstopili iz vlaka in smo se slikali. Nato smo šli v akvarij, terarij. 
Videli smo veliko živali. Ko smo končali z ogledom, smo si lahko kupili spo-
minke. Nato smo si kupili sladoled in smo šli na vlak. Vlak nas je peljal na 
postajo, na kateri smo vstopili. Avtobus nas je že čakal. Vstopili smo in odpe-
ljal nas je v šolo. Začeli smo odhajati domov. Ostali smo samo štirje. Konec!
Tilen Jakomini, 1. b

Kupujemo, trgujemo, se srečujemo 
– je to možno tudi v občini Hajdina?

28. maj 2013 je datum, ki bo mogoče čez leta pomenil uradni začetek razmišljanja o uvedbi kmečke tržnice v občini Haj-
dina. Materialnim pogojem, ki so ustvarjeni že dalj časa, odkar je nastala ploščad pred hajdinskim poslovno-stanovanj-
skim centrom in odkar je občina nabavila sedem stojnic za sedem vasi, so svoje dodali še učenci OŠ Hajdina. Gabriela in 
Nina Štumberger ter Nik Volgemut so se pod mentorstvom Marije Meklav in Silve Hajšek lotili raziskovalno-inovativne 
naloge Kupujemo, trgujemo, se srečujemo in jo odlično predstavili na regijskem srečanju v Majšperku in tudi na držav-
nem tekmovanju mladih raziskovalcev v Murski Soboti.

Učenci OŠ Hajdina Nik Volgemut ter Nina in Gabrie-
la Štumberger so pod mentorstvom učiteljic Marije 
Meklav in Silve Hajšek suvereno predstavili svoj ino-
vativni projekt o hajdinski tržnici tudi na državnem 
tekmovanju mladih raziskovalcev v Murski Soboti. 
Na predavanju 28. 5. 2013 pa je trojico zastopal Nik 
in bil uvodničar v kasnejšo zanimivo razpravo.



39

Julij 2013

Vsebovati mora zaporedno števil-
ko, priimek in ime ter prebivališče in 
davčno št. izdajatelja, kraj in datum iz-
daje, specifikacijo opravljene storitve 
oz. dobavljenega blaga ali proizvodov 
z mersko enoto in ceno ter podpis iz-
dajatelja računa. V času, ko je skoraj 
pri vsaki hiši osebni računalnik s ti-
skalnikom, je možno za tovrstno delo 
uporabiti mladi rod, ki bo brez težav 
vnesel v računalnik zahtevane podat-
ke in na ta način pomagal družini. Za 
način obdavčevanja se v pogovoru na 
Davčnem uradu odloči vsak posame-
znik glede na naravo dela.
Vsi predavatelji so na voljo, da posa-
meznikom, ki bi bili zainteresirani za 
registracijo dopolnilne dejavnosti, s 

svojimi nasveti pomagajo izpeljati po-
stopek. Najtežji je vedno prvi korak.
Predsednica TD Mitra Hajdina Sonja 
Brlek Krajnc je takole povzela preda-
vanje: »Slušatelji so s podajanjem zelo 
zadovoljni, vodstvo Turističnega dru-
štva Mitra Hajdina, ki je predavanje 
organiziralo ob pomoči občine Hajdi-
na in osnovne šole Hajdina, pa je do-
bilo potrditev, da je začetek poti pravi. 
V načrtu so že naslednje aktivnosti, o 
katerih bo javnost pravočasno obve-
ščena. Namen društva je s ponudbo 
priložnostne tržnice na začetku po-
pestriti velike prireditve v občini, ude-
ležiti se tržnic v drugih krajih in tako 
povečati prepoznavnost občine, ob 
vsem pa razvijati tudi model stalne tr-

žnice na ustrezni lokaciji in z ustrezno 
ponudbo.«

 Besedilo in foto: Silvestra Brodnjak

Daleč od doma
Nika Klaneček iz Skorbe že tri leta s svojo družino živi v Belgiji, v mestu Mons, 
ki je od mesta Bruselj oddaljeno dobro uro, leži pa blizu francoske meje. Nika 
je vedoželjna najstnica, ki pridno obiskuje 10. razred tradicionalne ameriške 
šole. Kot mi je razložila, je sistem šolanja nekoliko drugačen kot v Sloveniji.

Osnovna šola traja šest let, sedmi in 
osmi razred spadata pod tako ime-
novano mlajšo srednjo šolo, od deve-
tega do dvanajstega razreda pa traja 
srednja šola. »Prve tri mesece je bilo v 
šoli naporno, saj sem se morala nava-
diti na angleški jezik. Celotno izobra-
ževanje namreč poteka v angleščini. 
Zdaj se brez težav učim in delam na-
loge. Menim, da je šola nekoliko lažja 
kot pri nas,« razlaga Nika. Zelo dobro 
govori tudi špansko, kmalu pa se bo 
preizkusila še v francoščini. Najverje-
tneje bo študij nadaljevala na Nizo-
zemskem, a do takrat ima še nekaj 
časa za razmislek.
V BELGIJI JE ŽIVLJENJE DRUGAČNO
Novi sošolci so jo lepo sprejeli. V okvi-
ru šole so organizirani tudi različni 
programi »prijateljstva«, kjer je spo-
znala veliko novih prijateljev. Proste-
ga časa sicer nima veliko, saj je v šoli 
vsak dan od devetih zjutraj pa tja do 
četrte ure popoldne, preživlja pa ga 
doma ali s prijateljicami. Kot vsaka 

16-letnica ima tudi Nika še veliko ne-
izpolnjenih želja in z veseljem pove, 
da se želi naučiti čim več jezikov in ve-
liko potovati. 
»Moja sanjska destinacija je Amerika 
ali pa skandinavske dežele.« V Belgiji 
se dobro počuti, čeprav je vse veli-
ko večje, drugačne so navade, ljudje 
nekoliko bolj zadržani. Le hrana ji ni 
preveč všeč, saj ne mara vafljev, ki 
jih najdeš na vsakem koraku. Seveda 
pogreša tudi družino v Skorbi in do-
mačo vas ter prijatelje, najbolj sošolca 
Leona, s katerim se bosta že kmalu vi-
dela. Nika namreč vsako poletje pride 
v Skorbo na počitnice. Takrat se bo 
naužila lepega vremena in toplic, ki ju 
zelo pogreša. Vsekakor pa bo obiskala 
tudi mehiško restavracijo, saj je tam 
njena najljubša hrana. Vsem svojim 
vrstnikom sporoča, naj pridno hodijo 
v šolo in se naučijo čim več jezikov. To 
bo najboljša naložba za lepo priho-
dnost. 

Estera Korošec

Druženje s prijateljicami na festivalu (Nika je drugo 
dekle z desne).

S sošolkami pred šolo (Nika je drugo dekle z desne).
Foto: arhiv Nike Klaneček

Sonja Brlek Krajnc jih je povabila v imenu TD Mi-
tra Hajdina, Slavica Strelec, Felicita Domiter, Boris 
Miočinović in Nada Kotar pa so vsak s svojega stro-
kovnega področja podali konkretne informacije in 
odgovarjali na vprašanja o pogojih za trženje.
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Šmarnice v Skorbi so tako bile že tra-
dicionalno ne le kraj molitve in pre-
pevanja Marijinih pesmi, ampak tudi 
prijetnega druženja in povezovanja. 
Med rednimi obiskovalci so bili naj-
bolj pridni otroci, ki so vsak večer z ve-
seljem prihajali na »Blažovo« dvorišče 

in pridno poslušali zgodbe. Vse pesmi, 
prošnje in molitve znajo že na pamet. 
Na to so še posebej ponosne njihove 
mame in babice, ki so se skupaj z njimi 
zbirale ob »Blažovem« križu in Mariji. 
Kot je povedala Maja Klaneček, sta s 
sestrico Laro vsak večer komaj čakali 

na šmarnice. Tam sta se lahko družili 
z vrstniki, molili, peli in brali poučne 
zgodbe. Šmarnice v Skorbi so namreč 
posebne tudi zato, ker jih vodijo otro-
ci, saj šmarnično zgodbo in litanije 
vedno prebere kateri izmed otrok. 
Skorbovske gospodinje so vsak večer 
k šmarnicam prinesle sladke dobrote. 
Za zaključek z jedačo in pijačo sta tudi 
letos poskrbela župnija Hajdina in va-
ški odbor Skorba, otroci pa so prejeli 
zahvale in darilca. 

Besedilo in foto: 
Estera Korošec

Prijetno druženje vseh generacij

»Letošnje leto je prav gotovo rekordno, zares se je zgodilo nekaj neverjetnega. 
Vsak večer se je na naši domačiji zbralo več kot 30 vaščank in otrok. Zadnji dan 
nas je bilo skoraj petdeset,« z veseljem razlaga Marinka Malinger.

Povezovanje generacij na šmarnicah

Marinka vsako leto poskrbi za prijeten prostor in 
vzdušje na šmarnicah.

Rimljanke s Hajdine tudi igralke v filmu

Posnetek je nastal med snemanjem 
filma o rimski keramiki, kjer so članice 
Društva žena in deklet občine Hajdina 
keramično posodo napolnile oz. oblo-
žile z mnogimi rimskimi specialiteta-
mi, ki so dobro šle v slast tudi igral-
cem in snemalni ekipi. Kdaj bo film na 
ogled, ta hip še ni znano, vsekakor pa 
še letos. 

S. Brodnjak 
Foto: arhiv društva
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Zakaj so se odpravili prav na Muto? 
Ker jih je župnik Marko Drevenšek, 
vnuk najstarejšega potomca Franca, 
povabil v tamkajšnjo župnijo, kjer je 
daroval sveto mašo za Drevenškovo 
rodbino. Nato so v prijetnem druže-
nju obudili spomine na vse, ki so se 
že pridružili pokojnima starima star-
šema.  

S. Brodnjak

Drevenškova rodbina 
se je zbrala na Muti na Koroškem

Šmarnična branja v Gerečji vasi

Čeprav je bilo letošnje majsko vreme 
zelo deževno, otrok to ni zmotilo in 
so kljub temu radi prihajali k šmarni-

cam, kjer so pozorno prisluhnili šmar-
ničnemu branju. Letos je imelo naslov 
»Živeti z vero je drugače«, Šmarnice 

za otroke 2013, z 31 poglavji iz vsak-
danjega življenja in vere. Pohvalila jih 
je tudi njihova mentorica, ki je dejala, 
da so bili vsi zelo pridni, redno hodili k 
šmarnicam, radi sodelovali in se potru-
dili pri molitvi. Ob koncu meseca, ob 
končanih šmarnicah, pa so se na pikni-
ku tudi razvedrili in večer zaključili na 
svoj otroški, igriv način.

Besedilo in foto: MI

Ob zaključku šmarničnih molitev še skupinska fotografija

Pridni učenci so šmarničnemu branju pozorno pri-
sluhnili.

Kakor vsako leto so letos tudi v Gerečji vasi učenci obiskovali šmarnična branja 
in molitve pod vodstvom mentorice Lojzike Malinger. Šmarnice je obiskovalo 
skupaj kar 22 učencev, od tega trije učenci iz sosednje Kungote, šesterica med 
njimi pa so bili tudi letošnji prvoobhajanci.

Na Muti na Koroškem je bilo 8. junija 
srečanje družine Drevenšek iz Gerečje 
vasi. Udeleženci na fotografiji pred-
stavljajo le dobri dve tretjini vseh, ki 
so nasledili Jurija in Ivano Drevenšek, 
roj. Zupanič, iz Gerečje vasi. Zakonca 
Drevenšek sta temu svetu podarila 
devet otrok in postala dedek in babica 
23 vnukom ter številnim pravnukom.
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Udeležili sta se konference v Evrop-
skem parlamentu, ki jo je organiziral 
dr. Milan Zver. Kot je povedala Zlatka 

Strmšek, je bila to zares enkratna pri-
ložnost – videti Evropski parlament in 
biti del pomembne razprave o priho-
dnosti mladih na kmetijah. »Zelo lepo 
so nas sprejeli. V parlamentu smo sku-
paj tudi zapeli slovensko pesem V do-
lini tihi,« je dodala Zlatka. Štiridnevni 
obisk so izkoristili še za ogled mesta in 
posebne kmetije, ki se ukvarja z vzgo-
jo belgijskega goveda. Zlatka Strmšek 
je sicer članica upravnega odbora 
Zveze kmetic Slovenije.

Estera Korošec

Kmetice v Bruslju

Evropske konference mladih v Bruslju se je letos udeležilo okoli 80 članic akti-
vov kmečkih žena iz cele Slovenije. Na povabilo Zveze kmetic Slovenije sta bili 
med njimi tudi Skorbljanki Zlatka Strmšek in Dragica Meglič.

Skorbljanki Zlatka Strmšek in Dragica Meglič pred 
evropskim parlamentom
Foto: Zlatka Strmšek

Razprava v evropskem parlamentu je bila poučna in 
zanimiva.

Skorbljani na flos
Na binkoštno nedeljo smo se Skorbljani odpravili na že tradicionalni izlet. Tretje leto zapored nas je pot vodila proti 
Koroški. To destinacijo je letos izbral prvi skorbovski kletar Jože Meglič skupaj z vaščani.

Najprej smo si ogledali veličastno hidroelektrarno Fala, ki 
je bila leta 2008 razglašena za kulturni spomenik državne-
ga pomena. Kot so zapisali v brošuri, je na območju naj-
starejše hidroelektrarne na Dravi urejen monumentalni 
prostor prvotne strojnice z ohranjeno horizontalno Fran-
cisovo turbino. Obnovljena turbina z delno odprtim tur-
binskim pokrovom omogoča vpogled v način delovanja 
elektrarne in spreminjanja energije vode v električno ener-
gijo. Skupaj z vodnikom smo se sprehodili po impozantnih 
prostorih in se po stopnicah podali kar devet metrov pod 

vodno gladino. Spoznali smo, kako težko in naporno je 
bilo delo v elektrarni. Med drugim smo izvedeli, da je Mu-
zej Fala svoja vrata odprl leta 1998. V ta namen so obnovili 
strojnico z generatorji, Francisovo turbino agregata 1 in 
vso pomožno opremo. 
Oba sta se odlično izkazala in pokazala, da se lahko kadar 
koli pridružita flosarjem. Sicer pa je bil Srečko tudi slove-
sno razglašen za letošnjega kletarja vasi Skorba. Po dobrih 
dveh urah vožnje smo varno prispeli na brežino.

Na Koroškem je lepo.
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23. maja smo se podale na ogled gradu Trakoščan z vsemi 
znamenitostmi in zgodovinskimi lepotami. Kar 28 članic se 
je udeležilo popoldanske ekskurzije. Pot nas je vodila skozi 
prelepe Haloze mimo Leskovca. Pred vrnitvijo domov smo 
se ustavile v Majolki, kjer smo strnile vtise in kar po vrsti so 
prihajale želje za večkratnimi popoldanskimi druženji.    

Majda Turnšek

Ogledale smo si Bad Ischl, kjer sta se 
zaročila cesar Franc Jožef in njego-
va Sisi. Zanimiv je bil sprehod po St. 
Gilgenu, kamor je nekoč rad zahajal 
tudi Wolfgang Amadeus Mozart. Po 
ogledu smo se z ladjico odpeljale do 
kraja St. Wolfgang, v katerem smo si 
v cerkvi sv. Wolfganga ogledale Pa-
cherjev baročni oltar sv. Janeza Krstni-
ka. Domov smo se vrnile utrujene od 
precejšnje hoje, a zadovoljne, saj smo 
v enem samem dnevu po zaslugi vo-
dnika Andreja Hojnika izvedele mno-
go zanimivih informacij.

Besedilo in foto: S. Brodnjak

Naša skoraj zadnja izletniška točka je bila kmetija Klančnik, 
kjer so nas pogostili v stari domači kmečki kleti. Degusti-
rali smo domače klobase in mošt. Gospodar kmetije je po-
drobno opisal delo in življenje na njihovi kmetiji, kjer si vsi 
družinski člani delijo delo. Ukvarjajo se s pridelavo doma-
čih salam, sira, jogurta in drugih dobrot. Njihova največja 
atrakcija je turistični vlakec, ki nas je popeljal na ogled več 
kot 300 lovskih trofej v lovski koči in gojene divjadi na kar 
40 hektarjih (damjaki, mufloni, gamsi, jeleni). Izlet smo za-
ključili z ogledom posebne kapelice. Za malico je tudi letos 
poskrbel Vaški odbor Skorba, kletarji niso pozabili na pija-
čo, gospodinje pa so nas razvajale s sladkimi dobrotami. 
Skorbljani smo se tako znova povezali in med seboj stkali 
nove prijateljske vezi. Ne pozabite si rezervirati binkoštne 
nedelje tudi prihodnje leto, ko gre Skorba znova na izlet. 

Besedilo in foto: Estera Korošec

Na ogledu hidroelektrarne Fala

Društvo žensk Hajdoše

Povsod je lepo, a doma je vendarle najlepše
Enajstega maja smo na enodnevno odkrivanje zanimivosti sosednje Avstrije odpotovale članice Društva žena in deklet 
občine Hajdina. Turobno vreme ni moglo skaliti dobre volje izletnic, ki smo se najprej sprehodile po objezerskem me-
stecu Hallstatt.

Eden izmed postankov med celodnevnim sprehodom po avstrijskih mestecih, ki so lepo vzdrževana in za-
nimiva za ogled.

V maju se je povprečno 17 članic vsak večer srečevalo pri šmarnicah ob prelepi 
hajdoški kapeli.  Fotografija je nastala 2. junija, ker je zadnji dan deževalo.



44

Julij 2013

Delavni pomladni meseci 
za članice DŽD Gerečja vas

Komaj so potihnili glasovi nedeljskega glasbenega večera, so članice gasilski 
dom spremenile v predavalnico, proti koncu aprila pripravile okrasitev za mlaj, 
nekaj dni zatem pa so posadile buče.

Članice DŽD Gerečja vas so medse 
povabile dr. Marka Bombka, spec. in-
ternistične medicine, zaposlenega na 
pulmološkem oddelku UKC v Mari-
boru. Pozorno so prisluhnile njego-
vemu predavanju o motnjah spanja, 
predvsem dihanja v spanju, ki so lah-
ko sprožitelj tudi drugih, predvsem 
internističnih bolezni, s katerimi se 
spopadamo v vsakdanjem življenju, in 
seveda zdravljenju teh motenj na naj-
sodobnejši način, kar je že nekaj časa 
stalna praksa tudi v naših zdravstvenih 
ustanovah. 
Ker se je konec aprila bliskovito bližal, 
so članice poskrbele za okrasitev mla-
ja, ki so jo ponovno izdelale iz ekolo-
ških vreč za smeti. Ta okrasitev se je 
izkazala za zelo trpežno in učinkovito 
pri postavitvi kot tudi glede nadalj-
njih vremenskih razmer, pomagale pa 
so tudi pri pogostitvi udeležencev ob 
tem veselem dogodku.
Ker je bil letošnji maj predvsem deže-
ven, je vreme spodneslo tudi kakšen 
načrtovan dogodek, kot na primer sa-
jenje buč. Buče so zato posadile šele 
10. maja, ko je bil za tovrstno opravilo 
tudi eden izmed vremensko ugodnih 

dni. Posadile so kar dve njivi buč, na 
eni njivi same buče oljarice, na drugi 
pa predvsem jedilne in okrasne buče. 
V primerjavi z lanskim letom so leto-
šnja semena vzklila pravočasno, upajo 
pa na boljši pridelek, kot je bil lani za-
radi suše.
Maj je bil z aktivnostmi dodobra zapol-
njen, saj so se po uspeli tradicionalni in 
že jubilejni prireditvi 10. Košnja trave 
nekoč člani MePZ s svojim glasbenim 
programom in nekatere članice DŽD 
Gerečja vas udeležili prireditve ob 10. 
obletnici obstoja in delovanja prijatelj-
skega Folklornega društva Sveti Šte-
fan.
V začetku junija so se odzvale pova-
bilu KGZ s Ptuja, ki je praznoval svojo 
60. obletnico obstoja ter s članicami 
društev iz domače in sosednjih občin 
pripomogle k pogostitvi udeležencev 
prireditve. Vsa udeležena ženska dru-
štva so namreč kuhala jedi »na žlico« 
po svojih tradicionalnih receptih, čla-
nice DŽD Gerečja vas so tokrat pripra-
vile krompirjev golaž s hrenovko in se 
po mnenju lačnih obiskovalcev tudi 
odlično odrezale. 
Komaj so odložile kuhalnice, so že po-
hitele v Pongrce, kjer so se v nedeljo, 
9. junija, udeležile kmečkih iger, ki jih 

vsako leto organizirata Društvo pode-
želskih žena in deklet občine Kidriče-
vo in Turistično društvo Kidričevo. Na 
kmečkih igrah se je bilo treba preizku-
siti v pobiranju boba, žaganju ploha, 
zabijanju žebljev, hitri hoji, prenašanju 
vode ter sestavljanju lojtrnega voza. 
Igre so sicer tekmovalnega značaja, se 
je pa ekipa DŽD Gerečja vas pošteno 
tudi pozabavala, poveselila in družila s 
tekmovalci preostalih ekip, kar je tudi 
namen vsakoletnih iger.
BUČE SO ŽE OKOPANE
V sredo, 12. junija, so članice ponov-
no zagrabile motike, saj je bilo treba 
posajene buče tudi okopati. Letos jim 
njivski plevel ni prizanesel, saj je bilo 
treba okopati kar obe njivi. Ker so čla-
nice pridne in delavne in se delovnih 
akcij udeležujejo v velikem številu, jim 
je uspelo v enem popoldnevu okopa-
ti obe njivi, tako da so si dobro južino 
proti večeru tudi pošteno prislužile. 
Med samim druženjem so potekale 
tudi priprave na pogostitev ob pra-
znovanju 25. junija, dneva državnosti, 
na občinskem trgu, razmišljale pa so 
tudi o družabnem zaključku polletne 
sezone, ki je bila uspešna pa tudi zelo 
delavna. 

MI

Na predavanju so članice pozorno prisluhnile dr. 
Marku Bombku o motnjah spanja.

Buče so posajene.

Na kmečkih igrah v Pongrcah – ekipa DŽD Gerečja vas pred tekmovanjem v pobiranju boba …
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Draženčankam se je 9. aprila na pre-
davanju pridružila Miša Pušenjak, ki 
jih je s svojim strokovnim znanjem 
vodila do pravilne vzgoje vrtnin na 
domačem vrtu, predvsem v rastlinja-
kih. V domu vaščanov Draženci so 
18. aprila z mag. Zmagom Godinom 
organizirale predavanje z nasveti za 
zdravo življenje na temo Male skriv-
nosti dobrih medsebojnih odnosov. 
Draženčanke so bile poleg ribičev in 
planincev tudi dobre gostiteljice po-
hodnikov pohoda treh generacij, ki ga 
je OŠ Hajdina izpeljala v Dražencih, pri 
ribniku Žejne ribice. Tokrat so dražen-
ske gospodinje pomagale pri pripravi 
malice in spekle nekaj sladkih dobrot, 
v okviru letošnje razstave Dobrote 
slovenskih kmetij pa so s pekovskimi 

izdelki sodelovale na Ramini stojni-
ci in se ob tem veselile uspeha, ki so 
ga na tekmovanju dosegle nekatere 
članice. Brez Draženčank ni minil niti 
jubilejni dan – 60-letnica KGZS Zavo-
da Ptuj, kjer so v družbi Hajdinčank, 
Gerečjevaščank, Hajdošank in še ne-
katerih drugih gospodinj s Ptujskega 
kuhale domače jedi v sklopu projekta 
Bogastvo okusov podeželja.
Ob vseh teh dejavnostih pa se dražen-
ske žene in dekleta kondicijsko že pri-
pravljajo za krajši izlet v planine, ki jih 
čaka v avgustu.

TM
Foto: TM, ZG, 

Rado Škrjanec

Draženčanke vpete 
v zanimive dogodke

Samo v dobrih dveh mesecih in pol so članice Društva gospodinj Draženci pri-
pravile vrsto dogodkov in bile zraven v ustvarjalnih in kuharskih delavnicah. 
Nekatere od članic so se s svojimi izdelki predstavile na razstavi Dobrote slo-
venskih kmetij, spet druge so pekle in ponudile svoje izdelke obiskovalcem 
razstave in udeležencem pohoda treh generacij.

V Dražencih so z veseljem prisluhnili zanimivemu 
predavanju Miše Pušenjak in se ob tem veliko na-
učili.

Draženskim gospodinjam se je v ponudbi dobrot 
pridružil draženski čebelar Alojz Cebek s svojimi 
medenimi proizvodi.

Gostoljubnost so Draženčanke izkazale tudi na dan 
pohoda treh generacij, ko so pomagale pri pripravi 
malice in peki sladkih dobrot. Za trud se je predse-
dnici Zdenki Godec zahvalila ravnateljica hajdinske 
šole.

Na letošnji razstavi dobrot so Draženčanke znova ponudile svoje odlične izdelke, narejene iz margarine 
Rama.
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Letos že 24. razstava Dobrote sloven-
skih kmetij je v minoritskem samosta-
nu na Ptuju predstavila številne na-
grajene krušne in mesne izdelke, sire, 
vina, žganja, sokove, olja, kise, suho 
sadje, marmelade, skratka najboljše, 
kar premorejo slovenski kmetje in 
ponudijo na svojih kmetijah. Letos je 
bila osrednja pozornost na razstavi 
namenjena dobrotam Gorenjske po-
krajine, nekaj odličnih izdelkov pa so 
v ocenjevanje prinesli tudi iz občine 
Hajdina. 
Jožica Peršoh iz Dražencev je za svojo 
potico z opisom nadeva znova prejela 

zlato priznanje, prav tako pa so zlato 
prejeli tudi njeni krofi brez nadeva. 
Draženčanka Terezija Golob je za svoj 
mešani kruh prejela bronasto prizna-
nje, prav tako bronasta pa je bila suha 
domača salama Silva Pernata iz Skor-
be. Drugo leto zapored je bilo z zla-
tom nagrajeno olje oljne ogrščice pri-
delovalca Ivana Brodnjaka iz Hajdoš.

Čestitamo vsem nagrajencem!

TM

Na razstavi tudi dobrote s Hajdine

Na Ptuju je od 16. do 19. maja znova dišalo po dobrotah slovenskih kmetij. 1173 razstavljenih jedi, ki so jih pripravili na 
750 kmetijah po Sloveniji in v zamejstvu, je letos sodelovalo na razstavi, nagrajeni pa so bili 1003 izdelki.

Med dobitniki priznanj na državni razstavi je letos 
tudi Silvo Pernat iz Skorbe, nagrajena pa je bila nje-
gova suha domača salama. Foto: Laura

Draženčanka Jožica Peršoh se je letos veselila dveh 
zlatih priznanj, ki ju je prejela za potico in krofe brez 
nadeva.

V dvorani refektorija minoritskega samostana je 
znova dišalo po krušnih dobrotah, med nagrajenimi 
izdelki pa je bil tudi letos mešani kruh gospodinje 
Terezije Golob iz Dražencev.

Drugo leto zapored je komisija z zlatom nagradila 
olje oljne ogrščice Ivana Brodnjaka iz Hajdoš.

V hvaležen spomin

1. Marija Terezija Podgorelec, Hajdoše 106, roj. 18. 8. 1940, umrla 29. 4. 2013.
2. Marija Ščavničar, Slovenja vas 59a, roj. 22. 3. 1952, umrla 30. 4. 2013.
3. Štefan Nahberger, Zg. Hajdina 37a, roj. 30. 6. 1944, umrl 5. 5. 2013. 
4. Lovrenc Krajnc, Sp. Hajdina 16, roj. 3. 7. 1926, umrl 7. 5. 2013. 
5. Franc Tomanič, Gerečja vas 1c, roj. 3. 12. 1936, umrl 9. 5. 2013. 
6. Elizabeta Tomanič, Hajdoše 58, roj. 1. 11. 1923, umrla 14. 5. 2013. 
7. Ivan Kurmanšek, Draženci 17, roj. 6. 8. 1926, umrl 16. 6. 2013. 
8. Brigita Plavčak, Sp. Hajdina 141, roj. 6. 10. 1975, umrla 23. 6. 2013.
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Spretne roke Slavice iz Hajdoš

S Slavico Vidovič iz Hajdoš sem se pogovarjala o njenem raznolikem ustvarja-
nju, s katerim si zapolni skoraj ves prosti čas. Slavica je najsrečnejša, ko lahko 
ustvari kaj s svojimi lastnimi rokami. Čeprav se njene sanje o aranžerski šoli 
niso uresničile, je svojo nadarjenost gojila in razvijala sama.

Slavica, povedala si mi, da so bile tvo-
je sanje, da bi se vpisala v aranžersko 
šolo. Nam lahko zaupaš, zakaj? »Že 
od nekdaj me je veselilo zavijanje daril 
in že od nekdaj me navdušujejo rože 
vseh barv in oblik. Že ko sem hodila 
v šolo, sem si zvezke vedno zavijala 
sama. Prav tako doma na naši mizi ni 
nikoli manjkalo rož oziroma cvetličnih 
aranžmajev.«
ROŽE IZ KREP PAPIRJA
Ko je Slavico ljubezen pripeljala v Haj-
doše, jo je njena tašča naučila izdelo-
vati rože iz krep papirja. Pokazala ji je 
osnovne tri rože, vse drugo je Slavica 
nadgrajevala sama. Z veliko domišljije 
in s pomočjo kakšne knjige so začele 
nastajati rože vseh oblik, barv in veli-
kosti. Pred kratkim so jo vzgojiteljice 
povabile tudi v vrtec na Hajdino, da bi 
otrokom pokazala, kaj vse se da nare-
diti iz krep papirja. 
Slavica, kako je bilo svoje znanje deliti 
z otroki, so bili nad rožami navdušeni? 
»Otroci so se v izdelovanje rožic zelo 
vživeli, tudi vzgojiteljice so bile nav-
dušene in so izrazile željo, da tudi njim 
pokažem in jih naučim izdelati kakšno 
rožico. Moram reči, da je otrokom za 
svojo starost šlo kar dobro od rok. Iz-
delali smo vrtnice, narcise, nageljne in 
zvončke. Skupni čas z otroki je hitro 
minil, saj smo se zelo zabavali.« 
Rože iz krep papirja prav gotovo kra-
sijo tvoj dom, ali si jih kdaj izdelovala 
tudi za kakšno posebno priložnost? 
»Ja, izdelovala sem rože za poroke in 
tudi za abrahama, ko smo darilo okra-
sili s petdesetimi vrtnicami. Vsako leto 
pa ob pustu hajdoškim oračem okra-
sim voz. Na voz gre približno sto rož, 
zato se moram dela lotiti že kakšen 
mesec prej. Okrasim jim tudi klobuke, 
kdaj pa kdaj tudi kakšno kurentovo 

kapo.« 
RADA PEČE TORTE
Njena druga ljubezen je peka sladic, 
najraje peče torte. Torte ob posebnih 
priložnostih speče za svoje najbližje in 
prijatelje. Osnove je seveda pridobila 
s šolanjem na živilski šoli. 
Zakaj ti je peka tort tako pri srcu, vemo 
namreč, da je dela, da spečeš in okra-
siš torto, ogromno. »Všeč mi je vse, kar 
je unikatno. Pri peki torte lahko sproti 
improviziram in si izmišljujem različ-
no dekoracijo. Pri torti ni pomembno 
samo, kaj je v njej, ampak tudi, kaj je 
na njej, torej kako je videti. Torto več-
krat okrasim z vrtnicami, ki jih izdelam 
lastnoročno iz doma narejene mase 
za oblikovanje. Všeč mi je tudi to, da 
lahko s torto koga od bližnjih prese-
netim ob posebnih priložnostih, saj je 
takšno darilo, ki je izdelano lastnoroč-
no, več vredno kot nekaj, kar kupiš v 
trgovini. Včasih za kakšen nasvet pri 
dekoriranju torte vprašam tudi hčer 
Moniko, ki mi z veseljem priskoči na 
pomoč.«
VEZENJE GOBELINOV IN PLETENJE 
ŠALOV
»Gobeline sem začela šivati pred pri-
bližno dvajsetimi leti, ko sem ime-
la majhne otroke in nisem hodila v 
službo, zato sem si s tem krajšala čas. 
Najraje so lotim vezenja velikih go-
belinov, izdelujem pa jih v zimskih 
mesecih. Da izdelam en velik gobelin, 
porabim kar celo zimo. Končni izdelek 
pristane v okvirju, ki mi krasi stene 
doma. Kakšnega sem izdelala tudi kot 
darilo za svoje sorodnike.« 
Pred kratkim si se lotila tudi izdelova-
nja šalov, ki se delajo po nekem poseb-
nem postopku. Bi ga lahko na kratko 
opisala? »Letos so prišli v modo šali, ki 
se pletejo na drugačen način kot dru-

gi šali. Za takšen šal potrebuješ tudi 
drugačno volno, kot je navadna vol-
na, tudi končni izdelek je zato druga-
čen. Hčerka mi je iz Ljubljane prinesla 
en takšen šal, ker je bil tako drugačen 
in zanimiv, sem se tudi sama hotela 
naučiti izdelati takšnega, saj je v moji 
naravi, da moram vse narediti z lastni-
mi rokami. Ko sem šla v trgovino iskat 
volno, mi je trgovka pokazala začetek 
izdelave, nato sem doma sama posku-
šala in uspelo mi je.« 
Ob koncu pogovora je tudi meni po-
darila prekrasen modro-bel šal, ki ga 
bom z veseljem nosila.
Slavica nam je zaupala, da je najsreč-
nejša, ko gre na sprehod v naravo, 
iz katere črpa mnoge ideje za svoje 
ustvarjanje. Nabira tudi različne li-
ste, rože, trave, ki jih posuši in iz njih 
izdeluje različne aranžmaje. V adven-
tnem času izdeluje prav posebne in 
unikatne adventne venčke. Skratka, 
ljubi vse, kar lahko ustvari s svojimi 
rokami, četudi je to pleskanje sta-
novanja. Pa tudi to ni čisto navadno, 
saj na stene vedno nariše še kakšne 
vzorce in detajle, ki izražajo njo. Če 
torej obiščete Slavico, boste na vsa-
kem koraku videli delo njenih rok. 

Slavica drži v roki rožice iz krep papirja, vrat ji krasi 
unikaten šal, za njo na steni pa vidimo čudovit go-
belin … Vse to je delo njenih rok.
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GASILKA
Slavica ima poleg svoje umetniške 
plati tudi športno plat. Pred dvema 
letoma se je pridružila hajdoškim ga-
silkam, članicam B, ki so se uvrstile na 
olimpijado v Francijo. 
Zakaj si se h gasilcem pridružila šele 
pred kratkim? Kaj te je prepričalo v 
to odločitev? Vemo namreč, da biti 
gasilka v takšni uspešni ekipi zahteva 
veliko predanosti in trdega dela. »Ko 
se je začela ustvarjati članska ekipa 

B, sta mentorja prišla do mene in me 
vprašala, ali bi se jim pridružila. Ker so 
moji otroci že odrasli in imam malo 
več prostega časa kot v preteklosti, 
sem se odločila, da poskusim. Sedaj 
mi ni žal, saj sem spoznala nove ljudi 
in videla mnoge kraje, tekmovanja 
so namreč širom po Sloveniji in tudi 
izven nje. Kmalu gremo tudi v Split, 
julija pa v Francijo. Všeč mi je tudi, 
da s treningi naredim nekaj dobrega 
za svoje zdravje. Zaradi svoje popol-

danske službe se ne morem udeležiti 
vseh treningov, zato moram marsika-
teri dopoldan individualno trenirati in 
ohranjati kondicijo.« 
Slaščičarka, gasilka, ustvarjalna žen-
ska, ljubiteljica rož in narave … Vse to 
in še več je Slavica Vidovič iz Hajdoš. 
Slavica, želimo ti še veliko domišljije, 
veselja pri ustvarjanju in čudovitih iz-
delkov izpod tvojih rok.

Besedilo in foto: TF

Kegljanje je Marijina velika strast

Marija Gregorec iz Skorbe se je že leta 1987 začela ukvarjati s kegljanjem. Že 
kot osnovnošolka je bila navdušena gimnastičarka, nato pa se je odločila za 
kroglo. Leta 1988 se je pridružila Kegljaškemu klubu Drava.

Skupaj z osmimi tekmovalkami so iz 
leta v leto izboljševale svoje rezultate 
in letos jim je znova uspela uvrstitev 
v prvo ligo Kegljaške zveze Slovenije. 
»Skupaj s sotekmovalkami smo zares 
vesele letošnjega uspeha. Vse to nam 
je uspelo zaradi našega sodelova-
nja in dobrega vzdušja. Nismo samo 
športne kolegice, ampak tudi dobre 

prijateljice,« pove Marija. Trenirajo 
dvakrat na teden, čez vse leto je tudi 
veliko tekmovanj. 
DRUŽINA JO PODPIRA
Kot pravi Marija, je veliko odrekanja, 
vendar ima sama doma veliko ra-
zumevanja. »Vsi družinski člani me 
podpirajo in pomagajo. Vsekakor se 
moraš znati uskladiti in dobro orga-
nizirati. Ko so tekmovanja na drugem 
koncu Slovenije, si namreč tudi ves 
dan zdoma.« Čeprav je že upokojena, 
je še vedno aktivna članica kluba ter 
redno trenira in tekmuje. Z rednim 
treningom se nikakor ne more zgodi-
ti, da ne bi imel moči zavihteti kar 2,80 
kilograma težko kroglo. 
Njena velika želja je, da bi Ptuj končno 
dobil novo štiristezno kegljišče. Oblju-
be so, ki pa se zaradi pomanjkanja fi-
nančnih sredstev še niso uresničile. 
Sama bo ostala zvesta kegljanju in bo 
še naprej del ekipe, ki je vztrajna in se 
nikoli ne preda.

Besedilo in foto: 
Estera Korošec

Marija ni samo odlična športnica, ampak tudi aktiv-
na vaščanka.

Občinska organizacija 
Rdečega križa

vabi na 
krvodajalsko akcijo, 

ki bo 
v četrtek, 11. julija 2013,

od 7. do 11. ure 
v Splošni bolnišnici 

Jožeta Potrča na Ptuju, 
na transfuzijskem oddelku.

Kri rešuje življenja. 
Pridružite se nam!
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Obiskali smo naše članice

Ko se je junijski april malo unesel, smo se s predsednikom Društva upokojen-
cev Hajdina Antonom Cestnikom in tajnico Marico Kavčevič spet odpravili na 
obisk k našim članom, ki so dopolnili 90 in več let. Trinajstega maja je 90 let 
zaokrožil gospod Janez Cafuta iz Seliškarjeve ul. 19, a nam je smrt preprečila 
obisk pri njem.

V Dražencih 15 živita v lepo urejeni hi-
šici ob cesti, ki vodi proti Selom, 90-le-
tna gospa Magda Pernek in njen sin 
Martin. Že 46 let je, kar je hitra, neoz-
dravljiva bolezen pokopala njenega 
moža in skrbnega družinskega očeta. 
Od takrat živita sama, mama je go-
spodinjila, sin pa hodil v službo. 
Sedaj, ko je noge več ne ubogajo naj-
bolje, si pomaga z berglami, a to je ne 
ovira, da ne bi na vrtu postorila vsega 
tistega, kar spada v ženski opis vrtnar-
jenja. V kuhinji se oba dobro znajdeta 
za štedilnikom in dnevi jima lepo te-
čejo. 
Mama Magda je rojena 10. 3. 1921 na 
Brezovi Gori, kjer je družina živela več 
kot 40 let. »Življenje tu, na ravnini, je 
vse kaj drugega, kot je bilo tam. Mo-
ški so hodili v službe, ženske pa smo 

doma podpirale vse hišne vogale. Do-
kler si mlad, še nekako gre, danes pa 
si težko predstavljam, kako bi bilo v 
tistih bregačah. Ko bi nam lahko bilo 
malo lepše, pa je mož umrl,« je svo-
jo življenjsko zgodbo zaključila naša 
prva sogovornica.
Gospa Ana Krajnc s Sp. Hajdine 16 je 
naš obisk pričakala v postelji, v lepo 
urejeni sobi, kjer sta do pred nekaj 
tedni skupaj delila jesen življenja z 
možem Lovrom. Bolezen jo je prikle-
nila na dom in vesela je vsakogar, ki 
se oglasi pri njih. Obiskov ji nikoli ne 
zmanjka. Vsak dan pride iz Hajdoš 
hčerka Marjana. Za mamo, babico 
in dvakratno prababico, rojeno 2. 4. 
1921, vzorno skrbi vnuk Lovro s par-
tnerko Sonjo in hčerko Anomarijo, ki 
živijo na domačiji. Le nekaj metrov 

naprej si je dom ustvaril sin Franc, ki 
s svojo družino prav tako pomaga pri 
oskrbi nepokretne mame. V babičini 
sobi je središče Krajnčeve družine, ka-
mor rada zaideta tudi oba pravnuka.
Gospa Katarina Petrovič, nekoč Kaco-
va iz Skorbe, je bila najstarejša od treh 
sester (Angela Železinger in Marija Er-
lač sta že pokojni), ki so se rodile v ne-
koč zelo daleč poznani kovaški druži-
ni, blizu gostilne Koštomaj. Po poroki 
s Stankom Petrovičem s Sp. Hajdine, 
leta 1942, se je preselila na njihovo 
domačijo. Rodila se jima je hčerka Gi-
zela, ki je 27. 9. 1944 ostala brez skrb-
nega očeta. Komandir Stane Petrovič 
je padel pri Sv. Duhu v Rodnem Vrhu 
v neenakem boju partizanske skupi-
ne z večdesetkratno nemško vojaško 
in policijsko premočjo. Gospa Katica, 
kot jo kličejo domači, se je kasneje 
poročila z moževim bratom Milanom 
in skupaj sta obdelovala srednje veli-
ko kmetijo. Žal je leta 1975 že drugič 
ovdovela. Pred leti se je odločila in 
domačijo prodala ter si kupila hišo na 
Zg. Hajdini. 

Gospa Magda Pernek in sin Martin v lepem sožitju 
bivata v svojem prijaznem domu v Dražencih.

Ob našem obisku so nas poleg babice Ane pričakali hčerka Marjana, vnukinja Sandra s pravnukom Nikom 
ter vnuk Lovro s partnerko Sonjo.
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Po smrti moža je marsikatero zimo preživela pri hčerki v 
Nemčiji, v bližini Hamburga. Ko so se začele težave pri hoji, 
se je odločila za bivanje v Domu upokojencev na Ptuju. Ob 
odprtju njegove enote Park v Kidričevem se je preselila tja, 
ker so ji lahko takoj zagotovili svojo sobo. Sedaj ji dnevi 
mirno tečejo ob gledanju TV-programa, branju in poslu-
šanju radia. Največji problem ji povzroča koleno, zato se 
težje odloči, da bi odšla kam izven doma, vesela pa je obi-
skov znancev in prijateljev, ki radi potrkajo na njena vrata. 
Čeprav bo 24. novembra dopolnila 94 let, ima še vedno 
izredno dober spomin, zato so pogovori s trenutno najsta-
rejšo Hajdinčanko zelo zanimivi in predstavljajo dragocen 
vir informacij.
Vsem trem sogovornicam želimo vse najboljše tudi v ure-
dništvu Hajdinčana. 

Besedilo in fotografije: Silvestra BrodnjakTretji šopek je prejela gospa Katarina Petrovič, ki smo jo obiskali v Domu upoko-
jencev Ptuj, enota Park v Kidričevem.

Ob ribniku Draženci je zmeraj lepo

Člani Ribiškega društva Žejne ribice Draženci so bili v prvi polovici letošnjega 
leta precej aktivni. Kot je razvidno s fotografij, jim narava v tem letu ni priza-
nesla. Gladina v draženskem ribniku je močno narasla, voda je zalila nabrežino 
ribnika in ribičem onemogočila, da izvajajo ribiška tekmovanja po začrtanem 
planu. Prav tako je zalilo tudi njihovo Martinovo klet.

RD Žejne ribice Draženci je 1. maja 
izvedlo družabno srečanje vaščanov 
vasi Draženci, nam je v pogovoru de-
jal tajnik društva. Zaradi omenjenih 
težav niso izvedli tradicionalnega ri-
biškega tekmovanja, izvedeno je bilo 
nogometno srečanje stari mladi, ob 
mraku pa so prižgali velik prvomajski 
kres, na katerem se vsako leto zbere 
lepo število vaščanov iz Dražencev in 
sosednjih vasi. Vsako leto člani RD Žej-

ne ribice postrežejo s pečenimi ribami 
in oljnim krompirjem pa tudi kakšna 
pečenka se da dobiti. 
Prav tako so v maju odstopili prostor 
učencem in njihovim staršem iz OŠ 
Hajdina ob Pohodu treh generacij. S 
pomočjo delavcev šole, članic Dru-
štva gospodinj Draženci, članov Pla-
ninskega društva Hajdina in članov 
RD Žejne ribice Draženci so poskrbeli, 
da so se učenci, njihovi starši in stari 

starši kljub rahlo deževnemu vreme-
nu odlično počutili.
Zaradi narasle vode so se člani RD Žej-
ne ribice Draženci v spomladanskih 
mesecih osredotočili na izobraževa-
nje in urejanje okolice okrog ribni-
ka in brunarice. Gladina vode počasi 
upada in jim na določenih delih rib-
nika omogoča, da se lahko predajajo 
ribiškim užitkom. Vsak dan se zberejo 
ob ribniku in preizkušajo ribiško sre-
čo, nahranijo ribe, pokramljajo ali si 
povejo kakšno dogodivščino, ki se jim 
je pripetila ob ribarjenju.
Želim jim dober prijem! 

TM

Ob letošnjih poplavah je močno narasla tudi gladina draženskega ribnika in ribičem povzročila kar nekaj 
težav.  Foto: arhiv RD

Člani RD Žejne ribice so bili v maju odlični gostitelji 
pohoda treh generacij.  Foto: TM
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BOČ–DONAČKA GORA
Kar dve skupini planincev in planink 
našega društva sta se udeležili po-
hoda po planinski poti Boč–Donačka 
gora v različnih terminih. Prva skupi-
na se je na pot podala na praznik upo-
ra proti okupatorju, 27. aprila, in pre-
hodila pot Boč–Donačka gora, druga 
skupina pa se je na pot podala v so-
boto, 4. maja, in je prehodila obratno 
pot Donačka gora–Boč. Več o tem si 
lahko ogledate na spletni strani dru-
štva www.pdhajdina.com.
POT V NEZNANO
V petek, 3. maja, smo se podali na pot 
v neznano, ki jo je vodil Jakec Kokol. 
Zbrali smo se pred stavbo društva, od 
koder smo peš krenili na pot. Po nekaj 
kilometrih prehojene poti in prvem 
postanku za počitek smo ugotovili, 
da nas pot pelje proti Halozam, in tudi 
prvi pohodniki so ugotovili, da bo cilj 
poti v Vareji, kjer ima Jakec vikend. Po 
približno dveh urah in pol smo prispe-

li na cilj. Jakec nas je prijazno sprejel in 
nam razkril namen pohoda. Želel se je 
zahvaliti za vse, kar se mu je pripravi-
lo, ko se je lani odpravljal na Jakobovo 
pot, in za sprejem, ki ga je bil deležen 
ob vrnitvi v domovino.
ŠPORT IN ŠPAS – DAN DRUŽENJA IN 
GIBANJA VSEH GENERACIJ
V soboto, 11. maja, je potekala vse-
slovenska prireditev Šport in špas v 
organizaciji Osnovne šole Hajdina. 
Pri vodenju pohoda, ki je potekal v 
Dražencih, so sodelovali tudi člani in 
članice planinskega društva Hajdina. 
Tema letošnje prireditve je bila giba-
nje in zdravje ter medsebojni odnosi.
BLEGOŠ
V nedeljo, 12. maja, smo skupaj s PD 
Planika iz Maribora organizirali pohod 
na Blegoš v Škofjeloškem pogorju. 
Lep dan se nam je obetal, zato smo z 
veseljem premagovali pot na vrh Ble-
goša. Pogled nam je uhajal na hribov-
ja, ki so nas obdajala okrog in okrog 

in na katerih je bilo še zelo dosti sne-
ga. Blegoš leži med Selsko in Poljan-
sko Soro in je visok 1562 m. Z vrha je 
lep razgled na Polhograjsko hribovje, 
Golake, Kojco, Porezen, Julijske Alpe, 
Ratitovec, Koprivnik, Mladi in Stari vrh 
ter Karavanke in Kamniško-Savinjske 
Alpe. Pri koči na Blegošu smo ime-
li daljši postanek, kjer smo se malo 
odpočili in okrepčali. Čez dan se je 
pooblačilo, vendar se nas je kar lepo 
število po sestopu z Blegoša udeleži-
lo še vzpona na Koprivnik ter na Mali 
in Stari vrh. Tik pred sestopom nas 
je dohitela nevihta. V želji, da bi čim 
prej prispeli do koče na Starem vrhu, 
je žal prišlo tudi do nesrečnega pad-
ca našega predsednika Jožeta, ki si je 
močno poškodoval nogo, tako da je 
bil primoran poiskati zdravniško po-
moč. Vsem v poduk, da je treba biti 
previden v gorah do zadnjega koraka 
in brez hitenja tudi v slabih razmerah 
ohraniti mirno kri.

Zanimiva doživetja naših planincev

V maju in juniju smo člani in članice planinskega društva Hajdina izvedli kar nekaj pohodov. Vsi pohodi so bili po svoje 
zanimivi, saj so bili prirejeni tako, da so se jih lahko udeležili tudi tisti z malo manj kondicije in so bili namenjeni bolj 
druženju. Na svoj račun smo seveda prišli tudi tisti, ki smo želeli premagovati malo večje razdalje in osvojiti višji vrh.

Hajdinčani skupaj s PD Planika iz Maribora pri koči na Blegošu
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ČEZ GORO K ŽUPANU
V petek, 17. maja, smo se odpravili na 
pot čez goro k županu občine Hajdi-
ne mag. Stanislavu Glažarju. Obiskali 
smo ga na vikendu. Zbrali smo se pred 
stavbo občine Hajdina in se z avtobu-
som odpeljali v Podlehnik. Od tam sta 
nas Milan in Jakec, ki sta pohod vodi-
la, popeljala po poti do Dravinjskega 
Vrha. Vmes smo se ustavili pri vinogra-
dniku Kramer, ki nas je prijazno spre-
jel in nam postregel z dobro haloško 
kapljico. Kljub oblačnemu vremenu in 
občasnih nevihtah smo dobro prispe-
li do vikenda župana, ki nas je z ženo 
in starši prijazno sprejel in postregel 
s pijačo in jedačo. Ob zvokih glasbe 
in petja moškega gasilskega pevske-

ga zbora smo se dolgo zadržali in se 
družili ter izmenjali prijetne dogodke, 
ki nas doletijo, kjer koli že hodimo. V 
poznih večernih urah smo se poslovili 
z županovo željo, da uspešno prema-
gujemo poti, kjer koli že hodimo, in 
da se naslednje leto zopet srečamo v 
tako velikem številu.
ROMARSKA POT HAJDINA
– PTUJSKA GORA
V soboto, 8. junija, se je lepo število 
članov in članic planinskega društva 
udeležilo romarske poti, ki so jo orga-
nizirali romarji iz župnije Hajdina. Na 
Ptujski Gori so se udeležili svete maše, 
ki jo je daroval nadškof dr. Marjan 
Turnšek.

Slavko Burjan 

Pohodnike PD Hajdina je v Halozah že po tradiciji 
sprejel župan.

82. občni zbor 
PGD Gerečja vas

Člani PGD Gerečja vas in gostje so se konec februarja zbra-
li na že 82. občnem zboru, kjer so se seznanili s še enim 
uspešnim letom delovanja društva tako na operativnem, 
tekmovalnem kot organizacijskem področju, izpeljali pa 
so tudi redne volitve v organih društva. Uvod v občni zbor 
je bil pevsko obarvan z domačim MePZ DŽD Gerečja vas.

BOGATO IN DELAVNO LETO
Kot prvi je poročilo o ustvarjalnem delu društva v prete-
klem letu tako na področju organizacije, tekmovalnem in 
operativnem področju kot na področju investicij podal 
predsednik Ivo Lešnik. »V društvu smo se tako v lanskem 
kot tudi v preteklih letih zelo trudili za dobrobit organiza-
cije na vseh področjih delovanja, zato gre zahvala zaslu-
žnim članom, občini in vsem, ki so na kakršen koli način 
pripomogli k uspešnosti delovanja.« 
Poleg uspešnega zadnjega leta je izpostavil tudi največje 
projekte zadnjih devetih let, ki so bili izpeljani med njego-
vim vodenjem PGD Gerečja vas. Naj omenimo le obnovo 
in rekonstrukcijo celotnega gasilskega doma ter nabavo 
novega voznega parka za potrebe intervencij in operativ-
nega dela članov društva. Ob zahvali vsem članom, občini 
Hajdina, občinskemu poveljstvu, OGZ Ptuj ter ne nazadnje 
vsem domačim društvom, VO in sovaščanom njegov glas 
in izraz na njegovem obrazu nista bila ravnodušna. Čeprav 
je zaželel novemu vodstvu uspešno in plodno delovanje 
tudi v prihodnje, bo tudi nadalje pomagal in deloval ne 

samo v PGD, temveč tudi pri vseh drugih projektih v okviru 
delovanja DŽD, ŠD in VO Gerečja vas.
Sledilo je poročilo poveljnika, ki je bilo bogato s statistični-
mi podatki o operativnem delu članov, o številu dežurstev 
in pripravljenosti na intervencije, številu posredovanj pri 
gašenju požarov in nudenju pomoči ob neurjih. Preteklo 
leto je bilo tudi uspešno na področju izobraževanja, pred-
vsem pa na tekmovalnem delu, o čemer so pričali pokali, 
ki so jih zbrali v preteklem letu. Pri tem naj omenimo za-
gnanost mladih gasilcev, ki so svetla bodočnost gasilskega 
društva, ki svoj vzor črpajo ne nazadnje pri desetini starej-
ših gasilcev; ti so prav tako v letu 2012 dosegali zavidljive 
rezultate na tekmovalnem področju. Ob koncu se je tudi 
poveljnik Franc Nahberger zahvalil za vsa leta dobrega in 
plodnega sodelovanja tako članom domačega PGD kot 
občinskega poveljstva, OGZ Ptuj ter vsem, ki so na kakršen 
koli način sodelovali in mu nudili oporo v času njegovega 
poveljevanja.

Uspešna desetina starejših gasilcev – prejemniki društvenih plaket za dosežen 
uspeh na gasilskem tekmovanju   Foto: ML
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REDNE VOLITVE PRINESLE NOVO 
VODSTVO
Na 82. občnem zboru PGD Gerečja 
vas so redne volitve prinesle novo 
vodstvo. Delo predsednika je po de-
vetih letih uspešnega in strokovne-
ga vodenja Ivo Lešnik predal v roke 
novoizvoljenemu predsedniku Alešu 
Purgaju, z željo po dobrem in uspe-
šnem vodenju društva in delovanju 
tudi v prihodnje, seveda ob pomoči, 
ki jo bo nasledstvo iz izkušenj pred-
hodnikov še potrebovalo. Prav tako 
je mesto poveljnika – to nalogo je do 
sedaj uspešno opravljal Franc Nah-
berger – prešlo v mlajše roke, povelje-
vanje je namreč prevzel Uroš Paveo, 
tudi dosedanji mentor mladink in 
mladincev, ki so v preteklih letih tudi 
pod njegovim vodstvom dosegali za-
vidljive tekmovalne rezultate. Nove-
mu vodstvu in celotnemu upravnemu 
odboru čestitamo ob izvolitvi in želi-
mo v nadaljevanju še veliko uspešnih 
in delavnih let. 
Čestitkam in pohvalam so se pridružili 
tudi gostje. Kot prvi je svojo besedo 
pohvale in zahvale dodal župan ob-
čine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 
ki ugotavlja, da je društvo ponos ob-
čini in vaščanom ter da si takih dru-
štev lahko samo želimo. Zahvalil se 
je dosedanjemu vodstvu za vsa leta 
uspešnega sodelovanja in aktivne-
ga delovanja tako na operativnem, 
tekmovalnem kot organizacijskem 
področju ter pozval tiste, ki odhajajo 
z vodilnih funkcij, da še nadalje po-

magajo novemu vodstvu, da bo lahko 
naprej gradilo uspehe na trdno posta-
vljenih temeljih društva. Sledile so be-
sede zahvale in čestitke za opravljeno 
delo na področju operative, izobraže-
vanja in tekmovalnega dela poveljni-
ka občinskega gasilskega poveljstva 
Hajdina Ivana Glažarja in predstavni-
ka OGZ Ptuj Dušana Bera. Sledile so 
čestitke za opravljeno delo v minulem 
obdobju ter zahvala za dobro sodelo-
vanje, na katerega računajo tudi v pri-
hodnje, domačega predsednika VO 
Marjana Rozmana, predsednice DŽD 
Gerečja vas Magde Intihar in predse-
dnika ŠD Gerečja vas Boštjana Pavea. 
V ZNAMENJU PRIZNANJ IN 
ODLIKOVANJ
Ob koncu uradnega dela občnega 
zbora so bila podeljena še številna 
priznanja in odlikovanja. Predstavnika 
OGZ Ptuj tov. Franci Vogrinec in Du-
šan Ber sta najprej podelila priznanja 
za dolgoletno aktivno delo v gasilski 
organizaciji, ki so jih prejeli: Dejan Vre-
čar, Janko Malinger, Karmen Vogrinec, 
Andrej Intihar, Boštjan Intihar, Branko 
Pečnik in Martin Kaisersberger. Pri-
znanja za dolgoletno aktivno delo v 
operativi so prejeli: Aleš Purgaj, Leon 
Turk, Stanislav Požgan in Franci Nah-
berger. Podeljeno je bilo tudi prizna-
nje GZ II. stopnje, ki ga je prejel Rado 
Kaisersberger, v gasilca II. st. je napre-
doval Boštjan Sagadin, v GČ I. st. je 
napredoval Stanislav Požgan, značko 
veterana pa je prejel Mladen Racić. 
Podeljena so bila tudi številna dru-

štvena priznanja in plakete. Plaketo 
za dosežen uspeh na gasilskem tek-
movanju je prejela desetina starejših 
gasilcev: Dani Nahberger, Ivan Paveo, 
Vili Kovše, Martin Kaisersberger, Franc 
Kaisersberger, Miroslav Zupanič, Mar-
jan Bračun in Štefan Drevenšek. Plake-
to za dosežen uspeh na kvizu mladine 
so prejele Kaja Intihar, Monika Kise-
lak, Urška Kiselak ter njihova men-
torja Uroš Paveo in Mateja Mlinarič, 
najmlajši člani pa so prav tako prejeli 
priznanja in značke za posamezne ve-
ščine.
Za dolgoletno članstvo v PGD Gerečja 
vas so priznanja prejeli: Franc Dreven-
šek, Janez Turnšek, Slavko Grušovnik, 
Danilo Majcen in Karl Svenšek, pode-
ljeni pa sta bili tudi dve jubilejni dari-
li, ki sta ju prejela Jelica Kovše in Ivan 
Feguš.

Magda Intihar

Zahvala dosedanjemu predsedniku Ivu Lešniku s 
strani DŽD in MePZ Gerečja vas ter s strani VO Gere-
čja vas za vsa leta dobrega, uspešnega in korektne-
ga sodelovanja  Foto: ML 

Dobitnice društvene plakete za dosežen uspeh na kvizu mladine s svojima men-
torjema Foto: ML

Mladi in najmlajši prejemniki plaket, priznanj in značk za posamezne veščine 
ter značk za osvojeno znanje na temo »Preprečujmo požare«  Foto: ML
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Letošnjega tekmovanja se je udeleži-
lo kar 36 tekmovalnih ekip, ki so svo-
je znanje in spretnost prišle pokazat 
iz številnih bližnjih krajev pa tudi od 
daleč. Tekmovanje je potekalo v šti-
rih kategorijah: pri članih A je nasto-
pilo 14 ekip, pri članicah A 8 ekip, pri 
starejših gasilcih 10 ekip, pri starejših 
gasilkah pa so letos nastopile 4 ekipe. 
Rezultati, ko so jih dosegle tekmoval-
ne ekipe, so bili naslednji:

 – člani A: 1. mesto PGD Šmartno 
na Pohorju, 2. mesto PGD Hajdo-
še B in 3. mesto PGD Starše;

 – članice A: 1. mesto PGD Maj-
šperk, 2. mesto PGD Komenda, 3. 
mesto PGD Hajdoše;

 – starejši gasilci: 1. mesto PGD 
Hajdoše, 2. mesto PGD Šalek in 
3. mesto PGD Lovrenc na Dra-
vskem polju;

 – starejše gasilke: 1. mesto PGD 
Polje, 2. mesto PGD Gaberke in 3. 
mesto PGD Šalek. 

ZADOVOLJNI Z ORGANIZACIJO IN 
REZULTATI
Pred uradno razglasitvijo rezultatov 
je zbrane ekipe in sodnike postrojil 
poveljnik društva Uroš Paveo. Sledil 
je pozdrav župana občine Hajdina 
mag. Stanislava Glažarja, ki se je do-
mačemu društvu zahvalil za uspešno 
izvedeno tekmovanje, pohvalil ekipe 
za njihove nastope ter poudaril po-
men in namen druženja v časih, ko 
nam blaginja ni najbolj naklonjena in 
je taka oblika druženja še posebej po-
membna za naše skupno dobro, tako 
na gasilskem kot drugih področjih. 

IX. gasilsko tekmovanje 
za pokal Gerečje vasi

Člani PGD Gerečja vas so 27. aprila kakor že osem let poprej organizirali svoje 
pokalno tekmovanje. Tudi letos je potekalo ob dobrih organizacijskih pogojih 
in lepem vremenu v prijetnem okolju športnega parka v Gerečji vasi. Da je tek-
movanje res potekalo na nivoju, je med drugim pričala tudi prisotnost ekip, ki 
bodo na prihajajoči gasilski olimpijadi v Franciji branile slovensko čast.

Zanimivo je bilo pogledati starejše tekmovalce.  
Foto: TM

Postroj tekmovalnih ekip pred nagovori in razglasitvijo rezultatov  Foto: Miha Lešnik

Utrinek s tekmovanja, ki je v Gerečjo vas znova pritegnilo mnoge odlične slovenske desetine. Foto: TM
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V Prostovoljnem gasilskem društvu Hajdoše z veliko mero 
odgovornosti in z vso zagnanostjo že dobri dve desetletji 
organizirajo to gasilsko tekmovanje, GZS ga je v zadnjih 
letih odlično ocenila, na kar so v društvu še posebej po-
nosni.
Sobotnega gasilskega tekmovanja v Hajdošah se je udele-
žilo 37 tekmovalnih ženskih in moških ekip z različnih kon-
cev Slovenije, tekmovali pa so v kategorijah članice A in B 
ter člani A in B, med tekmovalci je bila tudi moška desetina 
iz prijateljskega društva DVD Mladost Kaštel - Sučurac iz 
Hrvaške.
Tudi tokrat so se tekmovalci predstavili v vaji z motorno 
brizgalno in v štafetnem teku, najboljši pa so po konča-
nem svečanem zaključku tekmovanja domov odnesli 
tudi medalje in pokale. Zaključne slovesnosti so se poleg 
Zvonka Glažarja, podpoveljnika GZS, poveljnika OGZ Ptuj 

in predsednika tekmovalnega odbora, Dušana Vižintina, 
poveljnika Podravske regije, ter nekaterih članov komisije 
za tekmovanja pri GZS in upravnega odbora GZS udeležili 
še vodilni možje domačega gasilskega društva in občin-
skega poveljstva. Na zaključku se je zbranim z nagovorom 
pridružil tudi župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 
ki je posebej pohvalil trud in zagnanost ekip PGD Hajdo-
še, ob tem pa čestital najboljšim in potnikom na gasilsko 
olimpijado zaželel dober rezultat.
Na koncu so bili zanimivi tudi rezultati. V konkurenci čla-
nic B so slavile domačinke – ekipa PGD Hajdoše, pri čla-
nicah A je zlato medaljo osvojila ekipa Komenda, sre-
brno pa ekipa PGD Hajdoše; v precej hudi konkurenci 
članov A so zlato osvojili gasilci PGD Šentjošt 1, pri članih 
B je na najvišji stopnički stala ekipa PGD Šmartno na Po-
horju, na drugem mestu pa znova gasilci PGD Hajdoše.

Zbrane je pozdravil tudi poveljnik občinskega gasilskega 
poveljstva Ivo Glažar, ki je bil zadovoljen s prireditelji tek-
movanja in nastopajočimi, saj moramo biti vsakodnevno 
pripravljeni na takšno ali drugačno posredovanje. 
Po nagovorih je sledila razglasitev rezultatov, ki jih je 
podala komisija B. Rezultate je razglasil tajnik društva in 
predsednik komisije B Stanislav Požgan, ki je v svojem po-
ročilu med drugim podal, da se je tekmovanja udeležilo 36 
ekip, nobena od ekip pa se ni pritožila na rezultate oz. na 
samo sojenje. Pokale so nato podelili župan občine Haj-
dina mag. Stanislav Glažar, občinski gasilski poveljnik Ivo 
Glažar, predsednik domačega društva Aleš Purgaj, poma-
gal pa jim je še poveljnik domačega društva Uroš Paveo. 
Ob koncu je v imenu organizatorja spregovoril še domači 
predsednik društva Aleš Purgaj, ki se je vsem ekipam lepo 
zahvalil, da so se v takšnem številu udeležile tekmovanja, 
obenem pa je čestital vsem prejemnikom pokalov. Poseb-
na zahvala je pripadala tudi sodnikom, ki so svoje delo 
opravili brezhibno in brez kakršnih pritožb. Kot zadnje pa 
je predsednik vse zbrane povabil še k prijetnemu druženju 
ob preostanku popoldneva ter vse prisotne povabil tudi 
na X. gasilsko tekmovanje za pokal Gerečje vasi, ki bo po-
tekalo naslednje leto ob istem času. Izrazil je upanje, da se 
ga bo udeležilo čim večje število tekmovalnih ekip. 

Miha Lešnik 

Pokale najboljšim ekipam so podelili župan mag. Stanislav Glažar, občinski ga-
silski poveljnik Ivo Glažar in predsednik domačega društva Aleš Purgaj.  Foto: 
Miha Lešnik

Odličen tekmovalni dan za domače ekipe

PGD Hajdoše je v soboto, 1. junija, v športnem parku Hajdoše uspešno pripravilo že 21. mednarodno gasilsko tekmo-
vanje za »pokal Hajdoš 2013« in ga tudi letos uspešno združilo s tekmovanjem za pokal Gasilske zveze Slovenije (GZS). 
Tekmovanje v Hajdošah je bilo eno od šestih večjih gasilskih tekmovanj, ki se bodo po Sloveniji zvrstila do septembra in 
na katerih tekmujejo le najboljše ženske in moške ekipe. Uvodni nagovor na tekmovanju je imel Drago Furek, predse-
dnik PGD Hajdoše, še bolj svečano pa je bilo na večerni razglasitvi rezultatov in podelitvi medalj ter priznanj.
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V Dražencih v ospredju pionirji in 
pionirke
PGD Draženci je na športnem igrišču 
Jama v Dražencih v nedeljo, 2. juni-
ja, kljub nekoliko slabšemu vremenu 
uspešno izpeljalo že 9. društveno tek-
movanje za pionirje in pionirke, petič 
pa so na tekmovanje povabili tudi čla-
ne in članice ter se tako znova poklo-
nili prijatelju Daniju Rajhu.
Tekmovalo je 17 ekip, od tega ena eki-
pa pionirk in pet ekip pionirjev, vsi pa 
so vajo uspešno zaključili in na koncu 
najboljši domov odnesli posebne po-
kale, izdelane iz lesa.
Pionirke PGD Gerečja vas tokrat niso 
imele konkurence in zmaga je bila 
njihova, pri pionirjih so slavili tekmo-
valci PGD Spuhlja pred PGD Bukovci 
in PGD Hajdina. 
Članice PGD Draženci so zmagale v 
svoji kategoriji, pri članih so slavili ga-
silci PGD Podgorci, na drugo in tretje 
mesto pa so se uvrstili gasilci PGD Mi-
hovci - Dragonja vas in PGD Tinje.
Pokale in priznanja so na zaključni 
slovesnosti podelili župan občine 
Hajdina mag. Stanislav Glažar, povelj-
nik občinskega gasilskega poveljstva 
Hajdina Ivan Glažar in predsednik 
PGD Draženci Tadej Černenšek. Sicer 

pa Draženčane v tem mesecu čaka še 
en večji gasilski dogodek – 29. junija 
bodo namreč na veliki gasilski slove-
snosti v uporabo predali novo gasil-

sko vozilo za prevoz moštva.

Besedilo in fotografije: 
Tatjana Mohorko

Svečana otvoritvena slovesnost na 21. gasilskem tekmovanju v Hajdošah Utrinek s tekmovanja, ki je v Hajdoše privabil same 
odlične slovenske desetine in številne navijače iz 
vse Slovenije.

Posebej svečano je bil obarvan zaključek tekmovanja s parado in podelitvijo medalj najboljšim v posame-
znih kategorijah. Na častnem odru so se zbrali mnogi pomembni gostje, ki so tudi nagovorili udeležence 
tekmovanja.
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V Hajdošah je imela svoj tekmovalni dan tudi ekipa prijateljev gasilcev DVD Mladost Kaštel - Sučurac iz 
Hrvaške. Na fotografiji se jim je pridružil gasilski prijatelj Milan Mahorič iz PGD Ptuj.

Najmlajši so si z velikim zanimanjem ogledali lese-
ne pokale, ki so na tekmovanju v Dražencih nekaj 
posebnega.

25 gasilskih ekip v Slovenji vasi

Gasilci v Slovenji vasi so na praznični dan, 25. junija, pripravili tradicionalno gasilsko tekmovanje moških in ženskih 
ekip za pokal Slovenje vasi, že enajsto zapovrstjo. Letošnje je bilo še posebej dobro obiskano, saj je tekmovalo kar 25 
desetin, tekmovalci pa so se tokrat pomerili v vaji z motorno brizgalno, suhi izvedbi in v metu torbice.

Lepo vreme in odlično praznično vzdušje sta letos botro-
vali uspešnemu tekmovanju v Slovenji vasi, ki so se ga 
udeležile ekipe iz različnih krajev Slovenije. Najboljšim so 
na zaključni razglasitvi podelili pokale in priznanja, še prej 
pa so jih nagovorili predsednik PGD Slovenja vas Uroš Ma-
tjašič, podpoveljnik občinskega poveljstva Hajdina Iztok 
Ogrizek in župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar. 
Pokal za prvo mesto je v ženski konkurenci prejela ekipa 

PGD Hajdoše, ki je po petih zmagah prejela še prehodni 
pokal v trajno last. V konkurenci članov so prepričljivo 
zmagali gasilci iz PGD Žetale, hajdinski župan pa je tudi 
njim na koncu podelil prehodni pokal v trajno last.

Besedilo in foto: TM

Utrinek s tekmovališča

Vzdušje na gasilskem tekmovanju v Slovenji vasi je bilo izjemno. Ekipa članic 
PGD Hajdoše je po petih zmagah v Slovenji vasi prehodni pokal prejela v trajno 
last. V imenu ekipe ga je prejela Nina Bedrač, podelil ji ga je župan Stanislav 
Glažar, v čestitki pa se mu je pridružil tudi predsednik PGD Slovenja vas Uroš 
Matjašič.
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Svečano podeljene 
listine gasilcem

V petek, 21. junija, so se tečajnikom na svečani podelitvi 
pridružili še predavatelji, inštruktorji, vodstvo OGZ Ptuj 
ter predstavniki nekaterih gasilskih društev, priložnostni 
nagovor pa sta imela predsednik OGZ Marjan Meglič in 
poveljnik območne zveze ter podpoveljnik GZS Zvonko 
Glažar. 

Sicer pa je bila to za vse tečajnike lepa, nepozabna izku-
šnja, v kateri so si pridobili veliko novih znanj in vedenj o 
gasilstvu ter se naučili osnovnih gasilskih veščin. Mnogi se 
tukaj ne bodo ustavili, temveč bodo znanje in izkušnje ob 
pravih priložnostih še nadgradili, v ospredju vseh pa bo 
zagotovo ostal čut gasilca za solidarnost, tovarištvo in po-
moč ljudem v stiski. 

TM

V junijskih dneh praznovanja Območne gasilske zveze Ptuj 
in PGD Markovci je bila v gasilskem domu v Markovcih še 
svečana podelitev listin za gasilca in vodjo skupine. Izo-
braževanje je uspešno zaključilo 110 gasilk in gasilcev iz 
36 gasilskih društev iz treh gasilskih zvez, poleg ptujske 
območne še iz Slovenske Bistrice, Juršincev in Dornave.

Kape gasilcev so poletele visoko v zrak. Foto: Langerholc

Dobitniki gasilskih listin za uspešno zaključeno izobraževanje v začetku letošnjega leta v družbi predavateljev in inštruktorjev. Na OGZ Ptuj bo tudi ta generacija 
ostala zapisana v spomine …   Foto: Langerholc

Podpoveljniško mesto v GZS Zvonku Glažarju
Da je biti gasilec častno in da te v to izjemno poslanstvo pripelje življenje samo, da z leti to postane tvoj način življenja, 
največkrat prijeten, kdaj pa tudi žalosten in usoden, se še kako dobro zaveda dolgoletni gasilec Zvonko Glažar.

Četudi je v življenju zapisan družini 
in agronomiji, se gasilstvo pri njem 
začenja z veliko začetnico. Mnogi mu 
v gasilstvu pripisujejo izjemno stro-
kovnost in doslednost pa tudi srčnost 
in predanost prostovoljstvu. Med ga-
silci doma in v tujini je spoštovan in 

cenjen, sam pa ponosen, da lahko 
svoje znanje in mnoge izkušnje deli 
z mladimi in znanja željnimi gasilci in 
gasilkami.
V občini Hajdina, v domačem PGD 
Hajdoše in OGZ Ptuj, kjer ostaja po-
veljnik, ter širše po mnogih gasilskih 

društvih in zvezah po Sloveniji Zvon-
ka Glažarja omenjajo z vsem spošto-
vanjem in odgovornostjo, ki je ima 
v sebi veliko, obenem pa še mnoge 
značajske lastnosti, kot so pogum, 
vztrajnost in tekmovalnost.
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V sklopu prijateljskega srečanja so se 
člani ekipe pogovarjali o možnih obli-
kah sodelovanja na različnih podro-
čjih, si ogledali bioplinarno in se tudi 
sestali tudi z županom Freiburga.
Slovensko reprezentanco so sesta-
vljali: dr. Štefan Čelan, župan MO Ptuj, 
Peter Misja, župan občine Podčetrtek, 
Miran Jurkošek, župan občine Štore, 
mag. Danilo Burnač, član mestnega 
sveta MO Maribor, Roman Richter, 
podžupan občine Pesnica, Ladislav 
Pepelnik, član občinskega sveta ob-
čine Ruše, Stanislav Gjerkeš, podžu-
pan občine Lendava, mag. Stanislav 
Glažar, župan občine Hajdina, Branko 
Ledinek, župan občine Rače - Fram, 

Anton Zakrajšek, župan občine Velike 
Lašče, mag. Marko Diaci, župan ob-
čine Šentjur, Slavko Režonja, župan 
občine Turnišče, Franci Mlakar, pod-

župan občine Hajdina, Jože Kužnik, 
župan občine Polzela, Aco Šuštar, 
župan občine Vodice, in Miha Mohor, 
Skupnost občin Slovenije.

Nogometna ekipa 
županov v Nemčiji

Skupnost občin Slovenije, znotraj katere deluje nogometna ekipa županov, se 
je od 8. do 12. maja 2013 v mestu Pfaffenweiler v Nemčiji udeležila prijatelj-
skega srečanja z nemškimi župani.

Nogometna ekipa županov, ki deluje v okviru Skupnosti občin Slovenije.

Župan občine Hajdina in kapetan ekipe županov 
mag. Stanislav Glažar s podžupanom občine Hajdi-
na Francem Mlakarjem

Velikokrat v svojih nagovorih pouda-
ri, da se še kako dobro zaveda, da je v 
gasilstvu najpomembnejše biti dovolj 
dobro usposobljen za intervencijske 
naloge, hkrati pa jih opraviti strokov-
no, hitro in ne nazadnje tudi varno. 
Zato njegov izjemni trud v Štabu ope-
rative, kjer je izobraževanje in s tem 
pridobivanje specialnih znanj z raz-
ličnih področij temeljnega pomena, 
nikakor ni spregledan.
Potem ko mu je bila na letošnjem kon-
gresu Gasilske zveze Slovenije (GZS) v 
Kopru zaupana precej odgovorna in 
častna funkcija podpoveljnika GZS, 
kar pomeni, da bo v tesni navezi in so-
delovanju z novim poveljnikom zveze 
Francijem Petkom iz Starš pa tudi z 
novim predsednikom slovenskih ga-

silk in gasilcev Joštom Jakšem, bodo 
vse njegove sposobnosti in izjemni 
dosežki na področju gasilstva lahko 
prišli še bolj v ospredje. Za Zvonka 
Glažarja je to morda tudi ena od ži-
vljenjskih priložnosti, ki jo želi izkori-
stiti in slovenskemu gasilstvu dati še 
več.

Ob imenovanju za podpoveljnika zve-
ze ter za opravljanje plemenitega in 
humanega dela v gasilstvu je Zvonku 
Glažarju posebej čestital tudi župan 
občine Hajdina mag. Stanislav Gla-
žar. 

TM
Foto: Suzana Veber 

Utrinek s slovesnosti v Kopru, kjer je priseglo novo 
vodstvo Gasilske zveze Slovenije. Ob novem povelj-
niku zveze Franciju Petku je tudi novi podpoveljnik 
Zvonko Glažar (prvi z desne).
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WKSA Hajdina obranila naslov 
ekipnih državnih prvakov

Letošnje državno prvenstvo za kategorije osnovnih šol je ob pomoči Zavoda za 
šport Slovenske Konjice odlično organiziral KK WKSA Tepanje. Tekmovanje je 
bilo aprila v športni dvorani Slovenske Konjice.

Posebnost turnirja je bila prav gotovo 
nova, mlada sodniška organizacija. 
Mladi kandidati za sodnike so opra-
vljali izpite pod budnim očesom Se-
bastjana Javorška in Aleša Čehiča, ki 
zelo uspešno vodita sodniško organi-
zacijo KZ WKSA Slovenije. Sodniki so 
sodili po pravilih svetovne karate or-
ganizacije IKU, katere članica je WKSA. 
Novost je tudi ta, da so bili končni 
zmagovalci uvrščeni od 1. do 3. me-
sta.
Opaziti je bil velik premik naprej v ka-
kovosti. Posebej je vredno pohvaliti 
tekmovalce iz Dupleka, Slovenske Bi-
strice in Tepanj, ki so s svojimi nasto-
pi presenetili in dokazali, da so resni 
kandidati za sestavo reprezentance 

Slovenije, ki bo nastopila oktobra le-
tos v Benetkah.

REZULTATI
Malčice kate posamezno:
1. Hera Agapito Masten
2. Sara Rojs
Malčki kate posamezno:
1. Nik Hvalec
2. Gabriel Šabeder
Ml. deklice kate posamezno:
1. Anemarie Potrč 
2. Nina Poglej 
3. Lana Simonič 
Ml. dečki kate posamezno:
1. Miha Majer
2. Aljoša Plajnšek
3. Martin Špurej

St. deklice kate posamezno:
1. Živa Lončar
2. Ajda Kleidienst 
St. dečki kate posamezno:
1. Mitja Koderman
2. Tilen Kropfl
3. Žiga Javoršek
Kadetinje kate posamezno:
1. Anja Zafošnik
2. Tamara Mlakar
3. Jerneja Ribič
Ml. dečki borbe posamezno:
1. Jaka Javoršek
2. Tilen Ajhmajer
3. Aljoša Plajnšek
St. dečki borbe posamezno:
1. Mitja Koderman
2. Žiga Javoršek
3. Dušan Stankovič
Borbe ekipno:
1. Hajdina I (Mitja Koderman, Žiga 
Javoršek, Uroš Barušič)
2. Hajdina II (Aljoša Plajnšek, Martin 
Špurej, Jaka Javoršek)
3. Duplek (Vid Kovačevič, David Ma-
sten, Tilen Ajhmajer)

IO KZ WKSA Slovenije

»Brez trdega dela 
nikamor ne prideš«

S svojimi atleti na treningu

Franc Ivančič je starosta ptujske in slovenske atletike. Je dobitnik številnih pri-
znanj, nazadnje tudi prejemnik srebrne plakete Atletske zveze Slovenije. Kot 
pravi, nikoli ni stremel za nagradami, kljub temu pa nanje gleda kot na popla-
čilo za vztrajno in predano delo v atletiki.

»Najpomembneje je, da sodeluješ z 
dobrimi atleti, ki ti zaupajo in so pri-
pravljeni delati s teboj. Atleti morajo 
biti natančni pri treningih, se udele-
ževati tekem, hkrati pa v šoli ne sme-
jo popuščati.« V svoji skoraj 40-letni 
karieri je treniral več kot 50 atletov. 

Mnogi med njimi so posegali po naj-
višjih mestih na državnih prvenstvih 
različnih kategorij. Ivančič je najbolj 
ponosen tudi na to, da je večina med 
njimi uspešno zaključila šolanje. Z ve-
liko nekdanjimi atleti je ostal v dobrih 
in pristnih odnosih. Do njih goji po-
sebno skrb in za vsakega prav dobro 
ve, kako mu je uspelo krmariti skozi 
življenje. Srečujejo se ob rojstnih dne-
vih in drugih družinskih dogodkih. 
»Vsakemu, ki je uspešno zaključil fa-
kulteto, vedno izrečem svoj globoki 

poklon.«
Kljub 74 letom je še vedno šestkrat 
na teden na ptujskem stadionu, kjer 
pripravlja atlete na različna tekmova-
nja. Sezona zanj traja skozi vse leto, 
ko skrbno pripravlja načrte treningov. 
Kot trener zahteva od svojih športni-
kov največ, vendar z veliko mero razu-
mevanja in potrpežljivosti.
»Dober trener mora znati delati tako 
z odraslimi kot otroki. Nikakor ne bo 
dobrih rezultatov brez medsebojnega 
spoštovanja trenerja in atleta.
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Nikoli nisem na nikogar dvignil glasu, še manj koga žalil. 
Pomembno je tudi sodelovanje s starši. Med drugim sem 
sledil tudi temu, da mora biti trening do bolečine in še 
malo čez.« Kot pravi Ivančič, populacija atletov danes ni 
najboljša. Športov je veliko in med njimi so še vedno naj-
bolj popularizirani ekipni športi, kot so nogomet, košarka, 
rokomet. Atletika pa je individualni šport, kjer se lahko po-
kažeš kot osebnost. 
ŽIVETI ZA ATLETIKO
»Atletika mi je dala zelo veliko kot človeku. Že kot mlad 
fant sem prosti čas preživljal na igrišču v družbi športnikov. 
Nismo hodili po gostilnah, nismo kadili ali pili, živeli smo 
zdrav način življenja. Tako nadaljujem še danes, saj veliko 
hodim in sem nasploh aktiven. Skozi različne življenjske iz-
kušnje sem namreč ugotovil, da brez trdega dela nikamor 
ne prideš.« 
Ivančič je leta 1956 prišel iz Notranjske v Maribor, kjer je 
uspešno zaključil Srednjo kmetijsko šolo. Ves čas je bil tudi 
član Železničarskega športnega društva. Še kako se spomi-
nja svojega prvega tekmovanja na 800 metrov, ko je dose-
gel rezultat 2 minuti in 12 sekund. V naslednjih letih je kot 
mladinec tekel na srednjih progah, v takratni Jugoslaviji je 
bil na primer drugi na 3000 m in tretji na 1500 m. Torej sta 
že od srednješolskih časov njegovo delo in življenje tesno 
povezana z atletskimi tekmovanji, treningi, pripravami … 
V začetku sedemdesetih let je dobil delo kot direktor to-
varne krmil in se preselil na Ptuj. Pod njegovim vodstvom 
so leta 1981 odprli najnovejšo tovarno krmil v nekdanji Ju-
goslaviji. V tistem času se je priključil atletskemu klubu kot 
trener, v začetku devetdesetih pa je bil tudi njegov pred-
sednik. Bil je tudi med ustanovitelji Atletskega kluba Ptuj. 
Načrtov in ciljev za prihodnja leta je prav gotovo še veliko. 
Dokler mu bo zdravje služilo, ostaja aktiven v atletiki. Se-
daj ga na stadion že spremlja štiriletna vnukinja, ki počasi 
stopa na pot atletike. Kot Ivančič svetuje mladim staršem, 
je dobro, da se otroci ukvarjajo s športom, saj se tako na-
učijo reda, so gibčni in aktivni. Ivančič je sicer oče sina in 
hčerke, ki sta oba zelo uspešna. Zadnja leta živi v Skorbi, 
kjer se zelo dobro počuti, navezal je prijateljske odnose s 
sosedi in vaščani. Zelo rad obiskuje družabne prireditve in 
izlete. Je odličen sogovornik, z veliko delovnega elana in 
življenjske energije. 

O FRANCU IVANČIČU
Aleksander Lorenčič, predsednik Atletskega kluba Ptuj: »Je 
trener, ki je v svoji dolgoletni karieri treniral veliko atletov. 
Mnogi med njimi so posegali po najvišjih mestih na držav-
nih prvenstvih Slovenije in Jugoslavije, najuspešnejši med 
njimi pa je bil olimpijec in večkratni slovenski ter jugoslo-
vanski rekorder Mirko Vindiš, ki se je zapisal v zgodovino 
tako ptujske kot slovenske atletike. V zadnjem obdobju 
Ivančič trenira odlično tekačico Lauro Pajtler, ki je aktual-
na mlajša članska državna prvakinja v teku na 400 metrov. 

Franc Ivančič je še vedno predan sodelavec v ptujskem 
atletskem klubu in atletski sodnik z mednarodnimi izku-
šnjami. Poleg vsega omenjenega je človek, na katerega se 
lahko zaneseš, dober kolega in prijatelj.«
Franci Zupanič s Spodnje Hajdine, nekdanji atlet: »Dosle-
den, nepopustljiv trener, ki mu rezultat ni bil edina vre-
dnota, ampak je mladim želel predati pozitiven odnos do 
dela in življenja nasploh. Z doslednim in pridnim delom 
ter vero v to, kar počneš, pridejo vedno tudi rezultati. In so 
prišli, saj nekateri rekordi v atletiki, doseženi v času moje 
generacije, pred 33 leti, pod Ivančičevim trenerstvom še 
danes niso preseženi. Takrat smo delali v skromnih pogo-
jih. Franc Ivančič nam je bil učitelj, vzgojitelj, trener, psiho-
log, motivator, maser, šofer, prijatelj in včasih tudi kot dru-
gi oče. Bili smo dobra ekipa, pripravljeni garati in narediti 
včasih tudi čudež.«

Estera Korošec

Najstarejši v ekipi, 
a zelo zagret

Slovenjevaščan Marjan Žunko je na invalidskem vozičku 
že več kot 30 let. »Nesreča z motorjem se mi je zgodila 
14. 8. 1982,« do dneva natančno pove Marjan. Le malo je 
prebivalcev občine Hajdina, ki ga ne bi poznali, vsi pa ne 
vedo, da se že več kot 20 let ukvarja s športom, z igranjem 
košarke.

Marjan Žunko je izjemen športnik (v vijoličastem dresu).
Foto: Črtomir Goznik
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»S športom sem se začel ukvarjati ne-
kaj let po nesreči. Najprej sem bil na 
rehabilitaciji v Soči, na Univerzitetnem 
rehabilitacijskem inštitutu. Ko sem 
prišel leta 1983 domov, sem bil štiri 
leta doma in se nisem ukvarjal z nobe-
nim športom. Vmes je prišel leta 1984 
enkrat pome prijatelj, s katrco; dali so 
me v avto in takrat me je prvič odpe-
ljal v telovadnico v Maribor, kjer sem 
videl, kako se igra košarka na vozičku. 
Ni mi bilo preveč všeč. Šele nekaj let 
kasneje sem začel redno trenirati in 
takrat se mi je 'odprlo'. Enostavno sem 
jo vzljubil,« je o prvih stikih s košarko 
invalidov povedal Marjan, ki se bo je-
seni srečal z abrahamom, košarko pa 
igra že 22 let. »V vseh teh letih lahko 
na prste rok preštejem, kolikokrat sem 
manjkal na treningih.«
Kako je pri invalidih organizirano 
igranje košarke?
M. Žunko: »Glede organizacije imamo 
kar dobro urejeno: imamo ligo, v ka-
teri sodelujejo ekipe štirih regij – Ma-
ribora, Ljubljane, Celja in Gorenjske, 
pred leti so sodelovali tudi Dolenjci. 
Letos v jeseni se nam bo pridružila 
avstrijska ekipa iz Celovca. Ta bo pri 
nas igrala, vendar njihovi rezultati ne 
bodo vplivali na točkovni vrstni red v 
našem prvenstvu. Moja ekipa Maribo-
ra se vsako leto na koncu bori za vrh, 
letos nam je uspelo priti na 2. mesto. 
Pred sedmimi leti smo že bili državni 
in tudi pokalni prvaki Slovenije. Lahko 
rečem, da z ekipo doživljamo vzpone 
in padce, tudi občasna trenja, vendar 
je v celoti gledano veliko več veselih 
trenutkov.«
Je naslov državnih prvakov tvoj naj-
večji dosežek?
M. Žunko: »Odkar jaz igram, smo bili 
pred sedmimi leti državni prvaki, dva-
krat prej tudi pokalni. V letu 2013/14 
znova ciljamo na naslov državnih pr-
vakov. V ekipi nas je precej, konku-
renca je velika, ekipa je v povprečju 
mlada. Treniramo dvakrat na teden, 
v torek v telovadnici OŠ Gustava Ši-
liha, v četrtek pa na Zgornji Polskavi. 
Moram povedati, da sem najstarejši v 
ekipi.«

Kako počutiš med vsemi temi mladi-
mi?
M. Žunko: »Počutim se zimzelenega!«
Bil si tudi član slovenske reprezentan-
ce: kateri dosežek ali turnir z repre-
zentanco bi izpostavil?
M. Žunko: »Ja, skupaj sem bil kar 14 
let član reprezentance. Izpostavil bi 
turnir leta 1989 na Poljskem, kjer smo 
igrali kvalifikacije za napredovanje iz 
B v skupino A. Takrat smo v priprave 
vložili precej truda, resno smo se pri-
pravljali na ta turnir in si želeli napre-
dovanja. Na koncu smo bili tretji, na-
predovali sta le prvi dve ekipi. To mi 
je najbolj ostalo v spominu. Potem mi 
zaradi družinskih obveznosti čas ni 
več dopuščal igranja v reprezentanci. 
Sedaj igram zase, za rekreacijo.«
Se pa pri košarki dogajajo precej hudi 
trki?
M. Žunko: »Res pride do močnih tr-
kov, ko npr. delaš blok – takrat včasih 
ne moreš ustaviti vozička, od trkov 
pokajo špice na kolesih, prihaja tudi 
do padcev z vozička. Res moraš biti 
močan – tukaj je najbolj pomembna 
moč.«
Kako je z natančnostjo pri metih?
M. Žunko: »Lahko bi rekel, da starejši, 
kot sem, bolje zadevam. Zadnjih pet 
let sem stalno pri vrhu lestvice strel-
cev: predlani sem bil prvi, prejšnja 
leta sem bil tretji, četrti, letos pa peti. 
V celotni ligi nas je skupno okrog 70 
igralcev.«
Z ekipo in reprezentanco si veliko 
prepotoval.
M. Žunko: »Po Evropi sem že precej 
potoval. Prej vseh teh držav ne bi vi-
del. Imamo npr. mednarodne turnirje 

v Bosni, na Hrvaškem, v Italiji, Avstri-
ji, Nemčiji ... Je precej aktivnega dela, 
zato moraš imeti voljo za to, da zmo-
reš.«
Kako je urejeno glede prevozov in 
sploh celotne organizacije?
M. Žunko: »Glede prevozov ni težav: 
imamo društveni kombi, ki nas čaka 
na zbirnem mestu. Tam naložimo na-
vadne in športne vozičke in se odpe-
ljemo na tekmo. Moram priznati, da 
se pri nas kar ureja glede športa na 
vozičkih. To se najbolj vidi pri mladih, 
ki prihajajo. Ti želijo imeti vse, mi pa 
smo si morali nekoč vse sami urejeva-
ti.«
Velik zalogaj je predvsem voziček za 
igranje?
M. Žunko: »Ja, najcenejši trenutno 
stane 3200 evrov. Imam prijatelja, ki 
iz Italije uvaža leto ali dve stare vo-
zičke. Ti so cenejši in stanejo od 1500 
do 2000 evrov, kar je seveda precej 
bolj ugodno. V Avstriji, Švici in Nem-
čiji imajo glede vozičkov zelo dobro 
urejeno, pri nas pa si moraš sam najti 
sponzorja. Če nimaš vozička, ne mo-
reš nastopati. Letos smo v klubu do-
bili nekaj novih sponzorjev, tako da se 
tudi na tem področju stanje izboljšu-
je.«
Vsi nimate iste stopnje invalidnosti.
M. Žunko: »Ne, vsak je glede na po-
škodbo ocenjen s točkami od 1 do 4. 
Nekateri v ekipah so skoraj zdravi in 
igrajo z nami – proti takšnim je težje 
igrati. V ekipi nas je lahko 12 in v vsa-
kem trenutku je lahko na igrišču pe-
terka, ki ne sme presegati zbira 14,5 
točke.«

JM, Štajerski tednik

Marjan Žunko s soigralci 
Foto: Črtomir Goznik
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Predsednik ŠZ Hajdina Sandi Mertelj 
je po turnirju povedal: »Sam turnir je 
vsako leto bolj zastopan in postaja 
malo središče nogometa za mlajše 
nogometaše v Spodnjem Podravju. 
Letos nas je obiskalo že 30 ekip, kar je 
seveda lepa številka, vsekakor pa tudi 
velik organizacijski zalogaj. A pred-
vsem po zaslugi staršev naših mladih 
nogometašev nam je prireditev lepo 
uspela tudi po tej plati. Na tem mestu 
torej zahvala vsem organizatorjem in 
čestitke vsem sodelujočim ekipam.« 
VEČ KOT 300 OTROK SE JE POMERI-
LO NA ŽE TRADICIONALNEM TUR-
NIRJU GOLGETER HAJDINA
V kategoriji U8 je slavila ekipa NŠ Poli 
Drava Ptuj, tekmovalo je pet ekip, in 
sicer še: ONŠ Golgeter Hajdina, NK 
Zlatoličje, NK Markovci in ND Dravinja. 
V kategoriji U12 se je pomerilo osem 
ekip: ONŠ Golgeter Hajdina 1 in 2, 
NK Aluminij 1 in 2, ŽNK MSM Ptuj, NK 
Markovci, NK Leskovec in NK Podvinci, 

slavila pa je ekipa NK Aluminij 2, ki je v 
finalu premagala ekipo NK Aluminij 1.
V kategoriji U6 so se pomerile štiri 
ekipe: ONŠ Golgeter Hajdina, NŠ Poli 
Drava, NK Aluminij in NK Središče, naj-
boljša pa je bila bili ekipa Aluminija.
Kategorija U10 je bila najbolj zastopa-

na s strani ekip: ONŠ Golgeter 1, 2 in 3, 
NŠ Poli Drava, NK Aluminij, NK Miklavž 
Dobrovce, NK Dobrovce Miklavž, NK 
Zlatoličje, NK Bistrica, ND Dravinja, NK 
Podvinci in NK Zavrč. Oba polfinalna 
dvoboja med NŠ Poli Drava in NK Alu-
minij ter med NK Bistrica in ND Dravi-
nja sta se končala z rezultatom 0 : 0, 
zato so o zmagovalcih odločale de-
vetmetrovke. Srečnejši pri tem so bili 
igralci s Ptuja in iz Slovenskih Konjic, 
ki so nato tudi v finalu zmagali po iz-
vajanju devetmetrovk ter tako postali 
prvak v kategoriji U10. Tretje mesto je 
osvojila ekipa Aluminija.

SM
Foto: Matija Brodnjak

Zmaga ND Dravinja nad NŠ Poli 
Drava v kategoriji U10

V športnem parku v Gerečji vasi se je pomerilo več kot 300 otrok iz Spodnjega 
Podravja v skupinah U6, U8, U10 in U12. Dvodnevni turnir Golgeter Hajdina, ki 
je bil že šesti po vrsti, je potekal v odličnem vzdušju in lepem vremenu. Ogle-
dali so si ga tudi predstavniki občine Hajdina z županom Stanislavom Glažar-
jem na čelu, prav tako je bil prisoten tudi župan Mestne občine Ptuj dr. Štefan 
Čelan, ki je bil nad potekom tekmovanja vidno navdušen.

Športni park Gerečja vas je 22. in 23. junija gostil tradicionalni turnir Golgeter Hajdina, ki se ga je letos 
udeležilo več kot 300 mladih nadobudnih nogometašev.

Tudi gostje so bili nad potekom turnirja navdušeni 
in z veseljem so čestitali najboljšim v posameznih 
kategorijah.

Zmagovalci ND Dravinja nad NŠ Poli Drava v kategoriji U10
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Veselo tudi na letošnjem kolesarjenju 
po vaseh občine Hajdina

Mag. Stanislav Glažar 
ponovno izvoljen za predsednika MNZ Ptuj

Medobčinska nogometna zveza Ptuj pokriva nogometne 
klube z območja upravnih enot Slovenska Bistrica, Ptuj in 
Ormož. V zvezo je vključenih 35 društev velikega nogo-
meta in veliko število malonogometnih klubov. Selekcije 
nastopajo v vseh rangih tekmovanja Nogometne zveze 

Slovenije in v okviru lig MNZ Ptuj. Na volilni skupščini, ki 
je 4. junija 2013 potekala v hotelu Roškar, je bil za predse-
dnika soglasno ponovno izvoljen mag. Stanislav Glažar, ki 
omenjeno zvezo vodi že 16 let. V organih in komisijah je 
prisotnih tudi veliko število naših športnih delavcev:
Sandi Mertelj – član Izvršnega odbora in predsednik Stro-
kovno mladinske komisije
Vladimir Abraham – član Izvršnega odbora in predsednik 
Komisije za preglede igrišč
Janko Kolarič – član Nadzornega odbora
Leopold Valh – predsednik Komisije za veteranski nogo-
met
Slavko Burjan – član Komisije za priznanja
Stanislav Mesarič – član Komisije za priznanja
Jože Šmigoc – član Komisije za preglede igrišč
Štefan Lukas – član Komisije za preglede igrišč
Uroš Gojkovič – član Komisije za prošnje in pritožbe
Viktor Hotko – član Komisije za prošnje in pritožbe
Franc Fridl – član Strokovno mladinske komisije
Damijan Cebek – član Komisije za mali nogomet
Leon Kodrič – član Komisije za ženski nogomet

Stanislav Glažar, podpredsednik Nogometne zveze Slovenije, na FIFA kongresu 
na Mauritiusu

Tudi letos je občinski odbor SDS, tokrat že sedmič zapo-
red, ob dnevu državnosti organiziral tradicionalno kolesar-
jenje. Udeleženci so se s kolesi popeljali po vseh sedmih 
vaseh občine, pred zaključkom pa so se jim pridružili še 
kolesarji s Ptuja. Tako je na zaključek letošnjega dogodka 

na športnem igrišču Hajdina prikolesarilo več kot 80 kole-
sarjev, ki so tako ob prijetnem druženju dostojno proslavili 
dan državnosti.

Maja Leber
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Angina pomeni vnetje mandljev in žrela, ki jo 
največkrat povzroči bakterija streptokok. Za 
prenos okužbe je potreben tesnejši stik, zato 
se pogosteje pojavlja v šolah in vrtcih. Začne 
se nenadno s povišano telesno temperaturo in 
z bolečinami v žrelu pri požiranju. Bolečine so 
lahko celo tako močne, da je moteno požiranje 
sline. Mandlji so povečani, močno pordeli, 
na njih so večkrat prisotni gnojni čepi ali so 
pokriti z belimi oblogami. Večji otroci pogosto 

tožijo zaradi glavobola, mlajši pa, da jih boli 
trebušček, pogosto se pojavi tudi bruhanje. 
Bolezen traja do deset dni. Pri otrocih, mlajših 
od treh let, poteka okužba s streptokokom 
z gnojnim izcedkom iz nosu in z bolečinami 
v povečanih bezgavkah, manj opazne so 
spremembe v žrelu. Ti otroci lahko prebolevajo 
okužbo tudi brez vročine. Zdravljenje angine 
poteka z antibiotiki, ki jih predpiše zdravnik. 

Lajšanje simptomov pri otrocih
Poskrbite, da otrok veliko počiva, uživa lahko 
prebavljivo hrano, bogato z vitamini, minerali, 
encimi in vlakninami. Pije naj veliko tople 
tekočine in grgra topel čaj ali toplo slano vodo, 
kar ublaži bolečine v žrelu. Če je zamašen tudi 
nos, ga lahko izpirate s fiziološko raztopino, ki jo 
kupite v lekarni ali jo pripravite sami doma. Ne 
zbijajte temperature takoj, ko naraste. Z visoko 

temperaturo se namreč telo brani pred virusi 
in bakterijami, ki se zaradi visoke temperature 
težje razmnožujejo. Zbijati jo začnite šele, ko 
doseže 38 °C in lahko začne ogrožati otroka. 
Vročino znižujemo s paracetamolom, hladnimi 
obkladki, polivi in z ovitki (stopal, goleni, čela, 
celega telesa). Najpomembneje je, da ste do 
malega bolnika ljubeči, skrbni, nežni in pozorni 
v največji možni meri.

Doma pripravljena fiziološka raztopina: zavrite 
1 liter vode in dodajte 1 poravnano kavno 
žličko morske kuhinjske soli. Počakajte, da se 
raztopina ohladi. Ohlajeno pretočite v manjše 
(najbolje silikonske) stekleničke. Tako shranjeno 
lahko hranite na sobni temperaturi 3–4 dni.
Želim vam veliko zdravja!

Sanja Kokol, dipl. m. s.

ZDRAVSTVENI NASVET: ANGINA

Vnetje tonzil – angina (Vir: Bambino.si)

Na lojzovo v Gerečji vasi
»Gerečani ste posebni ljudje s posebnimi projekti, ki jih 
je treba samo pozdraviti,« je med drugim dejal slavno-
stni govornik Andrej Tkalec, podžupan občine Hajdina, na 
tradicionalni prireditvi ob prazniku patrona Alojza, kjer se 
zberejo vaščani in njihovi gostje pri Zajškovi kapeli in va-
škem križu.

V soboto, 22. junija, je pod okriljem organizatorja VO Ge-
rečja vas in soorganizatorjev PGD, DŽD in ŠD Gerečja vas 
ponovno potekala prireditev s sveto mašo, na kateri so se 
zbrali številni vaščani Gerečje vasi. Tudi letošnjo mašo na 
čast patronu Alojzu je daroval domači farni župnik nadde-
kan Marijan Fesel, mašne pesmi pa je kakor že v navadi 
odpel domači MePZ.
Po končani mašni slovesnosti je navzoče kot predstavnik 
občine nagovoril še podžupan Andrej Tkalec in pozdravil 

tako obliko druženja, ki je seveda malo drugačna od dru-
gih prireditev v občini, ima pa, kar je najbolj pomembno, 
namen druženja in nadaljevanja krščanske tradicije. Zbra-
nim na prireditvi ter sponzorjem in donatorjem se je v 
imenu organizatorjev zahvalil še domači predsednik VO 
Marjan Rozman, po končanem kulturnem programu pa še 
vsakoletna povezovalka programa Maja Štager, ki je tudi 
letos svojo nalogo odlično opravila. 
V kratkem kulturnem programu so zbrane razveselili še 
domači mladi pevci in muzikantje Lovro, Luka in Simon 
ter seveda »Gerečka Pepka«, ki je tokrat mašo zamudila, 
ni pa zamudila bogate pogostitve, ki so jo organizatorji ob 
pomoči domačih sponzorjev pripravili za vse udeležence 
sobotnega srečanja. Za rujno kapljico so tudi tokrat poskr-
beli vaški Lojzi in Lojzike, za sladke dobrote pa pridne roke 
domačih gospodinj.

Besedilo in foto: 
Magda Intihar

Tudi letošnjo mašo pri Zajškovi kapeli je daroval naddekan Marijan Fesel.
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Priprava potovalne lekarne
V naši prtljagi ne sme nikoli zmanjkati prostora za potovalno lekarno. 
Vsebina te pa je odvisna od tega, kam bomo potovali, in od načina, kako 
ga bomo preživeli (aktivni dopust, ležanje na plaži …). Potovalno lekarno 
si pripravimo v torbico, ki bo najbolje zavarovala zdravila pred zunanjimi 
vplivi, kot so sonce, vlaga, toplota. Paziti moramo tudi, da ne bo na dosegu 
otrok. V torbico damo zdravila, ki so v originalni embalaži, skupaj z navodili 
o pravilni uporabi. Poskrbite tudi, da bodo imela zdravila ustrezen rok 
uporabe. Še posebej bodite pozorni na zdravila, ki jih redno uporabljate, in 
na zdravila, za katere je potreben poseben režim shranjevanja (če je to na 
hladnem, jih moramo dati v posebno hladilno torbo).

Vsebina potovalne lekarne 
1. Zdravilo proti povišani telesni temperaturi in bolečinam. Zaradi 

nepredvidljivih okoliščin so na potovanju še posebej primerne oblike, 
ki omogočajo jemanje brez vode in jih lahko raztopino v ustih ali 
žvečimo. Za otroke na pot vzamemo sirupe ali svečke.

2. Zdravilo proti prebavnim težavam, kot sta zaprtje ali driska. V primeru 
zastrupitve s hrano ali s pijačo je zelo primerno medicinsko oglje, 
saj nase veže strupe in bakterije. Poleg probiotikov je priporočljivo s 
seboj vzeti tudi odvajalo, kajti veliko ljudi ima na potovanjih težave z 
zaprtjem, ki so povezane s spremembo okolja. 

3. Rehidracijski prašek, ki ob driski ali bruhanju nadomešča izgubljene 
minerale in preprečuje dehidracijo. Ta del potovalne lekarne nam 
bo prav prišel tudi v primerih povečanega znojenja na bolj telesno 
aktivnih potovanjih.

4. Tablete za prečiščevanje vode, ki lahko v veliki meri omejijo nevarnost 
prebavnih težav ali celo zastrupitve na tveganih območjih. 

5. Zdravilo proti potovalni slabosti.
6. Zdravila proti alergijam v obliki tablet ali sirupov za otroke. Alergijske 

reakcije na koži lajšajo tudi določeni geli oziroma mazila.
7. Prvo pomoč, ki mora vsebovati sterilne obveze, gaze in obliže, povoje, 

elastični povoj, razkužilo in škarjice. Priporočljivo je tudi, da imamo 
zraven kremo za hitrejše celjenje ran.

8. Termometer.
9. Pomembno je tudi, da se pred soncem zavarujemo na primeren način. 

To niso samo kreme z visokim zaščitnim faktorjem, ampak tudi sam 
odnos do sončenja. Na soncu ni priporočljivo biti med 11. in 17. uro. 
Med vsemi kremami, ki so na tržišču, izberemo pravo za svoj tip kože. 
Posebej pozorni moramo biti na otroško kožo, kajti največje poškodbe 
kože nastanejo ravno v otroštvu, posledice pa se pokažejo v odrasli 
dobi.

10. Priporočljiva je tudi primerna zaščita pred piki insektov, kot so komarji 
in klopi. Na trgu obstajajo številni zelo učinkoviti in priporočljivi 
naravni repelenti, za še intenzivnejšo zaščito pa so na voljo tudi 
sintetični pripravki. Poleg zaščite si je koristno priskrbeti tudi izdelke za 
nego in zdravljenje po pikih insektov. Še posebej na bolj izpostavljenih 
področjih sveta je zaščiti pred insekti treba posvetiti nekoliko večjo 
pozornost.

11. Pogosto nam na potovanju še kako prav pridejo tudi mazila za 
lajšanje bolečin v mišicah in sklepih, pršila za rane, kombinirani 
izdelki za intimno higieno, pozabiti pa ne gre niti na pripomočke za 
ustno higieno.

Pripravljeni na pot
Z vsemi priporočljivimi preventivnimi zdravstvenimi ukrepi ter ustrezno 
pripravljeno potovalno lekarno bomo na poti vsekakor bolj brez skrbi pa 
tudi v primeru zdravstvenih težav nam bo lažje poskrbeti zase in za svoje 
sopotnike. Dobro pripravljene nas bodo morebitne zdravstvene nevšečnosti 
veliko težje prikrajšale za užitke na potovanju.

Metoda Meško Žitnik, mag. farm.
Lekarna pri Sv. Martinu

Zg. Hajdina 44a
Tel. 6207887

SVETUJEMO: Potovalna lekarna

Začelo se je poletje. V tem letnem času se veliko ljudi odloči za preživljanje počitnic daleč stran od vsakodnevnih skrbi. 
V tem prispevku bi vas rada seznanila, na kaj morate biti pozorni na potovanju in kaj vse morate vzeti zraven, da bi bilo 
nevšečnosti čim manj. Posebej morate biti pozorni, če se odpravljate na pot z majhnimi otroki, če ste noseči ali če imate 
kakšno kronično bolezen. Če greste na počitnice v tujino, pa je pomembno, da si uredite tudi zdravstveno zavarovanje.

Kaj vzeti v potovalno lekarno? 
Foto: TM
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V Hajdošah in na ptujskem mestnem stadionu v 
juniju potekajo še zadnje intenzivne priprave ekip 
na gasilsko olimpijado, ki vsem tekmovalcem pred-
stavlja velik izziv in odpira nove priložnosti v tek-
movalnem gasilstvu. Hajdoški tekmovalci želijo to 
enkratno priložnost izkoristi kar najbolje, ob tem pa 
narediti dobro promocijo za svoje društvo, občino 
Hajdina, OGZ Ptuj in našo Slovenijo.
Z olimpijci so srečanja ob ponedeljkih, četrtkih in 
nedeljah vse pogostejša, z njimi se srečujemo na 

rednih treningih v športnem parku v Hajdošah in v 
mirnem kotičku ob vodovodu v Skorbi, kjer je en-
kraten prostor za nabiranje kondicije. Na enem od 
treningov so se tekmovalcem pridružili tudi vodilni 
možje iz gasilskega društva Hajdoše, OGZ Ptuj in 
občine Hajdina z županom mag. Stanislavom Gla-
žarjem. 
Drago Furek, predsednik PGD Hajdoše: »V Hajdo-
šah in okolici verjetno ni človeka, ki ne bi bil pono-
sen na to, kar se trenutno dogaja v Hajdošah. Redno 

spremljamo njihove treninge in se vmes pripravlja-
mo tudi na kratek obisk gasilske olimpijade, kjer 
želimo navijati za naše tekmovalce, jih spodbujati. 
Verjamem, da si bomo imeli v Franciji kaj ogledati 
in se na koncu tudi veseliti. Pričakovanja so vedno 
najboljša in upam, da nam bo vsem skupaj uspelo 
to, česar si zelo želimo – dobrih rezultatov. Imamo 
znanje, veliko izkušenj, potrebujemo le še kanček 
sreče.«
Katja Bedrač, ekipa članic A: »To so naše sanje, ki 
jih počasi uresničujemo. Vzdušje v naši ekipi je en-
kratno, veliko treniramo, pred odhodom v Francijo 
pa ekipo čaka še veliko napornih priprav. Prepričana 
sem, da bo ključ do uspeha vse tisto, kar bo v naših 
glavah. Dale bomo vse od sebe in se potrudile za 
odličen rezultat.«
Ivan Glažar, ekipa članov B in mentor: »Letošnja 
gasilska olimpijada v Franciji je za ekipo članov B 
velik izziv, saj rezultata, ki bi si ga želeli, še na olim-
pijadi nismo dosegli. Letos ciljamo na ta rezultat, 
vendar napovedovanje vnaprej ni zaželeno. Naš 
moto je, da gremo na olimpijado in pokažemo naj-
boljše, kar znamo, rezultat pa bo na koncu pokazal, 
kako uspešni smo bili.«
Lidija Terbulec, ekipa članic B: » Priprave na olim-
pijado smo tudi v ekipi članic B vzele zelo resno in si 
v Franciji želimo zares vrhunskega rezultata. Vsaka 
olimpijada je za nas velik izziv, nova priložnost in 
novo dokazovanje, čeprav imamo nekatere tek-
movalke že olimpijsko kilometrino. Trdo delamo za 
vrhunski rezultat in zelo si želimo, da bi bila na naši 
strani tudi športna sreča. Ponosne smo, da bomo v 
Franciji zastopale barve Slovenije.« 
Mag. Stanislav Glažar, župan občine Hajdina: 
»Gasilstvo v naši občini ima bogato tradicijo, ima-
mo zelo uspešna gasilska društva in hajdoške ekipe 
že sedmič potujejo na gasilsko olimpijado. Zelo smo 
ponosni nanje, z veseljem spremljamo njihove za-
dnje priprave in v občini Hajdina bomo naredili vse, 
da jim pomagamo po najboljših močeh. Prepričan 
sem, da lahko vse tri ekipe dosežejo dober rezultat, 
in verjamem, da jim bo uspelo stati na stopničkah. 
Želim jim vse najboljše in v Franciji bom z navijači 
držal pesti zanje.«
Janez Liponik, OGZ Ptuj: »Tudi mi, ki tekmovalce 
spremljamo na treningih, smo kar malo »napeti«, 
saj so ne nazadnje pričakovanja velika. Priprave na 
to pomembno tekmovanje so dolge in težke, zato 
želim vsem trem ekipam najmanj ponovitev olim-
pijskih uspehov, če pa bo kakšna medalja še zraven, 
pa bomo toliko bolj srečni in zadovoljni.«

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

V soboto zvečer, 13. julija, potuje na gasilsko olimpijado v Mulhouse v Francijo 
številčna slovenska olimpijska ekipa, v kateri so tudi tri ekipe iz PGD Hajdo-
še: članice A, članice B in člani B z mentorji. V Francijo jih bodo prišli bodrit in 
navijat zanje tudi navijači iz občine Hajdina in okolice. Pričakovanja so velika, 
Hajdošani pa so tako po štirih olimpijskih letih pred novim podvigom. Za dober 
olimpijski rezultat želijo narediti vse.

Do olimpijskega Mulhousa 
že odštevamo dneve
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Maša za domovino je izzvenela kot 
lepa pesem naši domovini, poklon 
Sloveniji, naši materi, je v svoji pridi-
gi lepo povedal naddekan Marijan 
Fesel, ki je mašo za domovino in dr-
žavljane daroval ob somaševanju To-
neta Furarja, župnika iz Središča ob 
Dravi. S pesmimi so dogodek v Mar-
tinovi cerkvi obogatili pevci iz župnije 
svetih Petra in Pavla na Ptuju z Urošem 
Sagadinom. 
Domovini, ki je letos dopolnila 22 let, 
so slavo in čast peli v dvorani DU Haj-
dina, kjer je bila osrednja slovesnost 
ob jubileju KPD in dnevu državnosti. 
Uvodne besede je imela predsednica 
društva Ida Markež, ki je lepo pove-
dala, da je osrednja slovesnost poklon 
vsem prednikom, poklon njihovemu 
delu in trudu. Poudarila je, da je po-
nosna na vse njihove uspehe, za temi 
pa se skrivajo trdo delo, ustvarjalni in 
predani sodelavci. In prav v izjemno 
ustvarjalnost so bili hajdinski kulturni-
ki vpeti v letu jubileja, ki so ga zazna-
movali mnogi odmevni dogodki in 
druženja.
»DOVOLJ SMO SAMOZAVESTNI, 
DA ZNAMO SLOŽNO BRANITI NAŠE 
INTERESE«
Slavnostni govornik župan mag. 
Stanislav Glažar je v svojem nago-
voru poudaril, da sta osamosvojitev 
in vključitev naše države v medna-
rodno skupnost pozitivno vplivali na 
samozavest slehernega izmed nas. 

»Sedaj ko imamo samostojno državo 
in smo polnopravna članica EU, se ni 
moč znebiti občutka, da si Slovenci na 
široko prizadevamo, da bi nekako na 
novo odkrili svojo identiteto, ki bi nas 
naredila prepoznavne tako doma kot 
v tujini. Vsako dobronamerno iskanje 
mednarodno prepoznavne identite-
te je zagotovo nujno in potrebno. S 
ponosom lahko povemo, da nam je 
v tem obdobju uspelo doseči zavi-
dljive rezultate na številnih področjih 
življenja in dela. Ob prazniku dokaži-
mo svetu in sebi, da smo kljub surovi 
in marsikdaj nenaklonjeni zgodovini 
razvoja našega naroda danes dovolj 
samozavestni, da znamo složno brani-
ti naše interese.
Vsem hajdinskim kulturnim ustvar-
jalcem se iskreno zahvaljujem za ves 
trud in opravljeno delo v preteklosti 
ter čestitam ob visokem jubileju, z 
željo po zglednem delovanju tudi v 
prihodnje.«
PODELJENA VISOKA PRIZNANJA
Predsednica KPD Hajdina je na jubi-
lejni slovesnosti podelila štiri posebna 
društvena priznanja izjemnim kultur-
nikom, ki so v preteklosti veliko prispe-
vali k svojemu društvu. Prejeli so jih: 
Vlado Zupanič, Marjana Veronek, 
Anica Vidovič in Dušan Orešek.
Zlato Linhartovo značko je prejela 
Cvetka Vratič, častno Linhartovo 
značko pa kulturnik z dušo in srcem 

Maks Kampl. Iva Ferlinc, vodja ob-
močne izpostave Sklada RS za kultur-
ne dejavnosti, pa je KPD Hajdina po-
delila jubilejno priznanje sklada. 
V društvu so poskrbeli tudi za majhno 
presenečenje, s katerim so na slove-
snosti želeli posebej izpostaviti Ido in 
Katjo Markež, ki sta dali in še dajeta 
neizbrisen pečat kulturi na Hajdini. V 
dar sta prejeli sliki hajdinske slikarke 
Cecilije Bernjak.

Besedilo in foto: 
Tatjana Mohorko

Na predvečer dneva državnosti je slovenska beseda posebej lepo zvenela v občini Hajdina, kjer je 
bila prazniku najprej posvečena maša za domovino, nato pa slovesnost ob jubileju – 100. oble-
tnici KPD Stane Petrovič Hajdina. Ustvarjalno in domiselno so hajdinski kulturniki proslavili ta 
jubilej, ob prebiranju bogate zgodovine pa so se spomnili vseh tisoč in nekaj članov ter jim po-
svetili praznični dogodek.

Poklon stoletniku in dnevu državnosti

Slavnostni govornik na pro-
slavi ob 100-letnici KPD 
Hajdina, združeni z dnevom 
državnosti, je bil župan ob-
čine Hajdina mag. Stanislav 
Glažar.

Mašo za domovino je v do-
mači Martinovi cerkvi daroval 
naddekan Marijan Fesel, ki 
je zbranim lepo predstavil 
pomen domovine in med 
drugim dejal: »Imejmo radi 
Slovenijo. Imejmo se radi!« 

Zlato Linhartovo značko je 
prejela Cvetka Vratič. Prijeten praznični večer so s petjem obogatili tudi domači hajdinski pevci in pevke.

Častno Linhartovo značko bo ponosno 
nosil Maks Kampl, legenda KPD.

»Ponosna sem na vse uspehe članov 
društva, ki so ustvarjali zgodovino KPD 
na Hajdini. Za temi se skrivajo trdo delo, 
ustvarjalni in predani sodelavci,« je v na-
govoru dejala Ida Markež, hkrati pa s po-
nosom sprejela jubilejno priznanje JSKD.


